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ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΝΑΙΩΝ

1Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΝΑΙΩΝ

Σ υ ν ε δ ρ ί α σ η  3  η             

της 14  ης   Φεβρουαρίου 2022

Ημέρα Δευτέρα και ώρα 16:00

ΔΗΜΑΡΧΟΣ  : ΜΠΑΚΟΓΙΑΝΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  : ΣΚΙΑΔΑΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΞΕΛΟΣ ΡΗΓΑΣ

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ ΚΑΛΛΙΟΠΗ (ΠΟΠΗ)  

                                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

                                      Αβραμίδης Νικόλαος

                                      Αβραμίδου Σεραφίνα

                                      Αγανίδης Δημήτριος

                                      Αγγελάκος Κυριάκος

                                      Αγγελή Λυκούδη Δήμητρα Ινές

                                      Αγγελόπουλος Βασίλειος

                                      Αϊβατίδης Αθανάσιος

                                      Αλεβυζάκη Δέσποινα

                                      Αλεξίου Κωνσταντίνος

                                      Αξιώτης Βασίλειος Φοίβος
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                                      Αποστολόπουλος Π. Γεώργιος

                                      Αποστολόπουλος Χρ. Γεώργιος

                                      Αραμπατζή Νίκη

                                      Βαβαγιάννη Μαυρή Μαρία –Ειρήνη (Μαίρη)

                   Βαφειάδης Νικόλαος (Νικόλας)

                                      Βουρδουμπάς Χαράλαμπος

                                      Γερουλάνος Παύλος

                                      Γιαννοπούλου Ευθυμία (Έφη)

                                      Γκαγκάκη Δημητριάδου Αικατερίνη (Κατερίνα)

                                      Γκλέτσος Κωνσταντίνος

                                      Δασκαλάκη Μελπομένη (Μελίνα)

                                      Δομάζου Θεόπη (Πόπη)

                                      Έβερτ Αλβέρτη Αλεξάνδρα (Αλεξία)

                                      Ηλιόπουλος Αθανάσιος (Νάσος)

                                      Καλαμπόκας Εμμανουήλ (Μανόλης)

                                      Καπερνάρος Βασίλειος

                                      Κατριβάνου Αικατερίνη

Κεφαλληνός Παναγιώτης

                                      Κολλάτος Ευγένιος (Σάκης)

                                      Κορομάντζος Βασίλειος

                                      Κωνσταντίνου Πέτρος

                                      Λέων Γρηγόριος

                                      Μακρόπουλος Νικόλαος

                                      Μιχαλολιάκου Ουρανία

                                      Μπέη Καραμπότσου Ρωξάνη Ευαγγελία

                                      Μπρούλιας Γεώργιος

                                      Παναγή Παρασκευή (Βούλα)
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                                      Ροκοφύλλου Άννα

                                      Σεϊταρίδης Γεώργιος (Γιούρκας)

                                      Σοφιανός Νικόλαος

Τεντόμας Χρήστος

ΑΠΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

        Βαρσάμη Ευαγγελία

                                      Βουλγαράκης Γεώργιος

                                      Καραμπελιάς Γεώργιος

                                      Λάμπρου Στυλιανός

Κασιδιάρης Ηλίας (ΣΕ ΑΡΓΙΑ)

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

 1) Συζήτηση  για  ενέργειες  του  Δήμου  Αθηναίων  ώστε  να

διασφαλιστεί  η  παραμονή στην  εργασία  των συμβασιούχων  covid,

καθώς  και  εκείνων της  3Κ,  με  δεδομένη την  αρνητική  στάση του

αρμόδιου  Υπουργείου  για  παράταση  των  συμβάσεων.  ΕΙΣΗΓΗΤΕΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ,  ΑΝΟΙΧΤΗ  ΠΟΛΗ,  ΑΘΗΝΑ

ΕΙΣΑΙ  ΕΣΥ,  ΛΑΪΚΗ  ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ  ΑΘΗΝΑΣ,  ΑΝΤΑΡΣΙΑ  ΣΤΙΣ

ΓΕΙΤΟΝΙΕΣ  ΤΗΣ  ΑΘΗΝΑΣ,  ΑΝΤΙΚΑΠΙΤΑΛΙΣΤΙΚΗ  ΑΝΑΤΡΟΠΗ  ΣΤΗΝ

ΑΘΗΝΑ 

ΑΠΟΦ. ΣΕΛ.
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2) Έγκριση προκήρυξης  και  όρων του Ανοικτού  Αρχιτεκτονικού

Διαγωνισμού  Προσχεδίων  για  την  «Αισθητική  ενοποίηση  και

λειτουργική  αναβάθμιση  υφιστάμενων  πεζοδρόμων  στη  γειτονιά

Πλάκα  –  Μοναστηράκι»  (Δ/νση  Οδοποιίας,  Αποχέτευσης  και

Κοινοχρήστων  Χώρων)  (Σχετ.  Πρωτ.  18230-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.-Φ.

ΑΞΙΩΤΗΣ    

3) Έγκριση για τη διατήρηση του οικογενειακού τάφου 1ος/167

στο  Α΄  Κοιμητήριο  και  τη  μη  διάθεση  αυτού,  προκειμένου  να

διασφαλιστεί  η  ιστορική  μνήμη  της  οικογένειας  Θεοφιλά  και  ο

μνημειακός χαρακτήρας του Α΄ Κοιμητηρίου (Δ/νση Σχεδίου Πόλεως

και Αστικού Περιβάλλοντος) (Σχετ. Πρωτ. 20141-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-

Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ

4) Ορισμός   δύο  Δημοτικών  Συμβούλων  μετά  των

αναπληρωματικών τους για τη συγκρότηση Επιτροπής επίβλεψης της

διαδικασίας παραχώρησης δικαιώματος χρήσης οικογενειακών τάφων

των Κοιμητηρίων (Δ/νση Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32847-

22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

5)  Ορισμός υπαλλήλων ως τακτικά και αναπληρωματικά μέλη της

Επιτροπής  επίβλεψης  της  διαδικασίας  παραχώρησης  δικαιώματος

χρήσης  οικογενειακών  τάφων  των  Κοιμητηρίων  (Δ/νση  Δημοτικής

Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32866-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

6) Έγκριση της συμμετοχής του Δήμου Αθηναίων  στη δημοσία

δαπάνη κηδεία και ταφή του Χρήστου Σαρτζετάκη στον υπό στοιχεία

4/34  οικογενειακό  τάφο  του  Α΄  Κοιμητηρίου  (Δ/νση  Δημοτικής

Περιουσίας)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

7) Έγκριση ή μη τροποποίησης ταφολογίου του Γ` Κοιμητηρίου

(Δ/νση Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32093-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:
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Γ. ΛΕΩΝ

8) Έγκριση  για την άρση της υπ` αριθμ. 349/2021 ΑΔΣ με την

οποία παραχωρήθηκαν δωρεάν για 5 έτη στον Σύλλογο Παλαιμάχων

Αθλητών του Παναθηναϊκού  Α.Ο. τα με αριθμ. 1/8Π-Κ7, 1/8Π-Κ8 και

1/8Π-Κ9  καταστήματα  που  βρίσκονται  στον  οικισμό  Δουργουτίου

(Δ/νση Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32101-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

Γ. ΛΕΩΝ

9) Έγκριση για α) την εκμίσθωση των υπ΄αριθμ. 6, 32, 33 και 52

πάγκων  ιχθυοπωλείων  στην  Κεντρική  Δημοτική  Αγορά  με  τη

διαδικασία της φανερής πλειοδοτικής δημοπρασίας που θα διεξαχθεί

ενώπιον της Επιτροπής Διενέργειας Δημοπρασιών το αποτέλεσμα της

οποίας θα εγκριθεί  από την Οικονομική Επιτροπή,  σύμφωνα με τα

άρθρα 65 και 72 του Ν. 3852/2010 και τις διατάξεις του ΠΔ 270/81

και β) τη δημοσίευση στον τύπο των περιληπτικών διακηρύξεων των

εν  λόγω  ακινήτων   (Δ/νση  Δημοτικής  Περιουσίας)  (Σχετ.  Πρωτ.

34132-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

10) Έγκριση για Α) τη δωρεάν παραχώρηση ή μη του με αριθμ.

3/7Π Κ13 καταστήματος  στον οικισμό Δουργουτίου,  στο Σωματείο

«ΣΤΗΡΙΞΗ»,  Β)  τη  διάρκεια  της  παραχώρησης  και  Γ)  την

εξουσιοδότηση  του  Δημάρχου  για  την  υπογραφή  της  συμβάσεως

παραχώρησης (Δ/νση   Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 37177-

22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

11) Έγκριση για Α) τη δωρεάν παραχώρηση ή μη του με αριθμ.

3/7Π Κ14 και  3/7Π Κ15 καταστημάτων στον οικισμό Δουργουτίου,

στη Χριστιανική Αδελφότης Νέων (Χ.Α.Ν.) Αθηνών, Β) τη διάρκεια της

παραχώρησης  και  Γ)  την  εξουσιοδότηση  του  Δημάρχου  για  την

υπογραφή  της  συμβάσεως  παραχώρησης  (Δ/νση    Δημοτικής

14ης Φεβρουαρίου 2022
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Περιουσίας) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

12) Έγκριση για Α) τη δωρεάν παραχώρηση ή μη του με αριθμ.

1/8Π  Κ17  καταστήματος  στον  οικισμό  Δουργουτίου,  στο  Σύλλογο

Ελλήνων  Ολυμπιονικών  Κωφών,  για  πέντε  (5)  έτη  με  δικαίωμα

ανανέωσης  και  Β)  την  εξουσιοδότηση  του  Δημάρχου  για  την

υπογραφή  της  συμβάσεως  παραχώρησης  (Δ/νση  Δημοτικής

Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 37173-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

13) Έγκριση για την τροποποίηση της υπ΄αριθμ. 403/2021 ΑΔΣ ως

προς  την  αντικατάσταση  παραιτηθέντος  αναπληρωματικού  μέλους

του Διοικητικού Συμβουλίου του ΟΠΑΝΔΑ (ΟΠΑΝΔΑ) (Σχετ.  Πρωτ.

35065-22) ΕΙΣΗΓΗΤΡΙΑ: Ν. ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ

14) Έγκριση για α) την παραχώρηση κοινόχρηστου χώρου για την

χωροθέτηση τριάντα (30) θέσεων παραγωγών-πωλητών, στο Πάρκο

Δρακόπουλου  (Πατησίων  356-358),  προκειμένου  να

πραγματοποιηθούν οι Αγορές Αλληλεγγύης χωρίς Μεσάζοντες  από το

Σύλλογο  «Κίνηση  Αλληλεγγύης  Πατησίων  5η  Δ.Κ.»  την  Κυριακή

30/01/2022  από  τις  8:00  έως  τις  15:00  και  β)  τον  Κανονισμό

Λειτουργίας Αγοράς Αλληλεγγύης χωρίς Μεσάζοντες (Σχετική είναι η

υπ’ αριθμ. 614/2021 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής) (Τμήμα

Οικονομικής  Επιτροπής  &  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής  –  Δ/νση

Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  17420-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ  (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ) 

15) Έγκριση  για  την  παραχώρηση κοινόχρηστου χώρου ατελώς,

για  την  τοποθέτηση  Κινητής  Μονάδας  του  Εθνικού  Οργανισμού

Δημόσιας  Υγείας   (Ε.Ο.Δ.Υ)  επί  της  πλατείας  Αγίου  Γεωργίου

(Πειραιώς και Θερμοπυλών) από 01-02-22 έως και 31-07-22 για την

ψυχοκοινωνική στήριξη και διανομή ενέσιμου υλικού στους χρήστες

14ης Φεβρουαρίου 2022
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ενδοφλέβιων ναρκωτικών ουσιών (Σχετική η υπ` αριθμ. 29/22 πράξη

της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής) (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής και

Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής  –  Δ/νση  Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.

Πρωτ.  35870-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.  ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ  (ΑΠΟΛΥΤΗ

ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

16) Έγκριση  για  την  τροποποίηση  της  υπ΄αριθμ.  15/2013

Κανονιστικής  ΑΔΣ  που  αφορά  «χορήγηση  παράτασης  ωραρίου

λειτουργίας  μουσικής  καταστημάτων  υγειονομικού  ενδιαφέροντος

(Δ/νση  Αποκέντρωσης  και  Διοίκησης)  (Σχετικό  έγγραφο  1)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β. ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ  (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

17) Έγκριση  λειτουργίας  των  Παιδικών  Εξοχών  του  Δήμου

Αθηναίων στον Άγιο Ανδρέα Αττικής το καλοκαίρι  του 2022 με τη

συμμετοχή παιδιών και  ατόμων τρίτης  ηλικίας (Σχετική είναι  η υπ’

αριθμ.  28/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα

Οικονομικής  Επιτροπής  &  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής  –  Δ/νση

Παιδικής Ηλικίας, Παιδείας & Δια Βίου Μάθησης) (Σχετ. Πρωτ. 35549-

22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

18) Έγκριση για την τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 593/22-11-2021

ΑΔΣ ως  προς  τους  συμμετέχοντες   Διευθυντές  και  Προϊσταμένους

Σχολικών  μονάδων   στην  Σχολική  Επιτροπή  Πρωτοβάθμιας

Εκπαίδευσης  2ης  Δημοτικής  Κοινότητας(Δ/νση  Παιδικής  Ηλικίας,

Παιδείας  και  Διά  Βίου  Μάθησης)   (Σχετικό  3)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Ν.

ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ

19)  Γνωμοδότηση  σχετικά με Α. την Ίδρυση Α` Λυκειακής τάξης

του Καλλιτεχνικού Σχολείου Αθηνών και Β. την προσθήκη ειδικότητας

στο  6ο  ΕΠΑ.Λ.  Αθηνών,  Υπάλληλος  Τουριστικών  Επιχειρήσεων

(Τομέας Διοίκησης και Οικονομίας)(Δ/νση Παιδικής Ηλικίας, Παιδείας

14ης Φεβρουαρίου 2022
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και Διά Βίου Μάθησης)  (Σχετικό 2) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ

20) Έγκριση Α) διάθεσης από τη Διεύθυνση Διαχείρισης Δημοσίου

Υλικού  (Δ.Δ.Δ.Υ.  )  της  Α.Α.Δ.Ε.  στο  Δήμο  Αθηναίων  οκτώ  (8)

οχημάτων  για  την  εξυπηρέτηση  των  υπηρεσιακών  αναγκών  της

Διεύθυνσης  Δημοτικής  Αστυνομίας  σε  υλοποίηση  των  υπ΄  αριθμ.

πρωτ.  19060/21-1-2022  και  1337/28-1-2022  αποφάσεων  του

Υπουργείου Εσωτερικών, Β) ορισμού τριμελούς επιτροπής παραλαβής

του αντικειμένου των εν λόγω αποφάσεων και Γ) εξουσιοδότησης του

Αντιδημάρχου κ. Ν. Αβραμίδη όπως προβεί σε όλες τις απαραίτητες

ενέργειες και υπογράψει όλα τα σχετικά έγγραφα για τη διάθεση των

οχημάτων στο Δήμο Αθηναίων καθώς και όλα τα απαραίτητα έγγραφα

για να τεθούν αυτά σε κυκλοφορία (Δ/νση Μηχανολογικού) (Σχετ.

Πρωτ. 35553-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ     

21)  Έγκριση Α) διάθεσης από τη Διεύθυνση Διαχείρισης Δημοσίου

Υλικού  (Δ.Δ.Δ.Υ.  )  της  Α.Α.Δ.Ε.  στο  Δήμο  Αθηναίων  πέντε  (5)

οχημάτων  για  την  εξυπηρέτηση  των  υπηρεσιακών  αναγκών  του

Δήμου Αθηναίων σε υλοποίηση των υπ΄ αριθμ. πρωτ. 19060/21-1-

2022  και  ΟΙΚ.1337/28-1-2022  αποφάσεων  του  Υπουργείου

Εσωτερικών,  Β)  ορισμού  τριμελούς  επιτροπής  παραλαβής  του

αντικειμένου των εν  λόγω αποφάσεων και  Γ)  εξουσιοδότησης του

Αντιδημάρχου κ. Ν. Αβραμίδη όπως προβεί σε όλες τις απαραίτητες

ενέργειες και υπογράψει όλα τα σχετικά έγγραφα για τη διάθεση των

οχημάτων στο Δήμο Αθηναίων καθώς και όλα τα απαραίτητα έγγραφα

για να τεθούν αυτά σε κυκλοφορία (Δ/νση Μηχανολογικού) (Σχετ.

Πρωτ. 35552-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ          

22) Έγκριση για την 2η αναμόρφωση προϋπολογισμού του Δήμου

Αθηναίων οικονομικού έτους 2022 (Δ/νση Οικονομικών) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

14ης Φεβρουαρίου 2022
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ

23) Έγκριση  για  τον  καθορισμό  των  εξόδων  παράστασης  του

Προέδρου  και  του  Αντιπροέδρου  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  του

Κέντρου Υποδοχής και Αλληλεγγύης του Δήμου Αθηναίων για το έτος

2022 και για τα επόμενα έτη (Κ.Υ.Α.Δ.Α.) (Σχετ. Πρωτ.  33537-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΡΙΑ: Μ. ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ       

24) Έγκριση  μηνιαίου  ποσού  εξόδων  φιλοξενίας  και  διατροφής

ύψους πενήντα (50) ευρώ για σκύλο και τριάντα (30) ευρώ για γάτα

ή  άλλο  ζώο,  για  τις  περιπτώσεις  δεσποζόμενων  ζώων  που

παραδίδονται στο Δήμο Αθηναίων, μέχρι να υιοθετηθούν, πέραν της

εφάπαξ  καταβολής  των  τριακοσίων  (300)  και  εκατό  (100)  ευρώ

αντιστοίχως που ορίζει  ήδη ο  νόμος (Δ/νση Πρασίνου και  Αστικής

Πανίδας) (Σχετ. Πρωτ. 32582-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ

25) Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Α΄/2021

Επιτροπής  Φορολογικών Διαφορών, σύμφωνα με το άρθρο 32 του Ν.

1080/80,  που  αφορούν  ανταποδοτικά  τέλη  και  ΤΑΠ  (Δ/νση

Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  19751-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ

26) Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Α΄/2021

Επιτροπής  Φορολογικών Διαφορών, σύμφωνα με το άρθρο 32 του Ν.

1080/80,  που  αφορούν  ανταποδοτικά  τέλη  και  ΤΑΠ  (Δ/νση

Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  19749-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ

27) Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Θ΄/2021

Επιτροπής  Φορολογικών Διαφορών, σύμφωνα με το άρθρο 32 του Ν.

1080/80  (Δ/νση   Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  18646-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: ΔΗΜΑΡΧΟΣ

14ης Φεβρουαρίου 2022
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28) Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Β΄/2021

Επιτροπής  Φορολογικών Διαφορών, σύμφωνα με το άρθρο 32 του Ν.

1080/80  (Δ/νση   Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  17407-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: ΔΗΜΑΡΧΟΣ

29) Έγκριση για Α. την τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 357/2021 ΑΔΣ

και Β. την κυκλοφοριακή ρύθμιση των οδών Μετοχίτη και Οιδίποδος

(Σχετική  η  υπ`  αριθμ.  13/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας

Ζωής). (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής

– Δ/νση Σχεδίου Πόλεως και Αστικού Περιβάλλοντος) (Σχετ. Πρωτ.

22692-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ    (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

30) Έγκριση  των  προσωρινών  κυκλοφοριακών  ρυθμίσεων  στην

οδό Δεξίππου (Σχετική η υπ` αριθμ. 14/2022 πράξη της Επιτροπής

Ποιότητας  Ζωής).  (Τμήμα  Οικονομικής  Επιτροπής  και  Επιτροπής

Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Σχεδίου Πόλεως και Αστικού Περιβάλλοντος)

(Σχετ. Πρωτ. 22693-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ    (ΑΠΟΛΥΤΗ

ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

31) Έγκριση για την απαγόρευση της στάσης και στάθμευσης στην

οδό  Αλιστράτης  στην  αριστερή  πλευρά  της  οδού  κατά  τη  φορά

κυκλοφορίας των οχημάτων (μονοί αριθμοί)  (Σχετική η υπ` αριθμ.

603/2021 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής) (Τμήμα Οικονομικής

Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Σχεδίου Πόλεως

και Αστικού Περιβάλλοντος) (Σχετ. Πρωτ. 32869-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-

Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

32) Έγκριση για 1) την απόρριψη της με αρ. πρωτ. 328455/25-11-

2021 ένστασης της κας Χριστίνας Θεοδωρίδου, η οποία υποβλήθηκε

κατά της υπ΄ αριθμ. 471/2021 Α.Δ.Σ.  και 2) την τροποποίηση του

εγκεκριμένου ρυμοτομικού σχεδίου της πόλεως των Αθηνών στο Ο.Τ.

14ης Φεβρουαρίου 2022
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64092,  στη  γειτονιά  Κεραμεικός  της  3ης  Δημοτικής  Κοινότητας

(Σχετική η υπ` αριθμ. 17/2022 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής)

(Τμήμα  Οικονομικής  Επιτροπής  και  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής  –

Δ/νση  Σχεδίου  Πόλεως  και  Αστικού  Περιβάλλοντος)  (Σχετ.  Πρωτ.

32874-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ 

33) Έγκριση  Α.  της  επικαιροποίησης  της  με  αρ.  709/13.04.2009

Α.Δ.Σ.  για  τη  «μερική  άρση  και  επανεπιβολή  της  ρυμοτομικής

απαλλοτρίωσης  που  επιβλήθηκε  με  την  με  αρ.  1222/1988  ΠΔΣ

(484/Δ΄/11.11.1988),  ως  προς  το  χαρακτηρισμό  του  χώρου  με

στοιχεία  ΑΒΓΔΕΖΗΘΑ,  επί  των  οδών  Αλάστορος  -Σολιώτη-

Κουτσικάρη, Ο.Τ. 98 περ. 79 στο 7ο Δημοτικό Διαμέρισμα, ως χώρου

λειτουργικού  πρασίνου»  και  της  με  αρ.  2305/2.11.2009  Α.Δ.Σ.  ως

προς  την  απόρριψη  της  κατατεθείσας  ένστασης,  Β.  του  νέου

εξαρτημένου  διαγράμματος  (Ιανουάριος  2022)  σύμφωνα  με  την

κείμενη νομοθεσία,  σε  αντικατάσταση του  από Φεβρουαρίου  2009

διαγράμματος,  Γ.  της  εγγραφής  δαπάνης  ύψους  249.593,70  €  σε

εξειδικευμένο κωδικό του προϋπολογισμού του Δήμου του τρέχοντος

οικονομικού  έτους,  υπολογισθείσα  βάσει  της  τρέχουσας

αντικειμενικής αξίας οικοπέδου και επικείμενων. (Σχετική είναι η υπ’

αριθμ.  18/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα

Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Σχεδίου

Πόλεως  και  Αστικού  Περιβάλλοντος)  (Σχετ.  Πρωτ.  32085-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:Β. - Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ

34) Έγκριση  για  τη  μη  κοπή  δένδρου  (Σφενδάμι)  επί  της  οδού

Πύρρωνος  9-11  (Σχετική  είναι  η  υπ’  αριθμ.  22/2022  πράξη  της

Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)   (Τμήμα  Οικονομικής  Επιτροπής  &

Επιτροπής Ποιότητας  Ζωής –  Δ/νση Πρασίνου & Αστικής  Πανίδας)

14ης Φεβρουαρίου 2022
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(Σχετ. Πρωτ. 32857-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ 

35) Έγκριση  για  την  κοπή  δένδρου  (Μουριά)  επί  της  οδού

Φρειδερίκου Σμιθ 54 (Σχετική είναι η υπ’ αριθμ. 31/2022 πράξη της

Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)   (Τμήμα  Οικονομικής  Επιτροπής  &

Επιτροπής Ποιότητας  Ζωής –  Δ/νση Πρασίνου & Αστικής  Πανίδας)

(Σχετ. Πρωτ. 35869-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ 

36) Έγκριση για την κοπή δύο (2) δένδρων (Πιπεριές) επί της οδού

Ριζάρη  έναντι  του  αρ.  26  και  τη  φύτευση  νέων  στις  ίδιες  θέσεις

(Σχετική είναι η υπ’ αριθμ. 30/2022 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας

Ζωής) (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής –

Δ/νση  Πρασίνου  &  Αστικής  Πανίδας)  (Σχετ.  Πρωτ.  34129-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ 

37) Έγκριση  για  την  ολική  κοπή  και  αντικατάσταση  δύο  (2)

δένδρων (Αείλανθοι) επί της οδού Σπυρίδωνος Τρικούπη 33 (Σχετική

είναι  η υπ’  αριθμ.  20/2022 πράξη της  Επιτροπής Ποιότητας Ζωής)

(Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση

Πρασίνου & Αστικής Πανίδας) (Σχετ. Πρωτ. 32877-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ

14ης Φεβρουαρίου 2022
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ελάτε κυρία Γραμματεύ. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Καλησπέρα και από εμένα. Ο κύριος Σκιαδάς Ελευθέριος, ο κύριος Ρήγας

Αξελός και εγώ είμαστε  παρόντες στο Δημοτικό Συμβούλιο . Αβραμίδης Νικόλαος;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

 Παρών. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αβραμίδου Σεραφίνα; Αγανίδης Δημήτριος;  

ΑΓΑΝΙΔΗΣ: 

           Παρών.   

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αγγελάκος Κυριάκος;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

 Εδώ είναι.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αγγελή Λυκούδη; 

ΑΓΓΕΛΗ-ΛΥΚΟΥΔΗ: 
14ης Φεβρουαρίου 2022
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 Παρούσα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αγγελόπουλος Βασίλειος;

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Παρών.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αϊβατίδης Αθανάσιος; 

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ: 

 Παρών. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αλεβυζάκη Δέσποινα; Αλεξίου Κωνσταντίνος; 

ΑΛΕΞΙΟΥ: 

 Παρών. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αξιώτης Βασίλειος Φοίβος; 

ΑΞΙΩΤΗΣ:

Παρών.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Αποστολόπουλος Γεώργιος του Παναγιώτη; 

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Παρών.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Αποστολόπουλος Γεώργιος του Χρήστου; 

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Χ.Γ.: 

 Παρών. 

14ης Φεβρουαρίου 2022
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ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αραμπατζή Νίκη;  Βαβαγιάννη Μαυρή Μαρία –Ειρήνη;

ΒΑΒΑΓΙΑΝΝΗ: 

 Παρούσα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Βαρσάμη  Ευαγγελία;  Βαφειάδης  Νικόλαος;  Βουλγαράκης  Γεώργιος;

Βουρδουμπάς Χαράλαμπος; 

ΒΟΥΡΔΟΥΜΠΑΣ:

Παρών.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Γερουλάνος Παύλος;

ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ: 

Εδώ.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Γιαννοπούλου Ευθυμία; 

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ ΕΥΘΥΜΙΑ:

Παρούσα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Γκαγκάκη Δημητριάδου Αικατερίνη; Γκλέτσος Κωνσταντίνος;  

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Παρών.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Δασκαλάκη Μελπομένη; Δομάζου Θεόπη;

ΔΟΜΑΖΟΥ: 

 Παρούσα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 
14ης Φεβρουαρίου 2022
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 Έβερτ Αλβέρτη Αλεξάνδρα; Η κυρία Γκαγκάκη προσήλθε; Η κυρία Έβερτ;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

 Ο κύριος Αβραμίδης προσήλθε.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Ηλιόπουλος Αθανάσιος;

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Παρών. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Καλαμπόκας Εμμανουήλ;  Καπερνάρος Βασίλειος; 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Είναι παρών. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Καραμπελιάς Γεώργιος;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ο κύριος Καραμπελιάς θα απουσιάσει δικαιολογημένα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Κατριβάνου Αικατερίνη; 

ΚΑΤΡΙΒΑΝΟΥ: 

 Παρούσα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Ο κύριος Κεφαλληνός Παναγιώτης;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Είναι παρών τον είδα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Παρών είναι τον είδα και εγώ. Κολλάτος Ευγένιος;
14ης Φεβρουαρίου 2022
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ΚΟΛΛΑΤΟΣ: 

 Παρών και έρχομαι. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Κορομάντζος Βασίλειος; Εδώ. Κωνσταντίνου Πέτρος;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

 Εδώ είναι. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Λάμπρου Στυλιανός; 

ΣΟΦΙΑΝΟΣ: 

Απουσιάζει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Λάμπρου απουσιάζει δικαιολογημένα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Λέων Γρηγόριος; 

ΛΕΩΝ:

Παρών.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Καλαμπόκας προσήλθε.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Μακρόπουλος Νικόλαος;

ΜΑΚΡΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Παρών. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Μιχαλολιάκου Ουρανία; 

14ης Φεβρουαρίου 2022
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ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

Παρούσα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Μπέη Καραμπότσου Ρωξάνη; Μπρούλιας Γεώργιος;  Εδώ δεν ήταν;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Μπρούλιας είναι παρών, τον είδα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Παναγή Παρασκευή; 

ΠΑΝΑΓΗ:

Παρούσα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Ροκοφύλλου Άννα; 

ΡΟΚΟΦΥΛΛΟΥ: 

 Παρούσα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Σεϊταρίδης Γεώργιος;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Εδώ είναι. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Σοφιανός Νικόλαος; 

ΣΟΦΙΑΝΟΣ:

Παρών.
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ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Τεντόμας Χρήστος;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Εδώ είναι. Ήρθε η κυρία Αραμπατζή, ήρθε η κυρία Αβραμίδου. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Η κυρία Αβραμίδου προσήλθε, η κυρία Αραμπατζή προσήλθε. 1η Δημοτική

Κοινότητα Αλεβίζου Μαρία;  2η Δημοτική Κοινότητα Ιατρού Σταράμου Δήμητρα;

ΙΑΤΡΟΥ: 

 Παρούσα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 3η Δημοτική Κοινότητα κυρία Αποστολοπούλου Μαρία; 

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΥ: 

 Παρούσα. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 4η Δημοτική Κοινότητα ο κύριος Ρωμανέας Γεώργιος; 5η Δημοτική Κοινότητα

Αδαμόπουλος Διονύσιος; 6η Δημοτική Κοινότητα η κυρία Πρεζεράκου Καλλιόπη; 

ΠΡΕΖΕΡΑΚΟΥ:

Παρούσα.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

7η Δημοτική Κοινότητα η κυρία Βορίδη-Μιχελάκου Ιωάννα; 

ΒΟΡΙΔΗ:

Παρούσα

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Κύριε Πρόεδρε διαπιστωθείσας απαρτίας μπορούμε να ξεκινήσουμε. 
14ης Φεβρουαρίου 2022
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

 Σας ευχαριστούμε πολύ κυρία Γραμματεύ, θα παρακαλούσα το Συμβούλιο

εάν  συμφωνούμε  όλοι,  να  προτάξουμε  το  1ο θέμα  και  προ  των  θεμάτων  της

ημερησίας διατάξεως ώστε να μην περιμένουν τόση ώρα και οι άνθρωποι οι οποίοι

έχουν προσέλθει και βρίσκονται έξω από το χώρο. Δεν ξέρω αν συμφωνεί το Σώμα;

Συμφωνούμε λοιπόν. Άρα προτάσσουμε το πρώτο θέμα της ημερησίας διατάξεως

και ενημερώνω το Σώμα πως  θα υπάρξουν τρεις επισκέπτες εκπρόσωποι ομιλητές,

είναι η κυρία Ρεμπούσκα, Μπάνος και ένα ακόμα όνομα το οποίο θα ανακοινωθεί. 

Θέμα 1  ο   Η.Δ

Συζήτηση για  ενέργειες  του  Δήμου  Αθηναίων ώστε  να  διασφαλιστεί  η

παραμονή στην εργασία των συμβασιούχων covid, καθώς και εκείνων της

3Κ,  με  δεδομένη  την  αρνητική  στάση  του  αρμόδιου  Υπουργείου  για

παράταση  των  συμβάσεων.  ΕΙΣΗΓΗΤΕΣ:  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ, ΑΝΟΙΧΤΗ ΠΟΛΗ, ΑΘΗΝΑ ΕΙΣΑΙ ΕΣΥ, ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ

ΑΘΗΝΑΣ, ΑΝΤΑΡΣΙΑ ΣΤΙΣ ΓΕΙΤΟΝΙΕΣ ΤΗΣ ΑΘΗΝΑΣ, ΑΝΤΙΚΑΠΙΤΑΛΙΣΤΙΚΗ

ΑΝΑΤΡΟΠΗ ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Άρα προτάσσουμε το πρώτο θέμα της ημερησίας διατάξεως και ενημερώνω

το Σώμα πως  θα υπάρξουν τρεις επισκέπτες εκπρόσωποι ομιλητές, είναι η κυρία

Ρεμπούσκα,  Μπάνος  και  ένα  ακόμα  όνομα  το  οποίο  θα  ανακοινωθεί.  Έχει  ήδη

συνταχθεί ένα ψήφισμα το οποίο σας έχει διανεμηθεί και ελπίζουμε ότι στο τέλος

θα ψηφιστεί, ελπίζουμε ομοφώνως. 

Θα παρακαλούσα τον κύριο Ηλιόπουλο.

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

14ης Φεβρουαρίου 2022

24



ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΝΑΙΩΝ

 Να μιλήσουν πρώτα οι εκπρόσωποι..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Να μιλήσουν οι εκπρόσωποι. Ρεμπούσκος. Ο κύριος Ρεμπούσκος και μετά ο

κύριος  Μπάνος.  Προσήλθε  ο  κύριος  Κεφαλληνός.  Ελάτε.  Ο κύριος  Ρεμπούσκος,

έχετε δύο λεπτά παρακαλούμε να προταχθεί όνομα και ιδιότητα.

ΡΕΜΠΟΥΣΚΟΣ:

Καλησπέρα, ευχαριστώ πολύ κύριε Πρόεδρε. Είμαι ο Πρόεδρος του Δ.Σ της

Εργατικής  Αντεπίθεσης  και  μέλος  της  Εκτελεστικής  Επιτροπής  της  Πανελλήνιας

Ομοσπονδίας Προσωπικού Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 

Το ζήτημα που έχουμε ως κύριο αίτημα σήμερα είναι η εφαρμογή του Ν.

4765 στο άρθρο 36,  παρ.   3,  που ζητάμε την εφαρμογή και  την έκδοση μίας

προκήρυξης η οποία θα καλύψει και τους 357 εργαζόμενους οι οποίοι είναι αυτή τη

στιγμή εν ενεργεία με τους  covid και άλλους 30, οι οποίοι έχουν αυτή τη στιγμή

προσωρινή διαταγή με την 3Κ, προέρχονται δηλαδή από την προκήρυξη της 3Κ.

σύμφωνα με όσα μας έχει πει ο Νομικός Σύμβουλος των εργαζομένων, αυτό είναι

απολύτως  νόμιμο  να συμβεί  και  να  βγει  μία  προκήρυξη σήμερα  παίρνοντας  το

Δημοτικό Συμβούλιο μία πολιτική απόφαση για να μην χάσουν τις εργασίες τους

387 εργαζόμενοι.  Είναι  καθαρά,  αν υπάρχει  πολιτική βούληση από τη σημερινή

πλειοψηφία  αλλά  και  από  όλες  τις  παρατάξεις  από  το  σύνολο  του  Δημοτικού

Συμβουλίου να προχωρήσουμε σε κάτι τέτοιο. Βέβαια, πριν τη συνάντηση και τη

σημερινή μας εδώ παρέμβαση είχαμε μία συζήτηση με τον κύριο Γενικό Γραμματέα,

τον  κύριο  Τσιατσιάμη  και  υπηρεσιακούς  παράγοντες,  που  όπως  τουλάχιστον

κατανοήσαμε εμείς, ενώ στην αρχή μας είπε ο κύριος Τσιατσιάμης ότι θα δούμε εάν

αυτό μπορεί  να συμβεί,  μετά έβγαλαν απόφαση μέσα σε λίγα δευτερόλεπτα ας

πούμε, ότι αυτό δε μπορεί να συμβεί.
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Συγχωρέστε με. Οι δύο κυρίες που ήρθαν να ανέβουν σας παρακαλώ επάνω,

να αποφευχθεί ο συνωστισμός στις θέσεις. Ανεβείτε επάνω δεξιά. Χίλια συγγνώμη,

συνεχίστε.

ΡΕΜΠΟΥΣΚΟΣ:

Επειδή ο κύριος Δήμαρχος κήρυξε το έτος 2022 στις αρχές του έτους που

διανύουμε ως έτος  κοινωνικής αλληλεγγύης,  νομίζουμε κύριε  Δήμαρχε ότι  αυτό

πρέπει  να προχωρήσει  και  στην πράξη. Το να κρυβόμαστε πίσω από ερμηνείες

νομίζω δεν είναι ορθό. Έχετε δείξει στο παρελθόν όντως, τουλάχιστον όσον αφορά

τους 3Κ, προερχόμενους από την 3Κ ότι όταν υπάρχει πολιτική βούληση μπορεί να

ξεπεραστούν οποιαδήποτε κωλύματα. Άρα νομίζω ότι είμαστε ακριβώς σε αυτό το

σημείο.  Πάρτε  σήμερα  μία  πολιτική  απόφαση  να  βγει  προκήρυξη,  αφήστε  τις

νομικές  ερμηνείες  και  τα  νομικά  κωλύματα,  ζούμε  σε  ένα  περιβάλλον  αυτή τη

στιγμή  ενεργειακής  κρίσης,  ακρίβειας,  οι  εργαζόμενοι  δεν  αντέχουν  άλλο  την

ανεργία..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ολοκληρώστε κύριε Πρόεδρε.

ΡΕΜΠΟΥΣΚΟΣ:

Ολοκληρώνω  κύριε  Πρόεδρε,  ολοκληρώνω.  Ζητάμε  λοιπόν  επί  του

συγκεκριμένου να παρθεί σήμερα πολιτική απόφαση με ευρεία πλειοψηφία, σας το

είπαμε  να  το  επαναλάβουμε  δεν  πειράζει,  μήτηρ  μαθήσεως  η  επανάληψη,

κλείνοντας έχω να πω ότι οι εργαζόμενοι θα καλύψουν… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ελάτε.

ΡΕΜΠΟΥΣΚΟΣ:

Επειδή ο κύριος..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Ελάτε.

ΡΕΜΠΟΥΣΚΟΣ:

Εντάξει, επειδή ερχόμαστε απ’  έξω και υπήρχε κύριε Δήμαρχε έξω και μία

πίεση από τους εργαζόμενους γιατί  βλέπονται  να χάνονται  οι  δουλειές τους.  Οι

εργαζόμενοι σας το είχαμε πει και από το Νοέμβρη του ’19 θα παλέψουν μέχρι

τέλους για να διασφαλίσουν το ψωμί τους. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ευχαριστούμε κύριε Πρόεδρε. 

ΡΕΜΠΟΥΣΚΟΣ:

Ευχαριστούμε και εμείς πολύ. Είναι εργαζόμενοι οι οποίοι καλύπτουν πάγιες

και διαρκείς ανάγκες.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ  πολύ  τον  κύριο  Μπάνο  Κυριάκο  για  δύο  λεπτά,  όνομα  και

ιδιότητα σας παρακαλώ.

ΜΠΑΝΟΣ:

Ναι  πολύ σύντομα,  καλησπέρα και  από εμάς.  Είμαστε  από την Επιτροπή

Συμβασιούχων  Covid του Δήμου της Αθήνας. Έχουμε  έλθει επανειλημμένα στο

Δημοτικό Συμβούλιο..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Προσήλθε ο κύριος Βαφειάδης.

ΜΠΑΝΟΣ:

Και έχουμε επανειλημμένα βάλει το ζήτημα της εργασίας μας ως εργασία που

καλύπτει πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Είναι μία εργασία, ξεκινήσαμε 23 μήνες πριν,

θα κλείσουμε δύο χρόνια στο Δήμο της Αθήνας για να καλύψουμε πολύ σημαντικές

ανάγκες, ανάγκες που τις έκρινε ο ίδιος ο Δήμος και ανάγκες τις οποίες μέσα σε

αυτά  τα  δύο  χρόνια  οι  ίδιοι  οι  Αντιδήμαρχοι,  οι  ίδιοι  οι  Διευθυντές  μας,  οι

Προϊστάμενοι, οι συνάδελφοί μας οι μόνιμοι στη δουλειά, αναγνωρίζουν ότι πλέον
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έχουν  ξεπεράσει  το  όριο  των  έκτακτων  αναγκών  και  καλύπτουμε  πάγιες  και

διαρκείς ανάγκες σε όλες τις Υπηρεσίες, δεν χρειάζεται να αρχίσω αν αναφέρω, δεν

υπάρχει  Υπηρεσία,  δεν  υπάρχει  Διεύθυνση  που  να  μην  υπάρχουν  εργαζόμενοι

covid. Με αυτή την έννοια συμφωνώ με τον Πρόεδρο του Σωματείου που μίλησε

νωρίτερα, με την έννοια ότι σε αυτή τη συγκυρία δεν αλλάζουν, μας είδαμε στα

χιόνια,  οι  συνάδελφοι  είναι  αυτοί  που  δούλεψαν  στα  χιόνια,  είναι  οι  ίδιοι

συνάδελφοι που κάλυπταν τις ανάγκες των πυρκαγιών, στις πλημμύρες, δεν άλλαξε

επειδή είναι covid, επειδή προσλήφθηκαν σε συνθήκες covid δεν άλλαξε η σημασία

στη δουλειά τους, δουλεύουν σαν μόνιμοι εργαζόμενοι. Αυτό το  αναγνωρίζει ο

Δήμος, το αναγνωρίζουν οι υπηρεσιακοί παράγοντες, το αναγνωρίζουν οι πάντες

και σκαλώνουμε σε κάποιες νομικές εξηγήσεις ότι τελικά μήπως είμαστε εποχιακό

προσωπικό. Με αυτή την έννοια το ψήφισμα και το κάλεσμα που κάνει το Σωματείο

η Εργατική Αντεπίθεση και γι αυτό στηρίξαμε τη σημερινή κινητοποίηση, δίνοντας

λύσεις, νομικές λύσεις στη νομική διαδικασία που λέει ότι δεν έχουμε δικαίωμα να

ξεπεράσουμε τους 24 μήνες, δεν είμαστε μόνιμο προσωπικό, έρχονται λοιπόν οι

νομικές  λύσεις  που υπάρχουν στην πράξη, για  να αποδείξουν ότι  μπορούμε να

παραμείνουμε  στη  δουλειά,  έχει  ο  Δήμος  τη  δυνατότητα,  ο  Δήμος  που  έχει

εκφράσει πράγματι την ανάγκη να παραμείνουμε, έχει τη νομική δυνατότητα να

μας καλύψει και άρα ζητάμε και εμείς με τη σειρά μας να ψηφίσετε το ψήφισμα, να

δώσετε τη δυνατότητα για προσλήψεις σε όλους εμάς που καλύψαμε στην πρώτη

γραμμή της πανδημίας και έχουμε αποδείξει στην πράξη…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ολοκληρώστε κύριε Μπάνο.

ΜΠΑΝΟΣ:

Την ανάγκη να παραμείνουμε στη δουλειά και καλούμε και όλους σας  και

στις νομικές διαδικασίες που θα έχουμε στη συνέχεια, αλλά και στις κινητοποιήσεις

μας,  γιατί  δυστυχώς  χρειάζονται  κινητοποιήσεις  για  να  μας  ακούσει  και  το
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Υπουργείο, καλούμε και τη Δημοτική Αρχή και τις δημοτικές παρατάξεις και όλους

να μας στηρίξουν για να παραμείνουμε πράγματι στη δουλειά. Ο Δήμος μας έχει

ανάγκη το ξέρετε όλοι…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ολοκληρώστε κύριε Μπάνο.

ΜΠΑΝΟΣ:

Και  αυτή είναι  και  η  κίνηση που  χρειάζεται  να  γίνει  από εδώ και  πέρα.

Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Σας ευχαριστούμε πάρα πολύ. 

ΕΒΕΡΤ:

Κύριε Πρόεδρε μπορείτε να με σημειώσετε ως παρούσα;  Έβερτ Αλεξία.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Η κυρία Έβερτ προσήλθε.

ΜΠΕΗ:

Και η κυρία Μπέη κύριε Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Και η κυρία Μπέη προσήλθε. Παρακαλώ πολύ τον τελευταίο εκπρόσωπο τον

κύριο Κωνσταντίνο Σπανό. Σας παρακαλώ έχετε δύο λεπτά, προτάξτε ιδιότητα κι

ονοματεπώνυμο.

ΣΠΑΝΟΣ:

Από την Επιτροπή μιλάω και εγώ, μίλησε ήδη ο συνάδελφος ο Κυριάκος ο

Μπάνος,  δε  θέλω  να  πω  λίγο  κάτι  σχετικά,  υπάρχει  και  το  δελτίο  το  οποίο

διαβάστηκε και είναι πολύ κατατοπιστικό, περιγράφει δηλαδή πάρα πολύ καλά την

κατάσταση. Εγώ θέλω να πω μόνο το εξής, γιατί υπάρχει ένα ζήτημα το οποίο εμάς

οι συμβάσεις μας λήγουν 31/3 και μέχρι στιγμής υπάρχει ένα ζήτημα του τι μέλει

γενέσθαι μετά. Δηλαδή, υπάρχει η προοπτική ας πούμε του τριμήνου που κάθε
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φορά, ειδικά τους τελευταίους έξι μήνες ερχόμαστε και λέμε να δώσει ένα τρίμηνο

η Κυβέρνηση αναγνωρίζοντας ότι καλύπτουμε ανάγκες την περίοδο  covid. Όταν

όμως έρχεται ας πούμε η Κυβέρνηση και λέει ότι εγώ θα άρω και τα τελευταία

μέτρα τα οποία οφείλω να πάρω και σταδιακά σε όλες τις χώρες τις Ευρωπαϊκής

Ένωσης δεν υπάρχει πολιτική πλέον προστασίας από τον covid, εμείς πώς είμαστε

ας πούμε βέβαιοι ότι η Κυβέρνηση θα αναγνωρίσει ακόμη περίοδο covid μετά τις 31

θα  αναγνωρίζει;  Όταν  ας  πούμε  βγαίνει  και  λέει  πχ  ότι  όλα  τα  μέτρα  θα

σταματήσουν σταδιακά σε όλες της χώρες Ευρωπαϊκής Ένωσης υπάρχει αυτή τη

γενική  κατεύθυνση,  δηλαδή  εμείς  μετά  θα  έχουμε  δουλειά;  Όπως  είπε  και  ο

συνάδελφος εμείς δε θεωρούμε ότι καλύπτουμε ανάγκες την περίοδο covid, μπορεί

η  Κυβέρνηση  να  αναγνωρίζει  ότι  θέλει,  οκ,  μπορεί  ο  Δήμος  να  έχει  αυτή  την

προοπτική,  εμείς  έχουμε έρθει  να  καλύψουμε ανάγκες  οι  οποίες  υπήρχαν λόγω

έλλειψης προσωπικού, λόγω χρόνιας υποστελέχωσης και δεν έχει να κάνει μόνο με

αυτή τη Δημοτική Αρχή και με την προηγούμενη κλπ και θα υπάρξουν και μετά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Η κυρία Δασκαλάκη προσήλθε.

ΣΠΑΝΟΣ:

Και να βάλω και ένα ακόμα ζήτημα…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ολοκληρώστε σας παρακαλώ κύριε Σπανέ.

ΣΠΑΝΟΣ:

Και  να  βάλω  και  ένα  ακόμα  ζήτημα,  το  ζήτημα  αυτό  της  χρόνιας

υποστελέχωσης της έλλειψης μόνιμου προσωπικού, γιατί  αυτό είναι  ένα ζήτημα

σοβαρό, υπάρχει και στη δική μου, ας  πούμε εγώ είμαι Κοινωνικός Λειτουργός,

δουλεύω  σε  Κέντρο  Κοινότητας,  έχουμε  πολύ  σοβαρά  ζητήματα  εκεί  πέρα,  ο

κόσμος δεν βρίσκει ραντεβού, δεν είναι εύκολο δηλαδή να εξυπηρετηθεί ο κόσμος,

έχουμε χρόνια προβλήματα στο ότι δεν υπάρχει κόσμος να σηκώνει τηλέφωνα να
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εξυπηρετεί και είναι στην συντριπτική τους πλειοψηφία είναι συμβασιούχοι, αυτά

είναι ζητήματα που θα μείνουν και μετά. Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Σας  ευχαριστούμε  πάρα  πολύ.  Παρακαλώ  τον  κύριο  Ηλιόπουλο.

Επαναλαμβάνω ότι έχετε όλοι στα χέρια σας, οι παρατάξεις, το ψήφισμα το οποίο

έχει κατατεθεί προς έγκριση.

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Κύριε  Σκιαδά,  κύριε  Δήμαρχε,  κύριε  Γενικέ,  κυρίες  και  κύριοι  Δημοτικοί

Σύμβουλοι να ξεκινήσω από το θέμα του ψηφίσματος. Εμείς σας αποστείλαμε την

Παρασκευή  ένα  κείμενο  ψηφίσματος,  το  οποίο  ήταν  σε  συνεννόηση  με  τους

εργαζόμενους,  τη  νομική  τους  στήριξη  κλπ.  Κάνατε  μία  αναδιατύπωση και  την

είδαμε σήμερα, βλέποντας την αναδιατύπωση μία διαφορά που κατά τη γνώμη μου

έχει μία αξία να τονιστεί, είναι ότι κάπου λέει μέσα στο ψήφισμα που μας έστειλαν

οι εργαζόμενοι και καταθέσαμε και εμείς, ότι είναι απαραίτητη η εργασία αυτών των

ανθρώπων,  δηλαδή  αναφέρεται  και  στους  ήδη  εργαζόμενους,  ενώ  στην

αναδιατύπωση που μας ήρθε σήμερα αναφέρεται γενικά και αόριστα στην εργασία

που αυτοί παρέχουν, στο σημείο 4, η εργασία που παρέχουν. Το λέω για να είναι

καθαρό ότι μιλάμε γι αυτούς τους ανθρώπους δεν λέμε ότι γενικά…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Το συμπληρώνουμε, το διατυπώνουμε απ’ ευθείας τώρα, δεν είναι…

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Το λέω γιατί  προέκυψε ένα ερώτημα και  από τους ανθρώπους,  ότι  γιατί

άλλαξε το κείμενο και νομίζω ότι αφού θέλουμε να συνεννοηθούμε δεν χρειάζεται

να υπάρχουν πράγματα που μπορεί κατά λάθος να προκαλέσουν τέτοια καχυποψία.

Άρα με αυτή την έννοια να πω τα εξής, πρώτο θέμα εμείς θεωρούμε όντως ότι είναι

σωστό να βγει ένα ψήφισμα όπως έχουμε κάνει αρκετές φορές το προηγούμενο

διάστημα. Σε αυτό το πλαίσιο πρέπει να είναι λίγο καθαρό και ποιο είναι το πλαίσιο
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εντολής με το οποίο λειτουργεί και η Νομική Υπηρεσία του Δήμου όταν έρχεται στα

δικαστήρια, γιατί δεν είναι πάντα καθαρό το ποιο είναι το πλαίσιο μέσα στο οποίο

λειτουργούν στα δικαστήρια και έχω βρεθεί δυστυχώς σε αρκετά τα προηγούμενο

διάστημα,  όχι  δυστυχώς  που  έχω  βρεθεί,  δυστυχώς  που  γίνονται  αυτά  τα

δικαστήρια. 

Δεύτερο ζήτημα, να ξεκινήσουμε από την ουσία. Η ουσία είναι ότι οι δήμοι

και ο Δήμος Αθηναίων καλώς εκμεταλλεύτηκε το πλαίσιο με το τις συμβάσεις covid

αλλά μην κρυβόμαστε, στην πραγματικότητα πίσω απ’ αυτό κρύψαμε ανάγκες που

ούτως ή άλλως είχαν οι δήμοι και κρύψαμε ανάγκες που ούτως ή άλλως είχαν οι

δήμοι και έχει και ο Δήμος Αθηναίων γιατί το γεγονός ότι για ένα μεγάλο διάστημα

η Δημόσια Διοίκηση λειτούργησε με τον κανόνα πέντε αποχωρήσεις μία πρόσληψη,

λειτούργησε πάρα πολύ κρίσιμα κενά σε πολύ σημαντικές Υπηρεσίες και του Δήμου

Αθηναίων, το ξέρετε καλύτερα από εμένα γιατί ζείτε καθημερινά τη διοίκηση και

πόσα παραπάνω χέρια θα χρειαζόσασταν σε σχέση με αυτά που έχετε.  Άρα το

ζήτημα  είναι  ότι  αυτούς  τους  εργαζόμενους  τώρα  τους  χρειαζόμαστε,  δεν

καλύπτουν έκτακτες ανάγκες,  δεν είναι  κάτι  που απλά κρύφτηκε πίσω από τον

covid, πολλές από τις διαδικασίες που κάνουν τώρα είναι διαδικασίες που έχουν

μόνιμα χαρακτηριστικά για τη λειτουργία του Δήμου. Εμείς λέμε το εξής, αν δεν

κάνω λάθος ο  κύριος  Γενικός  λέει,  διορθώστε με  αν κάνω κάπου λάθος,  ότι  η

επαναπροκήρυξη  θα  πρέπει  να  γίνει  με  κριτήρια  ΑΣΕΠ,  οπότε  αυτό  θα  έχει

πρόβλημα  στο  αν..  δε  μπορούμε  να  πάμε  με  το  παλιό  πλαίσιο  της

επαναπροκήρυξης.  Εμείς  λέμε  ότι  ακόμα  και  με  ΑΣΕΠ  να  πας  μπορεί  να  γίνει

προκήρυξη η οποία έχει υπερβολικά αυξημένη μοριοδότηση στους εργαζόμενους

που είναι σε αυτό τον τομέα. Τέτοια προκήρυξη πχ ήταν αυτή για το Βοήθεια Στο

Σπίτι.  Άρα  νομίζουμε  ότι  πρέπει   να  συνεννοηθούμε  ότι  χρειάζεται  να

επαναπροκηρυχθούν αυτές οι θέσεις και νομίζω ότι αν γίνει μία προσεκτική νομική

προετοιμασία,  μπορούμε  να  βρούμε  τον  τρόπο  που  θα  καλύπτει  και  τους
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συγκεκριμένους εργαζόμενους. Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ αποδεχόμεθα τη διατύπωση, αν θέλετε να την προσθέσετε, τη

διατύπωση την οποία πιστεύετε ότι πρέπει να γίνει στο σημείο 4. 

Παρακαλώ πάρα πολύ τον κύριο Γερουλάνο.

ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ:

Καλησπέρα και  από εμένα. Έχω τοποθετηθεί  πολλές φορές γύρω από το

θέμα και θεωρώ ότι είναι σημαντικό ότι περνάμε αυτό το ψήφισμα με τις αλλαγές

που έχουμε κάνει και πολύ σημαντικό η μοριοδότηση αυτών των ανθρώπων να

αντανακλά το γεγονός ότι δοκιμάστηκαν, δοκιμάστηκαν σε μία πάρα πολύ κρίσιμη

περίοδο για το Δήμο Αθηναίων και ότι  ουσιαστικά χρησιμοποιήθηκαν εκτός από

περιπτώσεις που ήταν έκτακτες, κυρίως για πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Άρα και

εμείς θα το υποστηρίξουμε το ψήφισμα απόλυτα και θεωρώ ότι με τη συνεργασία

όλων μας θα μπορέσουν αυτοί οι άνθρωποι να διασφαλίσουν τη θέση εργασία την

οποία πήραν μεν τότε, αλλά η οποία εξυπηρετεί βασικές ανάγκες του Δήμου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ ο κύριος Σοφιανός.

ΣΟΦΙΑΝΟΣ:

Νομίζω είναι  δύο προβλήματα σε ένα. Και  αν το πρόβλημα το βλέπουμε

μόνο από τη σκοπιά του δικαιώματος αυτών των 357 εργαζομένων στη δουλειά,

δικαίωμα που το κατέκτησαν 23 μήνες δουλεύοντας, είναι η μία πλευρά. Το άλλο

το ερώτημα που πρέπει να απαντήσει  ειδικά η πλειοψηφία που διοικεί  αυτό το

Δήμο  είναι  τι  θα  κάνει  όταν  στις  31/3  φύγουν  απ’  τη  δουλειά  αυτοί  οι  357

εργαζόμενοι,  που  καλύπτουν  με  την  εργασία  τους  κρίσιμες  υπηρεσίες  του  ήδη

υποστελεχωμένου Δήμου; Τι θα γίνει με τους κοινωνικούς λειτουργούς; Τι θα γίνει

με μια σειρά υπηρεσίες και λειτουργίες; Γιατί δεν προβλέπονται μόνιμοι διορισμοί

στους δήμους. Άρα το θέμα δεν είναι μόνο το ψήφισμα. Το ψήφισμα συμφωνούμε
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ότι είναι ένα επιχείρημα ακόμα στον αγώνα το δικαστικό που θα κάνουν αυτοί οι

άνθρωποι για να δουν τη δυνατότητά τους στα πλαίσια αυτού του ασφυκτικού και

αντιδραστικού θεσμικού πλαισίου, που καταδικάζει τους δήμους να λειτουργούν με

προσωπικό  που  θα  εναλλάσσεται,  γιατί  είναι  πολιτική  επιλογή  αυτό,  θα

προσπαθήσουν στα δικαστήρια. Ο Δήμος τι θα κάνει; Γιατί εδώ μπαίνει η πλευρά

που μπήκε από τις προηγούμενες τοποθετήσεις. Την ανάγκη με κάθε τρόπο και

μέσο να παραταθεί η εργασία αυτών των ανθρώπων μετά τις 31 του Μάρτη. Να

παραταθεί  και  με κινήσεις  που έγιναν και  στο παρελθόν, έκανε η Διοίκηση του

Δήμου και έχει και τη στήριξή μας, στην πρώτη περίοδο νομίζω των  covid, στην

ανανέωση  της  εργασίας  μοριοδότηση  συγκεκριμένη  και  μάλιστα  κάποιοι  σας

κατήγγειλαν τότε. Θεωρούσαν ότι κάτι ανακάλυψαν. Εμείς είπαμε και τότε, λέμε και

τώρα πρέπει να βρεθεί τρόπος αυτό το προσωπικό, το ίδιο προσωπικό, που του

δώσαμε μπράβο στους χιονιάδες, που του δώσαμε μπράβο στις φωτιές, που του

δίνουμε μπράβο μαζί με τους υπόλοιπους εργαζόμενους και μοχθούν στο Δήμο να

συνεχίσει να δουλεύει. Με αυτή την έννοια ναι στο ψήφισμα αλλά είναι ελλιπές

όσον αφορά τη συνέχιση εργασίας  αυτών των 357 και  των 3Κ των 30 τόσων

πόσων είναι για μετά τις 31/3.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ ο κύριος Βουλγαράκης; Ο κύριος Καπερνάρος; Συναινεί και στο

ψήφισμα ο κύριος Καπερνάρος. Ο κύριος Κωνσταντίνου.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Νομίζω ότι είναι δύο ζητήματα που έχουν ανοίξει, αλλά πραγματικά είναι ένα

και μοναδικό ζήτημα. Το αν η 387 εργαζόμενοι του Δήμου της Αθήνας, εννοώ το

ένα κομμάτι που είναι οι covid και το άλλο το οποίο κινδυνεύει να απολυθεί, διότι

έχουν εκδικαστεί τα ασφαλιστικά μέτρα, είναι 32 αν δεν κάνω λάθος αυτή η ομάδα,

και είναι άγνωστο αν θα είναι εργαζόμενοι του Δήμου ή δε θα είναι μετά από λίγο.
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Άρα  το  ζήτημα  του  αν  υπάρχει  πρωτοβουλία  του  Δήμου  ώστε  να  μη  χαθεί

προσωπικό είναι χειροπιαστό. Δεν συζητάμε για κάποιο ψήφισμα, συζητάμε για το

αν η βούλησή μας είναι αυτοί οι άνθρωποι να παραμείνουν στις θέσεις εργασίας ή

όχι. Και άρα από άποψη βούλησης καταλαβαίνω δεν υπάρχει κάποιος εδώ που θα

πει δεν τους θέλουμε, δεν κάνουν τη δουλειά τους, γιατί αυτά θα είχαν εκδηλωθεί

πολύ πιο  πριν.  Αυτή τη  στιγμή  όμως  η ημερομηνία  31/3  είναι  μια  ημερομηνία

γνωστή  και  είναι  γνωστή  τοποθέτηση  του  Υπουργού  Εσωτερικών,  του  κυρίου

Βορίδη, ο οποίος είπε είναι η τελευταία σας ανανέωση. Άρα προτίθεται να απολύσει

και όχι μόνο στο Δήμο της Αθήνας, πανελλαδικά, ένα προσωπικό που μπορεί να

φτάνει και τις 2,5 χιλιάδες, μιλάμε για μεγάλη τσεκουριά…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Προσήλθε ο κύριος Τεντόμας.

ΤΕΝΤΟΜΑΣ:

Μεγάλη τσεκουριά για τον κύριο Βορίδη το να φύγουν αυτές οι 2,5 χιλιάδες.

Ξέρουμε επίσης ότι έχει αποστείλει και εγκυκλίους ότι πρέπει να μειωθεί κατά 10%

το προσωπικό το οποίο προσλαμβάνουν οι δήμοι και άρα πραγματικά το Δημοτικό

Συμβούλιο πρέπει να πάρει μία θέση να στείλει το μήνυμα το ότι δεν μπορεί να

λειτουργήσει αυτός ο Δήμος με λιγότερο προσωπικό. Αυτό είναι το νόημα του να

υπάρξει υπερψήφιση του σχετικού ψηφίσματος, με τις αλλαγές τις οποίες μπήκαν.

Εγώ θέλω να κάνω μία παρατήρηση γιατί βρέθηκα σε δικαστήριο όπου η παρουσία

της  Νομικής  Υπηρεσίας,  ενώ είχαμε συζητήσει  εδώ ως Δημοτικό Συμβούλιο  ότι

παρίσταται και καταθέτει το ψήφισμα του Δημοτικό Συμβούλιο της Αθήνας, δεν

ήταν μόνο αυτό, ήταν και τοποθέτηση ότι αυτά λέει το Δημοτικό Συμβούλιο, εδώ

είναι το ψήφισμα, αλλά όσο με αφορά εμένα αυτή η διαδικασία δεν τη θεωρώ και

νόμιμη. Αυτό είναι.. δεν είναι νομίζω ότι είναι αυτό που συζητήσαμε ακριβώς και

επειδή υπήρξε ένα ερωτηματικό τι έκανε ακριβώς η Νομική Υπηρεσία στις 15/12,

που δεν απαντήθηκε, δηλαδή επειδή δε μίλησε κάποιος είπαν ότι θα καταθέσουμε
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τα έγγραφα, έχουν ζητηθεί αυτά τα έγγραφα, δεν είναι προσωπικά δεδομένα και δε

μπορεί να είναι η απάντηση όταν βγει η απόφαση του δικαστηρίου θα μάθετε το τι

είπαμε. Μιλάμε για Υπηρεσίες του Δήμου της Αθήνας, έχουμε κάνει μία συζήτηση

για το πώς λειτουργεί, νομίζω ότι δε μπορεί να λειτουργεί με αυτό τον τρόπο. 

Το δεύτερο είναι ότι το αν αυτός ο διαβόητος νόμος 4765. αρ 36, παρ 3, α

καλύπτει ή όχι, ξέρετε αυτό τώρα για να είμαστε ειλικρινείς ήταν ένα παράθυρο το

οποίο  το  άνοιξε  το  ΥΠΕΣ  μέσα  στην  περίοδο  της  πανδημίας,  δίνοντας  τη

δυνατότητα να υπάρξουν αυτού του τύπου οι παρατάσεις και οι προσλήψεις και τα

οκτάμηνα. Εγώ δεν καταλαβαίνω για ποιο λόγο υπάρχουν τα πολλά ερωτηματικά,

αν γίνεται η όχι. Προφανώς γίνεται. Το θέμα είναι αν υπάρχει η βούληση να μπει

μία τέτοια διαδικασία που πραγματικά και ΑΣΕΠ να φτάσει και με τον οποιοδήποτε

τρόπο, η μοριοδότηση είναι αυτή που εξασφαλίζει ότι το συγκεκριμένο προσωπικό

παραμένει. Και απ’ αυτή την άποψη λοιπόν εγώ δε θέλω να πω περισσότερα, θέλω

να πω όμως ότι θα καταθέσουμε πέραν του ψηφίσματος και της απόφασης που

νομίζω ότι μπορεί να προχωρήσει δε θα υπάρχουν αντιρρήσεις, ακριβώς επειδή το

θέμα μιλάει για ενέργειες του Δημοτικού Συμβουλίου, μια ενέργεια που αντιστοιχεί

στο ότι δεν απολύονται οι άνθρωποι είναι η προκήρυξη των 387 θέσεων θα το

καταθέσουμε λοιπόν στην ψηφοφορία ως ξέχωρο θέμα, δε θέλουμε να μπλεχτούμε

με  το  ζήτημα  το  δικαστικό  και  άρα  θα  το  δώσουμε  στο  προεδρείο  σε  λίγο.

Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ τον κύριο Κεφαλληνό. Τα θέματα έχουν διατυπωθεί, οι ενστάσεις

έχουν τεθεί κάντε μας τη χάρη στο χρόνο.

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Συμβαίνει επειδή είμαι τελευταίος ομιλητής και το λες συνέχεια αυτό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Από εκτίμηση και αγάπη το λέω.
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ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Σε αγαπάω και εγώ. Δυο ζητήματα θέλω να βάλω. Δε θα μπω στη διαδικασία

το αν υπάρχει, ότι είναι ένας κόσμος 400 άτομα περίπου που το τέλος του Μάρτη

με ενέργειες λέω και δικές μας, όχι δικές μας αποκλειστικά, την κύρια ευθύνη την

έχει η Κυβέρνηση και αυτοί που νομοθετούν, θα μείνει έξω από τη δουλειά. Θα

είναι 400 οικογένειες οι οποίες δε θα έχουν μεροκάματο μαζί και με τόσες άλλες.

Λέω λοιπόν το ένα ζήτημα που θέλουμε να λύσουμε σήμερα σήμερα εδώ πολιτικά,

η νομική φόρμουλα θα βρεθεί όπως βρήκε το ΥΠΕΣ το συγκεκριμένο νόμο που

δίνει τη δυνατότητα παράταση των συμβάσεων, αναφέρθηκαν άλλοι δεν θέλω να

αναφερθώ.  Το πρώτο ζήτημα είναι  λοιπόν αν σε  αυτό συμφωνούμε.  Ότι  εμείς

διαπνεόμαστε από μια επιθυμία έντονη πολιτική κύρια, αυτός ο κόσμος να μη χάσει

τη δουλειά του. Την έχουμε; Εάν δηλώνουμε όλοι ότι την έχουμε θα βρούμε και τα

μέτρα. Λέμε τώρα παρακάτω τι μέτρα μπορεί να βρεθούν. Κοιτάξτε και οι νόμοι οι

ίδιοι  πολλές  φορές  έχουν  στραπατσαριστεί  στη  ζωή,  εγώ  σας  έχω  ξαναπεί,

κουράζω, στο Δήμο της Αθήνας μπήκα συμβασιούχος, το 1982 και παλαιότεροι ο

Σκιαδάς  πιθανά  ο  Κορομάντζος  θυμούνται  ότι  οι  νόμοι  στραπατσαρίστηκαν  σε

σχέση με τη νομιμοποίηση και έμεινε ο κόσμος στη δουλειά..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Άλλες εποχές.

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ;

Όπως εγώ στην αρχή, όπως και εκατοντάδες άλλοι εργαζόμενοι σε όλη την

Ελλάδα με αποφασιστικούς μεγάλους αγώνες οι  νόμοι  έμειναν στην άκρη, γιατί

υπήρχε  και  πολιτική  βούληση  κάτω  από  την  πίεση  των  εργαζόμενων  να

προχωρήσουν σε τροποποιήσεις και αλλαγές στους νόμους που υπήρχαν για να μη

χάνει ο κόσμος τη δουλειά του, ένα είναι αυτό.

Δεύτερον, θα έλεγα λοιπόν ότι εδώ πέρα από τα γνωστά συμφωνώ και με

την πρόταση του να ψηφίσουμε και διαφορετικό κείμενο, αν δεν συμφωνείτε να
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είναι σαν έβδομο σημείο στο ψήφισμα εδώ που δώσατε, ότι αναγνωρίζοντας όλα

τα  παραπάνω  ο  Δήμος  ανάγκη  υπηρεσιών  ιστορίες  και  για  τον  κόσμο,  ότι  θα

προχωρήσει  άμεσα  στην  προκήρυξη  387  θέσεων  εργασίας  μπούρου,  μπούρου

μπούρου. Και τέλος να υπάρχει και μια πρωτοβουλία από το Δήμο της Αθήνας, δε

θέλω  να  πω  κάτι  άλλο  και  από  το  Δήμαρχο,  αυτό  δεν  είναι  παράνομο,  το

προβλέπει, γίνεται, λέω μπορεί να υπάρχει εδώ μία καταρχήν απόφαση ξεχωριστή

θέλετε; Ξεχωριστή, ότι θα προχωρήσει αυτό και τις επόμενες μέρες μία δύο τρεις

να δείτε τη δυνατότητα να συγκληθεί η Οικονομική Επιτροπή όπου την ανάγκη

συγκαλείται δια περιφοράς μέσα σε μία μέρα και γίνονται αυτά. Τι πώς θα περάσει;

Αφού είναι νόμιμο να γίνει. Καλά τώρα εντάξει. Και στο τέλος λέω στο τέλος για να

τελειώνω με αυτό Πρόεδρε, πρέπει  να πάρει  μία πρωτοβουλία ο Δήμαρχος της

Αθήνας και το Δημοτικό Συμβούλιο να ανοίξει με την ΚΕΔΕ και την Κυβέρνηση το

θέμα των συμβασιούχων σε όλους τους ΟΤΑ όλου του τύπου των συμβάσεων.

Πρέπει να ανοίξει το θέμα τώρα και να απαιτήσει βέβαια με αυτή τη λογική να

απαιτήσει  ο  κόσμος  να  μείνει  στη  δουλειά.  Έχουμε  συναδέλφους  με  ΕΣΠΑ,  το

Βοήθεια  Στο Σπίτι,  δεκάδες  ειδών συμβάσεις  που συνεχίζουν και  δουλεύουν με

αυτόν τον τρόπο. Θα το κάνουμε σαν ο μεγαλύτερος της χώρας; Θέλουμε λοιπόν

να πάρουμε μια τέτοια πρωτοβουλία και να την ανοίξουμε να τη δημοσιοποιήσουμε

μαζί με τα προηγούμενα βέβαια, όχι να καλυφθούμε πίσω απ’ αυτό και να μη γίνει

τίποτα. Αυτά τα δύο επιπλέον αιτήματα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Άλλες  εποχές  αυτές  τις  οποίες  αναφερθήκατε.  Συναινούν  και  οι  δύο

παρατάξεις στην υφιστάμενη διατύπωση του ψηφίσματος προσθέτοντας..

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Συγγνώμη κύριε Πρόεδρε αλλά έχει προσέλθει ο κύριος Τεντόμας.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Το  είπαμε  κύριε  Αντιπρόεδρε,  μη  βάζετε  εμπόδια  στη  λειτουργία  μας.
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Καταθέτοντας στα πρακτικά ιδιαίτερη παράγραφο και ο κύριος Κωνσταντίνου και ο

κύριος Κεφαλληνός με τα σημεία που επισημαίνουν. Η διατύπωση ως προς το 4 του

ψηφίσματος αλλάζει ως εξής,  από εκεί που λέει «με αποτέλεσμα να είναι απολύτως

αναγκαίοι  για την εύρυθμη λειτουργία του Δήμου Αθηναίων και των Υπηρεσιών

του» παρακαλώ πολύ το Διευθυντή της Νομικής Υπηρεσίας να λάβει το λόγο.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Κύριε Πρόεδρε θέλω το λόγο.

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ:

Κύριε Πρόεδρε το αίτημα αυτό όπως υποβάλλεται δεν καλύπτεται από τις

προϋποθέσεις του νόμου και συγκεκριμένα από το άρθρο 36 του Ν. 4765/2021. Γι

αυτό το λόγο και  οι  τέσσερις  τελευταίες  παρατάσεις  που δόθηκαν χρειάστηκαν

ειδική νομοθετική ρύθμιση. Αυτά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ πολύ τον κύριο Γενικό Γραμματέα.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Κύριε Πρόεδρε μπορώ να έχω λίγο το λόγο;

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Θέλουμε το λόγο, σας παρακαλούμε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ναι κύριε Αποστολόπουλε ελάτε, συγγνώμη.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Εγώ θέλω να είμαι πάρα πολύ σύντομος. Αν δεν γίνει ξεκάθαρο μέσα σε

αυτό το ψήφισμα ότι οι άνθρωποι αυτοί καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες δε

θα έχει περίπτωση επιτυχίας, εγώ αυτό έχω να πω τίποτα άλλο και η γνώμη μου

είναι ότι πρέπει να μπουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες. Τίποτα άλλο, ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Έτερος συνάδελφος; 
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ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Εγώ κύριε Πρόεδρε, Γκλέτσος Κωνσταντίνος.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Παρακαλώ κύριε συνάδελφε.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε  δε μπορώ να κατανοήσω το όλο πλαίσιο, όταν μιλάμε για

προσλήψεις  οι  οποίες  έχουν γίνει  υπό συνθήκες  covid άρα  μιλάμε ότι  από ένα

σημείο και μετά παύουν να ισχύουν αυτές οι εργασιακές συνθήκες γιατί παύει να

ισχύει και ο covid,  το αν πρέπει να υπάρξει συζήτηση για το ποιες είναι οι ελλείψεις

του Δήμου και για το πώς θα καλυφθούν είναι άλλο συζήτηση, αποκομμένη από το

εάν κάποιος που  προσλαμβάνεται με μία συγκεκριμένου χρόνου σύμβαση θα γίνει

μόνιμος. Αυτά άνηκαν στο παρελθόν, στις πελατειακές σχέσεις που όπως είπε και ο

κύριος Κεφαλληνός υπήρχαν παλαιότερα και σε πολλούς δήμους προσλήφθηκαν με

αυτές  τις  συνθήκες.  Θα  πρέπει  να  καταλάβουμε  ότι  όταν  μιλάμε  και  ιδίως  οι

εργαζόμενοι,  ιδίως  οι  εργαζόμενοι,  όταν  μιλάμε  για  συμβάσεις  συγκεκριμένου

χρόνου μιλάμε γι αυτό και τίποτα παραπέρα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ολοκληρώστε κύριε συνάδελφε.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Τελειώνω κύριε Πρόεδρε. Γιατί είναι πολύ σημαντικό οι λέξη συνθήκες covid,

γιατί  εκείνη  την  περίοδο  υπήρχαν  και  άνθρωποι  που  θα  ήθελαν  κάλλιστα  να

δουλέψουν να συνδράμουν στο Δήμο, αλλά επειδή οι συνθήκες αυτές δεν τους

άφηναν να βγουν έξω από το σπίτι  τους, γιατί είχαν προβλήματα υγείας που ο

covid θα  ήταν  ακόμη  και  θανάσιμος  γι  αυτούς,  τους  απέκλειε  κοινωνικά,  γιατί

έχουμε και άλλα ζητήματα και αν το αναλύσουμε πάρα πολύ μπορούμε να βρούμε

και ζητήματα ρατσισμού σε όλα αυτά τα πράγματα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Έγινε κατανοητό κύριε συνάδελφε. Έτερος συνάδελφος; Παρακαλώ κύριε

Γενικέ.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Έχω ζητήσει και εγώ το λόγο κύριε Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Με νόημα κύριε Αγγελόπουλε; Δεν σας κατάλαβα. Θα κάνουμε εγγραφή πάλι

συμβούλων,  μην  έρθει  και  άλλος,  από  την  αρχή  να  δηλώνετε  να  τηρούμε  τη

διαδικασία. Ελάτε κύριε Αγγελόπουλε.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Θα  είμαι  καταρχάς  κύριε  Πρόεδρε  και  συγγνώμη  που  καθυστέρησα  να

ζητήσω το λόγο, θα είμαι πάρα πολύ σύντομος. Ήδη την προηγούμενη εβδομάδα

έγινε μία νομοθετική ρύθμιση σχετικά με τους εργαζόμενους στον τομέα υγείας, με

τους εργαζόμενους covid, πήραν παράταση και καλά έκαναν οι άνθρωποι, μέχρι τις

31/12/2022. Δε μπορώ όμως να καταλάβω γιατί ξεχωρίζουμε τους εργαζόμενους,

με covid ήταν και αυτοί με covid είναι και οι δικοί μας εργαζόμενοι. Ένας λόγος που

παραπάνω που οι δικοί μας εργαζόμενοι μάλιστα είχαν να αντιμετωπίσουν πολλά

και  ποικίλα και επικίνδυνα προβλήματα όσον αφορά την πανδημία.  Αυτό λοιπόν

πρέπει να τους το αναγνωρίσουμε, όπως πρέπει να αναγνωρίσουμε και το γεγονός

ότι αυτοί οι άνθρωποι που προσλάβαμε το 2020 το Μάιο ήταν άνθρωποι χρόνια

άνεργοι, πρώτον. Και δεύτερον η πρόσκληση αν θυμάστε καλά ήταν ανοιχτή για

όλους,  δεν  εξαιρέθηκε  κανένας.  Αυτοί  λοιπόν  αψηφώντας  τον  κίνδυνο  της

πανδημίας,  μιλάω  πάντα  για  όχι  μόνο  για  τους  εργαζόμενους  του  Δήμου  της

Αθήνας, αλλά γύρω στις 3,5 χιλιάδες που είναι οι εργαζόμενοι covid σε όλους τους

δήμους της χώρας, καλό είναι λοιπόν με πρωτοβουλία σήμερα και καλά κάνουμε

εδώ και με πρωτοβουλία του Δημάρχου να ευαισθητοποιηθεί προς την κατεύθυνση

αυτή η Κυβέρνηση, αυτοί οι άνθρωποι επιτέλους, οι εργαζόμενοι στο Δήμο, οι 387

να τύχουν της ανάλογης καλής μεταχείρισης. Μπορεί να βρεθεί και το κατάλληλο
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νομοθετικό πλαίσιο..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Ευχαριστούμε κύριε  συνάδελφε,  εξεφράσθησαν άπασες  οι  παρατάξεις  δια

της υιοθετήσεως του ψηφίσματος.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Σας  ευχαριστώ  για  να  έχουμε  τα  ίδια  μέτρα  και  τα  ίδια  σταθμά  στους

εργαζόμενους, ίδιες κατηγορίες. Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Κύριε Γενικέ.

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. Καταρχήν θέλω να δηλώσω ότι οι εργαζόμενοι

covid όλο αυτό το διάστημα έχουν συνδράμει ουσιαστικά, καθοριστικά θα έλεγα

στην αντιμετώπιση πολλών προβλημάτων τα οποία είχαμε αυτή την περίοδο της

πανδημίας, αυτό δε χωρά αμφιβολία. Ο τρόπος με τον οποίο δουλέψαμε μαζί τους

ήταν υποδειγματικός, συμβάλανε σε όλες τις υπηρεσίες μας καθοριστικά σε μερικές

υπηρεσίες και εξυπηρέτησαν τις πραγματικές ανάγκες, οι οποίες δημιουργήθηκαν

στον covid. Η πραγματικότητα όμως λέει ότι η εφαρμογή των διατάξεων του νόμου

του άρθρου 36 του 4765/2021 που ζητάει να γίνει η προκήρυξη με βάση αυτό το

νόμο, δεν είναι νόμιμη η δυνατότητα που δίνει αυτός ο νόμος, δεν αναφέρεται σε

αυτή την κατηγορία εργαζομένων και αυτό είναι μία πραγματικότητα. Ως εκ τούτου

δε μπορεί  το Δημοτικό Συμβούλιο να δεσμευτεί  σε κάτι  για  το οποίο δεν είναι

νόμιμο.  Εάν  όπως  ειπώθηκε,  εάν  είναι..  ο  Δήμος  Αθηναίων  έχει  ανάγκη  από

προσωπικό..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

Προσήλθε ο κύριος Αξιώτης.

ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:
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Έχει πραγματικά ανάγκη από προσωπικό, αυτό σημαίνει ότι ή θα γίνει με

διαδικασία ΑΣΕΠ όπου θα είναι πανελλαδικός διαγωνισμός για μόνιμο προσωπικό το

οποίο μπορεί να έχει το κριτήριο της εμπειρίας, αλλά για μόνιμο προσωπικό, εάν

γίνει διαγωνισμός για ορισμένου χρόνου τότε το βασικό κριτήριο σύμφωνα με τον

ΑΣΕΠ που όπως όλοι εδώ μέσα γνωρίζετε, είναι η ανεργία και άρα οι άνθρωποι

αυτοί  δεν  έχουν πρώτη επιλογή,  δεν έχουν  fist option,  επειδή δεν θεωρούνται

άνεργοι για το διάστημα αυτό, γιατί εργάζονται. Άρα στην πραγματικότητα, για να

λέμε τα πράγματα με το όνομά τους, πρέπει, ο μόνος τρόπος να συνεχίσουν να

εργάζονται στο Δήμο της Αθήνας είναι ή να δοθεί παράταση όπως οι προηγούμενες

ή να υπάρχει μία κεντρική πρωτοβουλία για μια προκήρυξη σε εθνικό επίπεδο. Με

αυτή την έννοια η πρόταση για μία προκήρυξη εμβόλιμη αυτή τη στιγμή δεν είναι

νόμιμη και έτσι δε μπορούμε να προχωρήσουμε, γιατί δεν είναι πολιτικό μήνυμα να

πάμε  να  εφαρμόσουμε  ένα  μη  νόμιμο  πράγμα.  Υπό  αυτή  την  έννοια  εμείς

καταθέτουμε αυτό το ψήφισμα, πραγματικά πιστεύουμε στην αναγκαιότητα ότι οι

άνθρωποι  αυτοί  εργάστηκαν συστηματικά για  τις  υπηρεσίες  μας  και  πάρα πολύ

καλά,  αλλά  ως  εκεί,  δε   μπορούμε  να  κάνουμε  τίποτα  περισσότερο  για  το

οπλοστάσιο που ειπώθηκε δεν υπάρχει αυτός ο νόμος στο οπλοστάσιο το δικό μας.

Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Κύριε Δήμαρχε; Σας κάλυψε ο κύριος Γενικός. Άρα εγκρίνεται ομοφώνως το

ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου. Προχωράμε στα ζητήματα εκτός ημερησίας

διατάξεως  ευχαριστώντας  τους  κυρίους  και  τις  κυρίες…  έχετε  κάτι  επί  της

διαδικασίας να πείτε; Σας παρακαλώ στο μικρόφωνο. Ο κύριος Κωνσταντίνου.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Οι εξηγήσεις του κυρίου Τσιατσιάμη θα ήταν πειστικές αν στοιχειωδώς είχαν

κάποια εναλλακτική πρόταση για να παραμείνουν στην εργασία τους και αν αυτό

κατέληγε και σε κάποια απόφαση. Δηλαδή εγώ θα κατανοούσα να πει η Δημοτική
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Αρχή ότι εμείς  επιθυμούμε να παραμείνουν στις θέσεις εργασίας και διεκδικούμε

από την Κυβέρνηση να παρατείνει αυτές τις θέσεις, ας το πει αυτό.., όχι κοιτάχτε

δεν  το  λέει  το  ψήφισμα,  μιλάμε  για  συγκεκριμένα  προσωποποιώντας  αυτές  τις

θέσεις, όχι τους δίνει τη δυνατότητα να διεκδικήσουν στα δικαστήρια, η τελευταία

παράγραφος  είναι  σαφέστατη ότι  τους  δίνει  τη  δυνατότητα  αφού  δεν  υπάρχει

άλλος δρόμος να πάνε στα δικαστήρια. Υπάρχει λοιπόν και ο δρόμος ο οποίος λέει

ότι  εμείς  διεκδικούμε  από  την  Κυβέρνηση  να  παραμείνουν  στις  θέσεις,  θέλετε

τροπολογία,  θέλετε..  κάτι  να  διεκδικήσεις,  διαφορετικά  το  πετάμε  ξέρετε  ότι

κάνουν τα δικαστήρια και ξέρετε τα δικαστήρια και στις προηγούμενες υποθέσεις

είναι κορώνα γράμματα, είναι ο καλός δικαστής ο οποίος λέει ναι και είναι ο άλλος ο

οποίος λέει όχι, δεν υπάρχει τίποτα αντικειμενικό σε αυτή τη διαδικασία..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Επί της διαδικασίας κύριε Κωνσταντίνου.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Επί της διαδικασίας λοιπόν εμείς επιμένουμε στην πρότασή μας και θέλουμε

να την καταθέσουμε σε ψηφοφορία, διότι δεν έχουμε πειστεί από τις «νομικές»

εξηγήσεις  του  κυρίου  Τσιατσιάμη,  δεν  ευσταθούν,  υπάρχει  δυνατότητα  η

Οικονομική Επιτροπή να κάνει την προκήρυξη και γι αυτό η διατύπωσή μας εκεί

παραπέμπει, δε λέει προκηρύσσουμε εμείς. Εμείς το καταθέτουμε και ζητάμε και

ονομαστική ψηφοφορία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Άρα θα τεθεί ξεχωριστά η πρόταση που καταθέτει η παράταξη του κυρίου

Κωνσταντίνου και αναφέρει το ΔΣ της Αθήνας θεωρεί ότι.. θέλετε να το διαβάσετε

κύριε διότι δεν μπορώ.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Το Δημοτικό Συμβούλιο της Αθήνας θεωρεί ότι είναι αναγκαία η συνέχιση
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της απασχόλησης των 387 εργαζόμενων Covid 19 και 3Κ και γι αυτό προχωρά στις

αναγκαίες διαδικασίες για την προκήρυξη των θέσεων αυτών.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Σας ευχαριστούμε πολύ. Προφανώς εμμένουμε στο ψήφισμα και εσείς δεν

ψηφίζετε το άλλο τώρα;

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Είναι ξέχωρο, το ψήφισα ήδη.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Ξέχωρο, το ψηφίσατε. Άρα έχουμε αυτό το δικό σας το οποίο δεν περνάει

εκτός αν έχει κανένας κάποια αντίρρηση, δεν περνάει από το Δημοτικό Συμβούλιο

και απλώς καταγράφεται στα πρακτικά. 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Για τα πρακτικά εμείς υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Για τα πρακτικά υπέρ.  Ψηφοφορία σας λέμε. Η παράταξη.. ονομαστική δεν

γίνεται  κύριε,  η  παράταξη  Αθήνα Ψηλά..  σας  παρακαλώ.  Επί  της  διαδικασίας  ο

κύριος Κορομάντζος. Θέλετε να οδηγείτε μονίμως το Δημοτικό Συμβούλιο σε μια

ολισθηρή οδό, η οποία όμως δεν ωφελεί τους εργαζόμενους τους κοροϊδεύει.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Άκουσα  τον  κύριο  Ηλιόπουλο  να  λέει  υπέρ,  στην  πρόταση  που  κάνει  ο

κύριος Κωνσταντίνου. Μπορεί να μας πει ο κύριος Ηλιόπουλος πώς μπορεί να γίνει

αυτό το υπέρ; Να είμαστε και εμείς υπέρ, αλλά πώς μπορεί να γίνει; Ρωτάω για να

μάθω για να ψηφίσω και εγώ κύριε Ηλιόπουλε. Ρωτάω να μάθω αυτό το υπέρ που

λέτε για να ψηφίσω και εγώ, να με πείσετε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Σας παρακαλώ κύριοι συνάδελφοι.
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ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Πώς μπορεί να γίνει;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Κύριε Αντιδήμαρχε.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Διαφορετικά όλα αυτά είναι κοροϊδία, κοροϊδεύουμε τον κόσμο έξω.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Κύριε αντιδήμαρχε δεν είναι επί της διαδικασίας το θέμα, αφήστε με να το

τελειώσουμε  διότι  είναι  κάτι  το  οποίο  επανειλημμένως  προκαλεί  ο  κύριος

Κωνσταντίνου ηθελημένα. Άρα στην ψηφοφορία συναινεί η Ανοιχτή Πόλη..

ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

Κύριε Πρόεδρε επειδή εγώ είμαι ανεξάρτητη, η κυρία Μιχαλολιάκου, είμαι

υπέρ απλά για τα πρακτικά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Ωραία. Ο κύριος Κωνσταντίνου, η κυρία Μιχαλολιάκου, η Ανοιχτή Πόλη. 

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ:

Μπορώ να έχω το λόγο παρακαλώ;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Άρα κατά πλειοψηφία. Τοποθετηθήκατε κύριε Σοφιανέ και συμφωνούμε.

ΣΟΦΙΑΝΟΣ:

Δεν  συμφωνείτε  γιατί  αν  συμφωνούσατε  θα  το  βάζατε  ότι  αυτούς  τους

ανθρώπους εμείς με κάθε μέσο και τρόπο θέλουμε να παραταθεί..

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Δεν ακούμε κύριε Πρόεδρε τι λέει.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ; 

Είμαστε σε μία συζήτηση και δεν ακούμε τι λέγεται στο Δημοτικό Συμβούλιο.
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Με  συγχωρείτε  κύριοι  όποιος  θέλει  μπορεί  να  παρευρίσκεται  εδώ,  όπως

βρισκόμαστε όλοι, μην παραπονιέστε…

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Τι είναι αυτό που λέτε τώρα κύριε Πρόεδρε; Τι είναι αυτό; Αφού ο νόμος

δίνει αυτό το δικαίωμα, τώρα θα μας τρελάνετε τελείως; Όποιος θέλει μπορεί να

παρευρίσκεται, δεν ακούμε τι γίνεται. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Μην διακόπτετε χωρίς..

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Και μάλιστα έχετε κλείσει και την ΤΕΧΝΟΠΟΛΗ και κάνετε συναυλίες και δε

μπορούμε να μπούμε μέσα, που εμένα μου έσπασαν το αυτοκίνητο την άλλη φορά

και έχετε το θράσος, όχι εσείς η παράταξη να μου λέει να έρθω εκεί πέρα που

υπάρχουν εγκληματίες γύρω γύρω; Σας παρακαλούμε πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Σας παρακαλώ μη διακόπτετε, πρώτα δεν καταλαβαίνουμε ποιος ομιλεί διότι

έχετε κλειστές τις οθόνες σας και δεύτερον η διαδικασία δεν το προβλέπει. 

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Τι  δεν  προβλέπει  κύριε  Πρόεδρε;  Το  να  γίνεται  συζήτηση  δια  της

τηλεδιάσκεψης; Ο Γιώργος ο Αποστολόπουλος είμαι. Δεν προβλέπεται να ακούμε τι

λέει ο κύριος Σοφιανός για παράδειγμα;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Βρισκόμαστε σε ψηφοφορία κύριε Αποστολόπουλε.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Μα μιλάει ο άνθρωπος.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 
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Κύριε Αποστολόπουλε βρισκόμαστε σε ψηφοφορία δεν το έχετε αντιληφθεί;

Και διακόπτετε την ψηφοφορία. Μετά και την τοποθέτηση του κυρίου  Σοφιανού…

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε εσείς ήσαστε σε συζήτηση μαζί του και γι αυτό επενέβη και

εγώ και ο συνάδελφος γιατί δεν ακούγαμε ποια ήταν η συζήτηση, δεν ήμαστε σε

ψηφοφορία εκείνη τη στιγμή. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Τώρα αυτή τη στιγμή κύριοι συνάδελφοι που διακόπτετε βρισκόμαστε σε

ψηφοφορία και παρακαλώ μη διακόπτετε. Ο κύριος Κεφαλληνός; 

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Υπέρ..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Υπέρ της απόψεως που κατέθεσε..  άρα με πλειοψηφία απορρίπτεται,  δεν

υιοθετείται το ψήφισμα που κατέθεσε ο κύριος Κωνσταντίνου. 

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ:

Επειδή είναι πάγια θέση μου πως οι εργαζόμενοι δεν πρέπει να έχουν άμεση

συνεργασία  με  κόμματα  ή  δημοτικές  παρατάξεις  και  αυτό  συμβαίνει  και  στο

συγκεκριμένο  ψήφισμα,  εγώ  δεν  θέλω  να  καταψηφίσω  ακριβώς  για  να  είναι

ομόφωνη η απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου απλώς επιβάλλεται να απέχω από

τον πυρήνα του ψηφίσματος, καταψηφίζω την όποια επιπλέον παρέμβαση.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Ολοκληρώθηκε η διαδικασία σε ότι αφορά το θέμα της ημερησίας διατάξεως

με το ψήφισμα το αρχικό που κατετέθη να εγκρίνεται ομοφώνως. Προχωράμε στα

εκτός ημερησίας διατάξεως.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Κύριε  Πρόεδρε  με  συγχωρείτε,  ομοφώνως  όχι  έχω  καταψηφίσει  εγώ  το
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αρχικό κείμενο, καταψηφίζω αυτή την ιστορία.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Μα στην πρώτη τοποθέτησής σας δεν συναινέσατε στο ψήφισμα;

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Όχι δεν συναίνεσα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Καταψηφίσατε  ωραία,  εντάξει,  καταγράφεται  η  αρνητική  ψήφος  σας.

Προχωράμε στα εκτός ημερησίας διατάξεως.

ΘΕΜΑΤΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Παρακαλώ τον κύριο Ηλιόπουλο να πάρει το λόγο. Προσήλθε ο κύριος 

Γρηγόρης Λέων.

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε τέσσερα θέματα θέλουμε να θέσουμε εκτός. Να ξεκινήσουμε

λίγο από το θέμα του ρεύματος του κόστους ενέργειες το οποίο είναι ένα θέμα το

οποίο αυτή τη στιγμή όπως κατανοείτε εσείς αφορά και το σύνολο των πολιτών

αυτής της πόλης αλλά αφορά και τη λειτουργία του Δήμου. Και αφήνοντας στην

άκρη τη συνολικότερη συζήτηση και τι θα μπορούσε να γίνει, εμείς θέλουμε να

προτείνουμε κάτι  πολύ συγκεκριμένο το οποίο αφορά το Δήμο Αθηναίων και  τι

μπορεί να κάνει ο Δήμος Αθηναίων. Και συγκεκριμένα προτείνουμε να φτιαχτεί μία

διαδημοτική  επιτροπή  η  οποία  να  συζητήσει  ένα  συγκεκριμένο  πλαίσιο  για  τη

μείωση  συντελεστών  ανταποδοτικών  τελών,  με  βάση  τις  δυνατότητες,

διαπαραταξιακή συγχωρέστε με,  διαπαραταξιακή επιτροπή να συζητήσουμε ποια

είναι  τα  περιθώρια  για  να  μειωθούν  οι  συντελεστές  ανταποδοτικών τελών όσο
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επικρατεί αυτή η τρομακτική αύξηση στους λογαριασμούς του ρεύματος. Δε θέλω

να σας κουράσω τώρα με νούμερα, εμείς έχουμε μία τέτοια συγκεκριμένη πρόταση

η οποία αφορά μειώσεις και στους οικιακούς συντελεστές και σε επαγγελματικούς

χώρους παροχής υπηρεσιών και στο λιανικό εμπόριο, με όρια και με κριτήρια. Μία

πρόταση η οποία μπορεί να κοστίσει στο Δήμο ένα κονδύλι της τάξης των 6,5

εκατομμυρίων, το οποίο κατά την.. με βάση τους υπολογισμούς που έχουμε κάνει

μπορεί  να  ισοφαριστεί  και  από  την  αύξηση  των  δηλωμένων  τετραγωνικών

ακινήτων  που  είναι  30%  αυτή  τη  στιγμή,  άρα  έχουμε  ήδη  ένα  σημαντικό

πλεονέκτημα και από το γεγονός ότι αυτή η ρύθμιση θα βοηθήσει στο να μειωθούν

ανεξόφλητοι  λογαριασμοί  τουλάχιστον  κατά  10%,  να  γίνουν  δυνατότητες

διακανονισμών και να αποκτήσουν φορολογική ενημερότητα επαγγελματικοί χώροι

που αυτή τη στιγμή είναι κλειστοί. Ξαναλέω έχουμε μία συγκεκριμένη πρόταση που

αφορά το πώς ο Δήμος θα μειώσει  τα ανταποδοτικά τέλη γι αυτή την έκτακτη

περίοδο που ελπίζουμε όλοι να είναι σύντομη, αν και δυστυχώς δεν βλέπουμε να

είναι  ιδιαίτερα  σύντομη,  αλλά  όσο  διαρκεί  και  νομίζουμε  ότι  αν  γίνει  αυτή  η

επιτροπή μπορεί να δουλευτεί, αυτό είναι το ένα το άμεσο.

Το δεύτερο το οποίο θα θέλαμε να σας προτείνουμε να σκεφτείτε, είναι η

προηγούμενη Περιφερειακή Αρχή από το ’14 είχε τρέξει ένα πρόγραμμα επιδότησης

ρεύματος με κοινωνικά κριτήρια για ανθρώπους που  τους είχε κοπεί το ρεύμα,

όπου ήταν στο ΚΕΑ κλπ. Είναι κάτι το οποίο είναι απολύτως επιλέξιμο από δαπάνες

της Περιφέρειας και νομίζω ότι και ο Δήμος Αθηναίων πρέπει να μεταφέρει αυτό

αίτημα και στους υπόλοιπους δήμους της Αττικής και να διεκδικήσουμε από την

Περιφέρεια Αττικής να τρέξει άλλο ένα τέτοιο πρόγραμμα.

Και  το  τρίτο  ζήτημα,  αν  δεν  κάνουμε  λάθος,  έχει  ήδη  αποφασιστεί  μία

έκτακτη  συνεδρίαση  της  ΚΕΔΕ  γιατί  η  αύξηση  αυτή  τη  στιγμή  του  κόστους

ενέργειας αφορά και τη λειτουργία του Δήμου, είναι μία τεράστια βόμβα αυτή τη

στιγμή στα θεμέλια της ίδιας της λειτουργίας των υπηρεσιών του Προϋπολογισμού
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κλπ  του  Δήμου.  Άρα  πρέπει  να  δούμε  πώς  η  Αυτοδιοίκηση  θα  προτείνει  πολύ

συγκεκριμένα πράγματα προς την πολιτεία και κατά τη γνώμη μας πρέπει να βρεθεί

ένας τρόπος έτσι ώστε αυτό το κόστος να μην πάει στην Αυτοδιοίκηση γιατί θα

δημιουργήσει τεράστια προβλήματα και στην Αυτοδιοίκηση και σε μεγάλο βαθμό

και στους ίδιους τους δημότες. 

Δεύτερο θέμα είναι  το θέμα με  τα ενοίκια.  Αυτή τη στιγμή στην Αθήνα

υπάρχει  ένα  τεράστιο  πρόβλημα  με  τα  ενοίκια,  μία  κατάσταση  η  οποία  στην

πραγματικότητα  διώχνει  τους  νέους  ανθρώπους  από  την  πόλη  στην  οποία

μεγάλωσαν. Και όχι μόνο νέους ανθρώπους σε περίπτωση που κάποιος μπορεί να

είναι φοιτητής, να μην έχει εργασία κλπ, αλλά υπάρχουν παραδείγματα που μπορεί

να έχει σπίτι με δύο εργαζόμενους που αδυνατούν αυτή τη στιγμή να πληρώσουν

ενοίκιο, να πληρώσουν λογαριασμούς κλπ. Κατά τη γνώμη μας ένα από τα κρίσιμα

ζητήματα που σχετίζονται με τα ενοίκια είναι η ιστορία με τη βραχυχρόνια μίσθωση

στην Αθήνα. Το είχαμε συζητήσει ή τουλάχιστον το είχαμε θέσει από τη μεριά μας

όλο το προηγούμενο διάστημα πολλές φορές, νομίζουμε ότι πρέπει να γίνει μία

συγκεκριμένη  συζήτηση  για  το  ζήτημα  της  στέγασης  στην  Αθήνα  μέσα  στο

Δημοτικό Συμβούλιο. Για να έχουμε μία μικρή εικόνα με βάση τα τελευταία στοιχεία

του 2020 στη βραχυχρόνια μίσθωση στην Αθήνα υπάρχουν περισσότερα από 11

χιλιάδες διαμερίσματα, το 62,5% αφορά διαμερίσματα που έχουν άνθρωποι που

έχουν  παραπάνω  από  2  διαμερίσματα  στην  πλατφόρμα  της  βραχυχρόνιας

μίσθωσης,  ενώ  υπάρχουν  ακόμα  και  χαρτοφυλάκια  που  φτάνουν  και  τα  160

ακίνητα.  Αυτό  έχει  μία  ιδιαίτερη  σημασία  γιατί  στην  πραγματικότητα  πλέον  δε

μιλάμε για βραχυχρόνια μίσθωση, δηλαδή μιλάμε  για εταιρείες που χρησιμοποιούν

αυτό  το  πλαίσιο  και  τι  κάνουν;  Κάνουν  αθέμιτο  ανταγωνισμό  απέναντι  σε  ένα

δομημένο κλάδο της ελληνικής οικονομίας, τον τουριστικό κλάδο. Γιατί όταν έχει

ξενοδοχείο  έχεις  συγκεκριμένες  ευθύνες  απέναντι  στην  πολιτεία,  υπάρχει  και

συλλογική σύμβαση εργασίας,  άρα έχεις  ευθύνες απέναντι  στους  εργαζόμενους,
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υπάρχουν συγκεκριμένα πρωτόκολλα ασφάλειας όταν έχεις

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Το προηγούμενο θέμα ολοκληρώθηκε. Κύριε Αντιδήμαρχε έληξε, έχει λήξει η

διαδικασία. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Κύριε Αντιδήμαρχε μιλούσε ο κύριος Ηλιόπουλος όμως.

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Για να συνεχίσω. Στο θέμα της βραχυχρόνιας μίσθωσης ξαναλέω υπάρχει

ένα τεράστιο ζήτημα το οποίο πέρα από το θέμα της στέγασης έχει και πρακτικές

αθέμιτου  ανταγωνισμού  απέναντι  στον  τουριστικό  ξενοδοχειακό  κλάδο  και

δημιουργεί πάρα πολύ μεγάλα προβλήματα πια για το πώς ένας νέος άνθρωπος και

όχι μόνοι νέοι άνθρωποι μπορούν να μείνουν στην πόλη. Άρα θεωρούμε.. για να

έχουμε μία εικόνα η Ευρωπαϊκή Επιτροπή έκανε μία συνολική διαβούλευση για το

πλαίσιο της βραχυχρόνιας μίσθωσης, μία διαβούλευση  η οποία έκλεισε στις 13/12.

Άρα υπάρχει μία πανευρωπαϊκή συζήτηση και εμείς λέμε ότι δεν αντιστοιχεί στην

Αθήνα  να  μην  έχει  γνώμη  για  το  πώς  πρέπει  να   ρυθμιστεί  το  ζήτημα  της

βραχυχρόνιας μίσθωσης. Εμείς έχουμε πολύ συγκεκριμένη γνώμη και η γνώμη μας

είναι  ότι  τα  νομικά  πρόσωπα  πρέπει  να  αποκλειστούν  από  τη  δυνατότητα

βραχυχρόνιας  μίσθωσης,  το  νομικό  πρόσωπο  αν  θέλει  να  ανοίξει  ξενοδοχειακή

μονάδα,  να  ανοίξει  ξενοδοχειακή  μονάδα  με  τους  κανόνες  που  υπάρχουν  για

οποιοδήποτε επιχειρηματία εμπλέκεται σε αυτό και πρέπει να μπει και ένα όριο στα

φυσικά πρόσωπα πόσα διαμερίσματα ανά ΑΦΜ. Εμείς λέμε ότι το δύο διαμερίσματα

είναι κάτι απολύτως φυσιολογικό που μπορεί να επιτρέψει τη λειτουργία της πόλης.

Αλλά πέρα απ’ αυτό ζητάμε να γίνει μία συγκεκριμένη και συγκροτημένη συζήτηση

στο Δημοτικό Συμβούλιο και για τη βραχυχρόνια μίσθωση και για τα ζητήματα της

στέγασης.

Τρίτο θέμα, σχετίζεται με την ουσιαστική κατάργηση του 26ου Γυμνασίου με
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τη μετατροπή του σε Πειραματικό. Υπάρχουν εδώ και εκπρόσωποι από το Σύλλογο

Γονέων του 15ου Δημοτικού που θέλουν να μιλήσουν και νομίζουμε ότι πρέπει να

τους δοθεί ο λόγος. Στην πραγματικότητα αν προχωρήσει αυτή η διαδικασία μία

ολόκληρη η περιοχή του κέντρου της Αθήνας μένει στην πραγματικότητα χωρίς

προσβάσιμο δημόσιο σχολείο. Δηλαδή υπάρχουν είτε Πειραματικά, είτε Πρότυπα,

δηλαδή σχολεία τα οποία έχουν άλλη διαδικασία εισόδου με κληρώσεις κλπ και μία

ολόκληρη περιοχή μένει χωρίς δημόσιο σχολείο και αυτές ακριβώς είναι πρακτικές

οι οποίες στο τέλος της ημέρας διώχνουν μόνιμους κατοίκους από το κέντρο της

πόλης. Γιατί αν σε μία ολόκληρη περιοχή δεν έχεις προσβάσιμο δημόσιο σχολείο

είναι  σαν να λες στους ανθρώπους ότι  όσοι  δε στέλνετε τα παιδιά σας σε ένα

ιδιωτικό σε αυτή τη γειτονιά δε μπορείτε να μένετε. Θεωρούμε ότι ελάχιστο που

έχει να κάνει ο Δήμος Αθηναίων είναι στην αντίστοιχη διαδικασία του Υπουργείου

Παιδείας να γνωμοδοτήσει αρνητικά. 

Τελευταία φράση και κλείνω κύριε Πρόεδρε, είχαμε στηρίξει και θεωρούσαμε

σωστή κίνηση τη δράση στήριξης μικρών και πολύ μικρών επιχειρήσεων που είχε

ξεκινήσει ο Δήμος Αθηναίων που αφορά και χώρους πολιτισμού, που περνάει μέσα

από την ΟΧΕ, για να έχουμε μία εικόνα με βάση τα τελευταία στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ

ο  κύκλος  εργασιών  σε  αυτό  τον  κλάδο  των  τεχνών  της  ψυχαγωγίας  της

διασκέδασης έχει μειωθεί 88.2% άρα μιλάμε για επιχειρήσεις και για εργαζόμενους

που αντιμετωπίζουν πολύ μεγάλα προβλήματα. Κατανοούμε ότι  αυτή τη στιγμή

υπάρχει ένα θέμα το οποίο δεν ξεκινάει από το Δήμο, ξεκινάει από το Υπουργείο

την  Περιφέρεια  κλπ,  αλλά  οι  άνθρωποι  αυτοί  χρειάζονται  αυτή  την  οικονομική

στήριξη, πολλοί απ’ αυτούς σχεδίασαν τη φετινή τους σεζόν με βάση το γεγονός

ότι γνώριζαν ότι θα τρέξει αυτό το πρόγραμμα οπότε.. το είχαμε θέσει και στο

προηγούμενο   Δημοτικό  Συμβούλιο,  οπότε  περιμένουμε  να  δούμε  αν  υπάρχει

κάποια εξέλιξη σχετικά με το χρονοδιάγραμμα, ξαναλέω για ένα πρόγραμμα που θα

έπρεπε  να  έχει  προχωρήσει  πού  βρισκόμαστε  και  πότε  αυτοί  οι  άνθρωποι  θα
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μπορέσουν να πάρουν την απαραίτητη στήριξη. Ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Είχαμε συνεννοηθεί  για  ένα δίλεπτο,  μία  εκπρόσωπος είναι,  η  κυρία  που

είπατε θα μιλήσει τώρα; Ο κύριος Γερουλάνος.

ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ:

Ευχαριστώ  κύριε  Πρόεδρε.  Υπάρχουν  φορές  που  νιώθω  την  ανάγκη  να

θυμίσω σε  αυτό το  Σώμα ότι  είμαστε  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  του  Δήμου των

Αθηναίων, ο μεγαλύτερος Δήμος της χώρας, ο πιο πολυπληθής, πιθανότατα ο πιο

πλούσιος, σίγουρα ο πιο επιδραστικός και ένας Δήμος τον οποίο κοιτάνε και οι άλλοι

δήμοι  για  κατεύθυνση.  Και  νιώθω  αυτή  την  ανάγκη  διότι  ξανά  και  ξανά

βρισκόμαστε στο έλεος αν θέλετε του κεντρικού πολιτικού συστήματος και  της

Κυβέρνησης που ούτε μπορεί να σχεδιάσει σωστά, αλλά ούτε μας αφήνει να το

κάνουμε εμείς. Πολύ καλό παράδειγμα το θέμα της ενέργειας το οποίο ανέφερε ο

κύριος  Ηλιόπουλος  πριν,  εγώ   είμαι  υπέρ  του  να  υπάρχει  μία  διαπαραταξιακή

επιτροπή  για  αυτό,  αλλά  να  δούμε  όλα  τα  θέματα  της  ενέργειες  και  το  πώς

μπορούμε να χρησιμοποιήσουμε σαν Δήμος τις  ενεργειακές κοινότητες για τους

ευάλωτους πληθυσμούς της πόλης, όπως επίσης και για εργαζόμενους οι οποίοι, για

μικρομεσαίες  επιχειρήσεις  οι  οποίες  αυτή  τη  στιγμή  πλήττονται  από  το  υψηλό

κόστος  της  ενέργειας.  Αλλά άλλο καλό παράδειγμα είναι  αυτό  που έγινε  με  το

χιονιά. Ξέρετε πολύ καλά ότι  το κεντρικό κράτος τα έριχνε στην Περιφέρεια, η

Περιφέρεια τα έριχνε στον ιδιώτη, ο ιδιώτης στο σκύλο του και ο σκύλος στην

ουρά του. Γιατί  δεν έχει  ένας  πολίτης της Αθήνας ρεύμα τρεις  μέρες μετά το

χιονιά; Διότι κατά τη ΔΕΗ δε μπορούσαν να επαναφέρουν το ρεύμα αν δεν έβγαζε

ο Δήμος τα κλαδιά και άλλα τέτοια σκηνικά παραλόγου τα οποία τα ζει ο πολίτης

κοιτώντας ανήμπορος να κάνει κάτι, μη γνωρίζοντας ποιος είναι υπεύθυνος για κάθε

πράγμα. Και καλά δε μπορεί να κάνει το κεντρικό κράτος σχεδιασμό, αλλά δεν κάνει

ούτε απολογισμό για να δούμε τι πήγε λάθος. Σήμερα ο Δήμος δεν έχει στα χέρια
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του τον απολογισμό της Κυβέρνησης για το τι δούλεψε και τι δε δούλεψε σωστά

εκείνη την εποχή. Το γεγονός λοιπόν ότι η Κυβέρνηση σχεδιάζει στο κενό χωρίς

συνολική ανάγκη, χωρίς συνολική εικόνα των αναγκών της κοινωνίας και χωρίς να

λαβαίνει υπόψιν της τις ιδιαιτερότητες της κάθε  περιοχής, είναι  γνωστό και τα

καιρικά φαινόμενα είναι ένα απ’ αυτά τα οποία το είδαμε πολύ γλαφυρά. Αλλά δεν

είναι το μόνο στο οποίο η ανικανότητα του κεντρικού συστήματος χτυπάει κόκκινο.

Κάθε  Υπουργείο  έχει  δυνατότητα  να εμπλέκεται  και  να  μπλέκει  στα θέματα  τα

οποία αφορούν το Δήμο και να μας κάνει μπάχαλο και μοναδικό στην ικανότητα να

το κάνει αυτό είναι το Υπουργείο Παιδείας. Όταν δεν ασχολείται να χρηματοδοτεί

οργανώσεις που πιστεύουν ότι αν είσαι έγκυος και κοιτάξεις έναν τράγο το παιδί

σου θα γεννηθεί με κέρατα, ασχολείται με το να κάνει το δημόσιο σχολείο της

Αθήνας πεδίο αντιπαράθεσης, κοινωνικής αντιπαράθεσης. Μετά τη νομοθέτηση για

τις αυλές στους βρεφονηπιακούς σταθμούς, μέσα στο κέντρο της πόλης, ήρθε η

παράνοια της προσχολικής εκπαίδευσης και τώρα έχει σειρά η σχολική στέγη. Η

εισήγηση λοιπόν για μετατροπή του 26ου σε Πειραματικό είναι κλασικό παράδειγμα,

για να εξυπηρετηθούν δηλαδή οι μαθητές του Πειραματικού του Μαρασλείου, που

όμως μετακινούνται εκεί από κάθε άλλη γωνιά της Αθήνας, αφαιρεί από τον ιστό

της πόλης άλλο ένα νευραλγικό δημόσιο σχολείο γειτονιάς. Μετατρέποντας λοιπόν

το 26ο σε Πειραματικό οι μαθητές τεσσάρων δημοτικών της περιοχής που φτάνουν

στο γυμνάσιο θα πρέπει  να περπατάνε 1,5-2 χλμ για να βρουν σχολείο και  όχι

χιλιόμετρα  σε  έναν  αγροτικό  δρόμο,  αλλά  στο  κέντρο  της  πόλης  διασχίζοντας

δρόμους εξαιρετικά υψηλού κινδύνου. Φυσικά και είμαστε υπέρ των Πειραματικών,

όπως  είμαστε  και  υπέρ  τον  Πρότυπων  και  των  Ειδικών  Σχολείων,  των

Καλλιτεχνικών, των Μουσικών, όμως δε μπορούμε όλα αυτά να συνωστίζονται στο

κέντρο  της  πόλης  χωρίς  κεντρικό  σχεδιασμό,  χωρίς  σχεδιασμό  στον  οποίο  να

συμμετέχει ο Δήμος της Αθήνας διότι αυτό είναι σαν να προαποφασίζουμε ότι στην

Αθήνα  δε  θα  έχουμε  κατοικίες  αλλά  θα  έχουμε  επιχειρήσεις,  γραφεία  και
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ξενοδοχεία. Και αυτό να το αποφασίζει όχι ο Δήμαρχος Αθηναίων, αλλά η Υπουργός

Παιδείας από εκεί που παίρνει τις αποφάσεις. Αν χρειάζεται άλλο Πειραματικό ας

βρούμε ένα κτίριο το οποίο μπορεί να το στεγάσει και όχι να μετατρέπουμε ένα

σχολείο έτσι ώστε να βάζουμε τους κατοίκους μία γειτονιάς να τσακώνονται μεταξύ

τους. Αν το Υπουργείο Παιδείας αυτό δεν έχει τη δυνατότητα να το κάνει εμείς τι

κάνουμε; Γιατί τους αφήνουμε; Δε μπορώ να πιστέψω ότι αν σήκωνε το τηλέφωνο

ο Δήμαρχος δε θα του απαντούσε το τηλέφωνο η κυρία Κεραμέως για να ζητήσει

να  συμμετέχει  σε  οποιοδήποτε  τέτοιου  είδους  σχεδιασμό.  Αλλιώς  καταντάει  ο

Δήμος  να  είναι  ένας  φορέας  που  κάνει  ασφαλτοστρώσεις,  σκουπίδια  και  να

τραγουδάει τα  κάλαντα τη Πρωτοχρονιά, ενώ προεκλογικά λέγαμε όλοι μας και το

είχε υιοθετήσει και ο Δήμαρχος, ότι δε θα ξαναπούμε ποτέ ότι αυτό δεν είναι δική

μας  αρμοδιότητα.  Τώρα  πια  το  ...  και  είμαστε  αρμοδιότητα  το  έχουμε  κάνει

καραμέλα, κοντεύει να γίνει μέρος του λογότυπου του Δήμου. Και θα πω και άλλο

ένα  παράδειγμα  το  οποίο  το  υποστηρίζει  αυτό.  Αποσύρατε  το  θέμα  των

χειροτεχνών από αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο, ενώ είναι ένα θέμα το οποίο δεν

χρειάζεται να το συζητήσουμε μόνο σε ότι αφορά τη χωροθέτηση των ανθρώπων

αυτών. Είναι ένα επάγγελμα το οποίο χρειάζεται  οπωσδήποτε να οριστεί  σωστά

στην πόλη και  πρέπει  να  οριστεί  με  όρους της  πόλης,  όχι  μόνο με  όρους του

Υπουργείου και εμείς να ερχόμαστε μετά να χωροθετήσουμε, γιατί αφορά κυρίως

το Δήμο της Αθήνας και αφορά το τι πιστεύουμε εμείς ότι πρέπει να είναι αυτά τα

επαγγέλματα. 

Και μιας και που μιλάμε για σχεδιασμό δύο ακόμα πολύ γρήγορα ερωτήματα.

Τι γίνεται με την πλατεία Μητροπόλεως; Η προηγούμενη παράταξη με τη στήριξη

και άλλων παρατάξεων είχε εξασφαλίσει ένα σημαντικό ποσό για απαλλοτριώσεις

και αγορές ακινήτων, τις παγώσατε διότι θεωρούσατε ότι πρέπει να τις ξαναδείτε

και  από τότε  δεν  έχουμε  ακούσει  τίποτα και  ξαφνικά σήμερα στην  Οικονομική

Επιτροπή στο θέμα 23 έρχεται τελεσίδικη απόφαση των δικαστηρίων, όπως και το
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είχαμε προβλέψει, που λέει στο Δήμο να πληρώσει μισό εκατομμύριο. Τι λοιπόν

γίνεται  εκεί  πέρα; Είχαμε …. τις  διαπραγματεύσεις  με την Εθνική Τράπεζα, πού

κατέληξε;  Είχατε  πει  ότι  θα  διαπραγματευτείτε  καλύτερα,  πείτε  μας  πού

βρισκόμαστε τώρα γιατί δεν μοιάζει απ’ αυτά που βλέπουμε ότι τα έχετε καταφέρει.

Επίσης ήθελα να σας ρωτήσω τι γίνεται με τις θέσεις στάθμευσης στα πέριξ

του Ναού της Αγ. Μαρίνας στο Θησείο. Πρόκειται για έναν από τους ιστορικότερους

ναούς της πόλης, με πολύ δύσκολη..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Στα πέριξ; Πού είπατε;

ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ:

Της Αγ. Μαρίνας στο Θησείο. Υπάρχει κάποιο σχέδιο για τα στάθμευση εκεί

πέρα; Ή θα συνεχίσουμε να αφήνουμε τους κατοίκους να τσακώνονται μεταξύ τους

και να τους στέλνουμε από τον Άννα στον Καϊάφα; Αυτά για τώρα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Παρακαλώ  τον  κύριο  Σοφιανό.  Προς  ενημέρωση  επειδή  είπε  ο  κύριος

Κωνσταντίνου, είναι 30 με 13 κύριε Κωνσταντίνου το αποτέλεσμα του..

ΣΟΦΙΑΝΟΣ:

Ένα ερώτημα που είχαμε θέσει και στην προηγούμενη συνεδρίαση είναι τι

θα  γίνει  με  το  τέλος  ταφής,  αν  υπάρχει  απάντηση  από  πλευράς  Δήμου  αν

διεκδίκησε, αν πίεσε. Υπάρχει σήμερα νομίζω συνάντηση του κυρίου Σταϊκούρα με

την  ΚΕΔΕ  όσον  αφορά  το  τέλος  το  οποίο  θα  αυξήσει  κατακόρυφα  το  κόστος

αποκομιδής για το Δήμο. 

Δεύτερον σε σχέση με το ενεργειακό κόστος και το βάρος που έρχεται και

για τους δημότες συμφωνούμε με την πρόταση για να εξεταστεί άμεση μείωση των

τελών στους λογαριασμούς ρεύματος, να διεκδικήσουμε αύξηση της επιδότησης

στους δήμους,  για  να αντιμετωπίσουν το ενεργειακό κόστος  και  στα δικά τους

τιμολόγια  και  εννοείται  να  μας  δώσετε  μία  απάντηση  αν  μετά  την  περίφημη
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απελευθέρωση της  αγοράς  της  ενέργειας  και  τους  ιδιώτες  παρόχους,  αν  έχουν

παρακρατηθεί  από  ιδιώτες  πάροχους,  οι  οποίο  μας  παίρνουν  και  κάθε  μέρα

τηλέφωνο, δημοτικά τέλη προς το Δήμο. Αυτό που έχει βγει είναι ότι υπάρχουν

εκατομμύρια  που  δεν  έχουν  αποδοθεί  στους  δήμους  από  ιδιωτικές  εταιρείες

παροχής ενέργειας. Δεν ξέρω στο Δήμο της Αθήνας τι γίνεται.

Τα  λέω  αυτά  γιατί  χρειάζεται  ορισμένα  πράγματα  που  τα  λέμε  και  τα

συμφωνούμε να προχωρούμε και σε συγκεκριμένες ενέργειες, να βλέπουμε δηλαδή

συγκεκριμένη πίεση προς την Κυβέρνηση γι αυτά τα θέματα. Ανέδειξε ένα θέμα ο

κύριος Ηλιόπουλος για την περίφημη πλατφόρμα. Σε αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο

με  την  προηγούμενη  Κυβέρνηση  και  με  την  προηγούμενη  Διοίκηση

ξανασυζητούσαμε το θέμα.  Ένα άμεσο μέτρο που μπορείτε να πάρετε είναι  να

αντιμετωπίσετε  αυτή  την  ιδιοκτησία  σαν  εμπορική  δραστηριότητα  και  όχι  σαν

κατοικία, αυξάνοντας δηλαδή το τέλος στην πλατοφόρμα σε εμπορική χρήση και

όχι σε ιδιωτική κατοικία ή να απαιτήσετε το παρεπιδημούντων το οποίο όχι ότι το

απαιτείται και το παίρνετε από τα ξενοδοχεία, αλλά τουλάχιστον υπάρχει. 

Σε  ορισμένα  πιο  συγκεκριμένα  ζητήματα,  μπήκε  και  από  τους

προηγούμενους μπαίνει και από εμάς, από πού και ως πού ένας Προϊστάμενος προ

της Διεύθυνσης της Αθήνας αποφασίζει, προτείνει, κοινοποιεί την κατάργηση ενός

Γυμνασίου και Λυκείου της πόλης; Από και ως πού; Και ο Δήμος μέχρι τώρα δεν

έχει  πάρει  θέση.  Εμείς  καταθέσαμε  την  προηγούμενη  βδομάδα  ερώτηση  στη

Βουλή, στην Υπουργό Παιδείας. Κατέθεσε και ο κύριος Κακλαμάνης ερώτηση στη

Βουλή για το ίδιο θέμα. Μέχρι τώρα όλες οι παρατάξεις της Αντιπολίτευσης λένε ότι

δε μπορεί να γίνει αυτό το πράγμα. Δε μπορεί δηλαδή μια μεγάλη περιοχή όπως

είναι η περιοχή που πιάνει τη Νεάπολη, το Λυκαβηττό, το Κολωνάκι να μείνει χωρίς

Γυμνάσιο και Λύκειο και στην ίδια περιοχή να έχουμε Πειραματικό στη Σκουφά,

Δημοτικό  Γυμνάσιο  Λύκειο,  Πρότυπο  στην  Πλάκα  Γυμνάσιο  Λύκειο,  δεύτερο

Πρότυπο Γυμνάσιο  και  Λύκειο  στους  Αμπελόκηπους.  Πού  την  πάτε  τη  δουλειά
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τελικά η κυβέρνησή σας; Γιατί δε νομίζω ότι είναι θέμα ενός προϊσταμένου, από

πού βγάζει δηλαδή αυτός ο προϊστάμενος αυτήν, να το πω έτσι, την τσαμπουκά να

το πω; Να αποφασίζει να κοινοποιεί και να γράφει στα παλιά του τα παπούτσια και

τους  Συλλόγους Γονέων και τους Συλλόγους Εκπαιδευτικών των Δημοτικών και

του Γυμνασίου και του Λυκείου. 

Το  επόμενο  θέμα  και  ζητάμε  να  παρέμβει  και  εκπρόσωπος  των

εκπαιδευτικών  του  9ου Ειδικού  Δημοτικού  Σχολείου  της  Αθήνας.  Βγάζουν  ένα

συγκεκριμένο ζήτημα σε σχέση με τη χρηματοδότηση από τη Σχολική Επιτροπή.

Λένε οι άνθρωποι δηλαδή εδώ και πέντε μήνες δεν έχουν αναλώσιμα, ζητάνε από

τη Σχολική Επιτροπή και αυτή τους δίνει 300 ευρώ. Είναι επίσης με αφορμή αυτό

τα περιστατικό, όχι αυτό είναι από το 9ο Δημοτικό, 9ο Ειδικό Δημοτικό Σχολείο,

μπήκα σε άλλο θέμα. Το 26ο προφανώς πάνε να το καταργήσουν, πιθανών αν γίνει

και Πειραματικό να παίρνει και μεγαλύτερη χρηματοδότηση, υπάρχει μια πώς να το

πω  ευαισθησία  με  τα  Πειραματικά  και  τα  Πρότυπα.  Το  θέμα  όμως  της

χρηματοδότησης  των  απαιτήσεων  του  9ου δημοτικού  σχολείου  δείχνει  και  το

πρόβλημα που υπάρχει με τη χρηματοδότηση στις Σχολικές Επιτροπές. Και θυμίζω

ότι από τις Σχολικές Επιτροπής και από τα τρία κάτι εκατομμύρια που με βάση των

μνημονιακών  νόμων  που  παραμένουν  σε  ισχύ,  αποδίδονται  κάθε  χρόνο  βρέξει

χιονίσει, θα πρέπει να αντιμετωπιστούν αυτή τη σχολική χρονιά και το ενεργειακό

κόστος των σχολείων και σε φυσικό αέριο και σε πετρέλαιο και σε ηλεκτρικό ρεύμα

αλλά και το γεγονός ότι απ’ αυτά τα λεφτά θα πρέπει να χρησιμοποιηθούν και για

την Προσχολική Αγωγή. Προβλέπεται αύξηση; Έχετε ζητήσει αύξηση; Αν την έχετε

ζητήσει  πώς;  Πήρατε  τηλέφωνο;  Διεκδικήσατε,  ζητήσατε,  ανεβάσατε  κάτι  στο

Instagram;  Ξέρω  ''γω.  Πείτε  μας  εν  πάση  περιπτώσει  αν  προβλέπεται  να

διεκδικηθεί. 

Θα καταθέσουμε επίσης για άλλη μια φορά το αίτημα του Συλλόγου Γονέων

και Κηδεμόνων του 24ου Γυμνασίου και Λυκείου Αθήνας σε σχέση με το μόνιμο
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πρόβλημα υποδομής, το οικόπεδο θυμίζουμε χρησιμοποιήθηκε για προκάτ, για την

Προσχολική Αγωγή.

Και  τέλος να αναφερθούμε σε ένα θέμα το οποίο  έχει  βγει,  το γεγονός

δηλαδή  ότι  η  Υπηρεσία  Αυθαιρέτων  της  Πολεοδομίας  δουλεύει  με  δύο

εργαζόμενους για να καλύψει τα αυθαίρετα της Αθήνας και ακόμα πέντε Δήμων.

Πρακτικά δεν καλύπτει τίποτα. Αυτή είναι η πραγματικότητα της υποστελέχωσης

και θεωρούμε ότι τουλάχιστον άμεσα πρέπει να αποσπαστούν υπάλληλοι σε αυτή

την  Υπηρεσία  με  την  κρισιμότητα  που  έχει,  για  να  μπορέσει  στοιχειωδώς  να

λειτουργήσει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ; 

Παρακαλώ πολύ τον κύριο Καπερνάρο. 

ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ:

Έχουμε καιρό να έρθω δια ζώσης και χαίρομαι ιδιαίτερα. Άκουσα με προσοχή

αυτά που είπαν οι συνάδελφοί μου οι εξαιρετικοί, αλλά θέλω να σας πω για άλλη

μια  φορά  και  να  καταθέσω  αυτό  που  εμείς  εκπροσωπούμε  αλλά  δεν  βρίσκει

ανταπόκριση. Ότι εμείς είμαστε ανεξάρτητη παράταξη και δε θα λέγαμε ποτέ τι

κάνει η κυβέρνησή σας κύριε Σοφιανέ, διότι έχετε αποδεχθεί εδώ και πάρα πολλά

χρόνια, που είπατε τώρα που την πάτε τη δουλειά, τι κάνει η κυβέρνησή σας. Διότι

οι Δήμου πάντα έβγαιναν καπελωμένοι από τα κόμματα. Και εσείς αν ήσαστε Δήμος

θα πειθαρχούσατε  και  θα ήσαστε  ένα υπάκουος  υπήκοος σαν Δήμαρχος εάν  η

Κυβέρνηση ήταν το ΚΚΕ. Αυτή η μοίρα είναι από το 1821 μην πούμε από το πρώτο

Σύνταγμα και μετά. Αυτό δεν πρόκειται να αλλάξει, εγώ τουλάχιστον έχω μία μικρή

απογοήτευση από τα 9 χρόνια που είμαι εδώ και βλέπω τα τεκταινόμενα και λέμε

ότι  αν εμείς  δεν συμπήξουμε οι  49 Δημοτικοί  Σύμβουλοι  και να πούμε ότι  στις

γενικές αρχές συμφωνούμε σε κάθε περίπτωση, όπως κάνουν στην εθνική παιδεία

άλλα  κράτη,  όπως  κάνουν  στην  εξωτερική  πολιτική,  μία  σε  κλίμακα  μικρότερη

βέβαια αλλά στα επίπεδα του Δήμου, δεν πρόκειται να γίνει ποτέ τίποτα. Και θα
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λέει ο κύριος Σοφιανό πολύ σωστά, συμφωνώ, από πού, το σημείωσα, από πού

βγάζει τον τσαμπουκά ο Προϊστάμενος τάδε. Μα έτσι είναι τα δεδομένα. Όταν είναι

απαξιωμένος  ο  Δήμος,  όταν  ο  Δήμος  δεν  έχει  δυνατότητες,  όχι  ικανότητες,

δυνατότητες,  νομικές  δυνατότητες,  δυνατότητες  ελιγμών,  δυνατότητες

πρωτοβουλιών, θα είναι πάντοτε η ίδια κατάσταση και θα διερωτόμαστε εδώ πέρα

κάθε φορά από πού ο τάδε Προϊστάμενος γράφει στα παλιά του τα παπούτσια το

Δήμο Αθηναίων, από πού ο τάδε Υπουργός γράφει στα παπούτσια του το Δήμο

Αθηναίων  και  από   ο  κάθε  πολιτικός  άντρας  και  πολιτικό  κόμμα  γράφει  στα

παπούτσια του το Δήμο Αθηναίων. Γιατί είναι η μοίρα του, γιατί είναι η μοίρα του

και γιατί τόσα χρόνια το έχουμε αποδεχτεί και διαμαρτυρόμαστε εδώ για λόγους

εντυπωσιασμού και ερχόμαστε και λέμε γιατί, γιατί, γιατί, γνωρίζοντας ότι δε θα

πάρουμε  απαντήσεις.  Και  συνεχίζεται  αυτή  η  μοιρολατρικά  προδιαγεγραμμένη

πορεία και καθόμαστε εδώ και μεμψιμοιρούμε και παραπονιόμαστε και,  και,  και.

όταν γνωρίζουμε ότι δεν πρόκειται να δούμε χαΐρι. 

Εγώ θα συμφωνήσω και με τον κύριο Ηλιόπουλο που είπε προηγουμένως για

τη βραχυχρόνια μίσθωση ότι θα έπρεπε να είναι διαφορετικά. Δε μπορεί να γίνει

διαφορετικά αγαπητέ κύριε Ηλιόπουλε γιατί έχουμε καπιταλισμό. Και δε μπορεί να

έρθετε εσείς σε εμένα να μου πείτε ότι ξέρετε έχω δικαίωμα να έχω δύο για να

κάνω  βραχυπρόθεσμη  μίσθωση,  δύο  και  όχι  τρία  ή  τέσσερα  που  διαθέτω.  Δε

μίλησε κανένας και στην πορεία εγώ θα το πάω πάλι των κυβερνήσεων σας, της

κυβέρνησής σας όταν οι Κινέζοι ήρθαν εδώ ενέσκηψαν και αγόρασαν τα πάντα μπιρ

παρά.  Τα  έφτιαξαν  και  τώρα  με  εταιρείες  ελληνόφωνες  ιδιοκτησία  κινέζικη  θα

γίνεται το AirBnB που λένε  βραχυπρόθεσμες μισθώσεις. Και τι θα κάνουμε; Πώς θα

διαφοροποιηθεί αυτό; Γιατί να ερχόμαστε και να λέμε για τα λόγια; Δεν πρόκειται

να γίνει  ποτέ.  Έχω τέσσερα διαμερίσματα,  τέσσερα,  τα  κάνω ότι  θέλω, πέντε;

Πέντε. Έξι. Τα κάνω ότι θέλω. Ο κύριος Παπαδημούλης έχει 46, 56 πόσα έχει; Ο

μεγαλύτερος Real Estatement άρα λοιπόν να μη λέμε πράγματα και προσδοκούμε
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προσδοκίες οι οποίες δεν πρόκειται να γίνουν ποτέ. Και να σας πω και ένα άλλο

παράδειγμα; Είναι κρατικής ιδιοκτησίας ΕΤΑΔ, είναι κράτος, έχει ένα πάρκινγκ στο

Σύνταγμα, πας για 1,5 ώρα και σου παίρνει 20 ευρώ, αν μείνεις μια μέρα πουλάς

ένα  οικόπεδο  για  να  πας  να  παρκάρεις,  υπάρχει  η  αρχή  της  αναλογικότητας;

Τηρείται η Συνταγματική Αρχή; Όχι. Μιλάει κανένας; Όχι. Συνεπώς ο καθένας σε

φιλελεύθερες κυβερνήσεις όπως είναι οι δυτικές κυβερνήσεις είναι έτσι, δε μπορεί

να παρέμβει κάποιος.

 Και  τελειώνοντας  θέλω  να  πω  για  τη  ΔΕΗ.  Πολλά  λόγια,  ο  κύριος

Κορομάντζος είχε δίκιο έστειλε τρεις φορές για το θέμα το δικό μου και άλλων στην

Κυψέλη  που  δεν  έπρεπε  να  πληρώνω  δημοτικά  τέλη  την  εποχή  που  υπήρχε

καραντίνα.  Αυτός  ο  εξευτελισμένος  ΔΕΔΔΗΕ  που  κοροϊδεύει  τον  κόσμο,

επαναλαμβάνω  ο  εξευτελισμένος  ΔΕΔΔΗΕ,  γένος  αρσενικού  είναι;  Εν  πάση

περιπτώσει,  δεν δίνει  τα χρήματα, έτσι  μου είπε η ιδιωτική εταιρεία.  Έστειλε ο

κύριος Κορομάντζος πράγματι τρεις φορές, ακόμα και η ΔΕΔΔΗΕ μας γράφει στα

παλιά του τα παπούτσια κύριοι. Μιλάμε για λογαριασμούς γνωστούς ο δικός μου

πρώτα απ’ όλα. Πλήρωσα τα δημοτικά τέλη, τα έχω πληρώσει, δηλαδή τώρα πρέπει

να  κάνω  αγωγή  κατά  του  Δήμου  να  μου  επιστρέψει  τα  χρήματα  αυτά  ως

αχρεωστήτως καταβληθέντα. Και καλά εγώ θα το κάνω, ο δημότης; Αυτός που έχει

ένα  μαγαζάκι  στην  Κυψέλη;  Στη  Ριζούπολη;  Στο  Παγκράτι,  στην  Κολοκυνθού;

Πρέπει να κάνει αγωγές για να πάρει τα λεφτά το πίσω; Ξέρετε πόσοι είναι αυτοί;

Είναι πάρα πολλοί. Κι όμως ο κύριος Κορομάντζος που έκανε σωστά τη δουλειά του

δεν ελήφθη υπόψιν από την υπηρεσία αυτή. 

Πρόταση,  μπορούμε  στα  κοινά  χωρίς  να  προσπαθεί  ο  καθένας  να

σφετεριστεί κάτι ως εκ της πολιτικής του θέσης και να πούμε εδώ έχουμε αυτά τα

θέματα. Παράλληλα να επιβάλλουμε αυτά, σας έχω πει τον τρόπο, ας καλούμε τους

Υπουργούς της  όποιας  Κυβέρνησης και  της  βουλευτές  της  Α’  Αθηνών οι  οποίοι

εκλέγονται από τους δημότες μας της Α’ Αθηνών και να έρχονται εδώ να ακούνε τα
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προβλήματα  του  Δήμου.  Διότι  κακά  τα  ψέματα,  γνωρίζετε  όλοι  ότι  είναι  θέμα

κεντρικής  πολιτικής  σκηνής,  είναι  θέμα  της  εκάστοτε  Κυβέρνησης.  Ήρθαν  ποτέ

αυτοί οι κύριοι να του πούμε τα καθήκοντά τους και να τους επιφορτίσουμε με

υποχρεώσεις να δούμε αν θα πάνε να κάνουν αντίστοιχες και ανάλογες ερωτήσεις

και επερωτήσεις και επίκαιρες ερωτήσεις στη Βουλή; Γιατί τους έχουμε έξω από το

παιχνίδι  και  ερχόμαστε  εδώ  και  λέμε  τα  ίδια  και  τα  ίδια  και  τα  ίδια,

αναποτελεσματικά;  Το  έχω  προτείνει  αυτό  να  έρθουν  οι  βουλευτές,  δεν  είναι

υποχρέωσή τους; Να καλέσουμε τους υπουργούς ας στείλουν αντικαταστάτες και

να  πούμε  κύριε  το  Υπουργείο  σας  βλάπτει  το  Δήμο  σε  αυτό  το  σημείο.  Το

Υπουργείο σας βλάπτει τους δημότες αυτής της περιοχής σε αυτή την περίπτωση.

Το Υπουργείο  σας  κοκ.  Γιατί  δεν  το κάνουμε;  Πρέπει  να το βάλω πρόταση σε

ψηφοφορία; Δεν είναι θέμα να πάρει την πρωτοβουλία ο Δήμος κύριε Γενικέ και να

πει  ότι  ναι  να  πειραματιστούμε,  για  όλα τα πράγματα υπάρχει  η  πρώτη φορά.

Δηλαδή  παίρνουμε  αποφάσεις,  ευχολόγια.  Παίρνουμε  αποφάσεις  και  λέμε

συμφωνούμε  και  πάρτε  το  αυτό  να  το  χρησιμοποιήσετε  στο  δικαστήριο  ως

ευχολόγιο, ως ευχή και οι άλλοι είναι απ’ έξω. Εκτιθέμεθα εμείς στους δημότες μας

και οι άλλοι είναι απ’ έξω, ενώ οι πραγματικές ευθύνες είναι αυτών των αντρών που

είναι μέσα στο Κοινοβούλιο και παίρνουν αποφάσεις και νομοθετούν. 

Και  κάτι  τελευταίο που εκθέτει  την Κυβέρνηση και  εκθέτει  και  το Δήμο.

Κύριε Δήμαρχε και κύριε Γενικέ, εγώ θα κάνω αυτά που πρέπει να κάνω αλλά τα

θεωρώ  όνειδος,  εξευτελισμό  και  καταισχύνη  να  υπάρχει  ο  νόμος  αυτός  του

Θεοδωρικάκου  του  δοτού,  του  φερτού,  του  τοποθετημένου,  που  αλλάζει  τα

Υπουργεία ο ικανός αυτός άντρας και πέρασε τότε ένα νόμο όπου οι επικεφαλής

των όσων τολμήσουν να συμμετάσχουν στα δημοτικά κοινά και είναι απλοί μόνοι

τους  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  περνάνε  το  στάδιο  αυτό  της  απαξίωσης  να  μην

συμμετέχουν  στις  Επιτροπές  του  Δήμου.  Αυτό  το  θεωρώ  προσβλητικό.  Την

προσβολή αυτή την επιστρέφω στα μούτρα του Θεοδωρικάκου προσωπικά έχουμε
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και  κοινή  καταγωγή  και  όπου  βρεθώ  θα  του  το  πω  και  όπου  βρεθώ  θα  το

στηλιτεύω και όπου βρεθώ θα τον δυσφημώ, όπου βρεθώ και θα λέω ότι αυτός ο

νόμος που εξευτελίζει  κάποιους  οι  οποίοι  συμμετέχουν στα δημοτικά κοινά δεν

έχουν τη δυνατότητα τώρα να είναι ούτε αναπληρωματικοί όπως ήταν επί Καμίνη,

ούτε αναπληρωματικοί στις Επιτροπές. Το θεωρώ εξευτελιστικό, είναι προσωπικό,

ατομικό δημιούργημα του Θεοδωρικάκου. Σας ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ τον κύριο Κωνσταντίνου.

ΡΩΜΑΝΕΑΣ:

Κύριε Πρόεδρε Ρωμανέας Γεώργιος από 4η Κοινότητα προσήλθα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Καλώς ήρθατε. Ελάτε.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Καταρχήν το θέμα της ενεργειακής κρίσης είναι  μέρος μία συνολικότερης

κρίσης που αυτή τη στιγμή αντιμετωπίζει το ίδιο το σύστημα και έχει τεράστιες

συνέπειες,  για  όσους  έκαναν  τον  κόπο  να  διαβάσουν  αυτά  τα   οποία  έλεγε  ο

Σταϊκούρας και ο τέως Διοικητής της Τραπέζης της Ελλάδος θα έβλεπαν ότι  σε

προεκλογική  περίοδο  το  τιμόνι  θα  μείνει  σταθερά  στις  περικοπές  και  στη

δημοσιονομική προσαρμογή, με ότι αυτό σημαίνει. Πάνω  απ’ όλα αυτό το οποίο

σημαίνει είναι τις άγριες περικοπές σε μια συγκυρία που ο πληθωρισμός τινάζει τη

δυνατότητα των εργαζόμενων και των απλών ανθρώπων να μπορούν να έχουν ένα

αξιοπρεπή μισθό,  να μπορούν  να πληρώνουν τους  λογαριασμούς τους  και  πάει

λέγοντας.  Είμαστε  σε  μία  τέτοια  κρίσιμη  συγκυρία  και  οι  εξελίξεις  διεθνώς  δεν

προδιαγράφουν τα καλύτερα, μια έκρηξη πολεμική στην Ουκρανία προφανώς έχει

τεράστιες συνέπειες σε αυτά τα οποία συζητάμε και κάποιοι ονειρεύονται ότι μέσα

σε αυτά θα παίξουν με Rafale και με αυτούς τους όρους, ενώ η εργατική τάξη αυτό

το  οποίο  διεκδικεί  είναι  να  έχει  τους  μισθούς  της,  τα  μεροκάματά  της,  τις
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κοινωνικές παροχές. Και μέσα σε αυτό πραγματικά είναι εξωφρενικό  το ότι όταν

μιλάνε για περικοπές κοίτα τι βρήκαν να κάνουν περικοπή  στο ανθυγιεινό επίδομα

στις  καθαρίστριες  τις  σχολικές  κατά  προτεραιότητα,  σε  αυτές  τις  μειώσεις  που

γίνονται αυτόν τον καιρό είναι μια ομάδα εργαζόμενων από το Δήμο της Αθήνας

επόπτες, τεχνικοί και πάνω απ’ όλα η στόχευση στις γυναίκες κατά κύριο λόγο, γιατί

για άλλη μια φορά ο σεξισμός δεν είναι μόνο αυτά τα αποτρόπαια εγκλήματα τα

οποία  βλέπουμε,  είναι  η  ανισότητα  στους  μισθούς,  είναι  το  χτύπημα  της

εργαζόμενης στον ίδιο το χώρο της σε επίπεδο μισθού. Και νομίζω ότι είναι μια από

τις πιο χυδαίες περικοπές που γίνονται αυτή τη στιγμή να κόψουμε το μισθό της

σχολικής καθαρίστριας, αυτό είναι το πρώτο το οποίο θα ήθελα να βάλω.

Το δεύτερο, όσον αφορά το θέμα του 26ου Γυμνασίου και της μετατροπής

του σε Πειραματικό, προφανώς δεν είναι το μοναδικό το οποίο επιδιώκει να κάνει η

Κυβέρνηση,  είναι  η  συνολική  του  στρατηγική  στο  θέμα  της  εκπαίδευσης.

Προσπάθησαν να κάνουν τις συγχωνεύσεις των σχολείων, δεν βρήκαν και μεγάλη

στήριξη και ανταπόκριση, επιχείρησαν να φέρουν τα Πειραματικά και τα Πρότυπα

και πάλι δεν βρήκαν υποστήριξη από τους εκπαιδευτικούς και από τους γονείς και

εδώ λειτουργούν παντελώς αυθαίρετα και πραξικοπηματικά, με το αποφασίζουμε

και διατάσσομε κάποιου ΔΔΔ, έτσι  είναι τα τρία αρχικά του ο οποίος αποφασίζει να

αγνοήσει τους πάντες και τα πάντα και με ποιο στόχο; Να στηθούν σχολεία που για

όσους δεν γνωρίζουν, στα σχολεία αυτά δεν πάνε όλοι, πάνε με εξετάσεις, όταν

μιλάμε για τα Πρότυπα, στα Πειραματικά είναι ακόμα χειρότερα πάνε με κλήρωση.

Σκεφτείτε δηλαδή το τι είδους διαδικασίες είναι αυτά. Αλλά πάνω απ’ όλα αυτό το

οποίο εξαφανίζουν είναι  τα σχολεία με τα χωροταξικά κριτήρια,  τα σχολεία της

γειτονιάς  και  γι  αυτό  όλοι  οι  εκπαιδευτικοί  σύλλογοι  της  Αθήνας  και  της

Πρωτοβάθμιας και της Δευτεροβάθμιας μαζί με γονείς έχουν καλέσει κινητοποίηση

αύριο στις 4 η ώρα στο 26ο Γυμνάσιο και πορεία στο Σύνταγμα. Μπορεί κάποιοι να

ονειρεύονται ότι η εκπαίδευση είναι έργο και έκφραση ευαισθησίας των χορηγών,
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για  εμάς  είναι  υποχρέωση,  είναι  κατάκτηση,  είναι  δικαίωμα και  δε  μπορούν  να

παίζουν κορώνα γράμματα και μάλιστα με τέτοιου τύπου μεθοδεύσεις. 

Το  επόμενο  που  θέλω  να  ρωτήσω  είναι  σε  σχέση  με  το  39  Λύκειο,  η

μεγαλύτερη σχολική μονάδα της Αθήνας, πάνω από 10 χρόνια έχει μπει το αίτημα

του  να  γίνουν  έργα  αντιστήριξης  για  το  πρανές  αυτό  του  σχολείου.  Ξέρω ότι

επισκέφτηκαν κάποιες Υπηρεσίες για να κάνουν μελέτες, μίλαγαν για τα δέντρα, τις

ρίζες και πάει λέγοντας. Μπορεί να δώσει κάποιος μια σαφή εικόνα πότε ξεκινάνε τα

έργα; Πριν από δύο χρόνια προκηρύχθηκαν ενιαίοι διαγωνισμοί για τα πρανή, θα

χρειαστούν δηλαδή άλλα δύο χρόνια για να γίνει ένα έργο το οποίο ζητείται πάνω

από  10  χρόνια  πια,  για  να  καταλάβουμε  δηλαδή  το  πώς  λειτουργούν  μερικά

πράγματα  και  αν  προτεραιότητες  είναι  αυτού  του  τύπου  οι  ανάγκες  ή  άλλες

ανάγκες. Όταν θέλουμε να αλλάξουμε την Πανεπιστημίου μπορούμε να το κάνουμε

έτσι  τσακίρ  κέφι  να  βάλουμε  τις  ζαρντινιέρες  να  τις  κουβαλήσουμε  μετά  και

μάλιστα είδα και αρκετές εκεί δίπλα στο Δημαρχείο, αυτά γίνονται εύκολα. Τα άλλα

που  είναι  ανάγκες  ενός  κόσμου  της  εκπαίδευσης  μπορούν  να  παίρνουν  και  10

χρόνια. Θέλω μία συγκεκριμένη απάντηση, το έχω ξαναβάλει πολλές φορές και θα

συνεχίσω να το βάζω μέχρι  να γίνει  αυτό το έργο,  για να δούμε πόσα χρόνια

χρειάζεστε για να κάνετε ένα  τόσο συγκεκριμένο έργο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Κεφαλληνός παρακαλώ.

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Θέλω να βάλω 3-4 ζητήματα αν και από την προηγούμενη συζήτηση για το

πρώτο θέμα θεωρώ ότι κάπως έσπασε εδώ η κανονικότητα αυτή του Δημοτικού

Συμβουλίου, κάπως λέω έσπασε με τη συμμετοχή του κόσμου που ήταν απ’ έξω,

που διαμαρτυρόταν γιατί χάνει τη δουλειά του και εδώ και αλλού και το κλίμα που

υπήρχε έξω στη συζήτηση που έγινε με 100 εργαζόμενους που είχαν έρθει βέβαια

δεν μεταφέρθηκε εδώ. Δηλαδή αυτά που βάλανε οι ίδιοι έξω έπρεπε να.. πιθανά
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κάποιοι  να  ήταν  και  να  άκουγαν  από  εκεί  το  τι  έγινε,  το  πώς  εργάτρια  στην

καθαριότητα θα τα πω για δυο συναδέλφους τι πέρασαν όλο αυτό το διάστημα με

την καθαριότητα, τραυματισμένη δυο φορές από το απορριμματοφόρο μετά που

πιάσαμε κουβέντα, αλλά και τόσοι όλοι, όπως ο νεαρός εδώ που μίλησε που είχε

κοινωνική πολιτική που έχει τελειώσει και είπε το τι αντιμετωπίζει στην Υπηρεσία

που τον βάλατε να δουλέψει. Αυτό το κλίμα θέλω να πω το έξω, η αγωνία αυτού

του κόσμου έξω, ότι αύριο δε θα έχει αυτό το μεροκάματο για να καλύψει ανάγκες

που τρέχουν για τα παιδιά του και τη ζωή του, δυστυχώς δεν μεταφέρεται εδώ και

αυτό γίνεται σε κάθε Δημοτικό Συμβούλιο και επιβάλλει μία και καλά η νομοθεσία

βέβαια  πρώτα  απ’  όλα,  αλλά  επιβάλλει  και  μια  μεταξύ  μας  κυριών  στάση,  να

είμαστε νομότυποι,  να μιλάμε εντός του χρόνου,  να βάζουμε τα ζητήματα που

μπορούμε να τα βάλουμε και να προχωράει η ζωή κανονικά. Εδώ λέω υπάρχουν

δεκάδες ζητήματα που έχουν κατατεθεί κατά καιρούς, τα ξαναβάζω και τα βάζω

γιατί πρέπει να γίνει κουβέντα. Εδώ βέβαια τα βάζω εγώ, δεν τα βάζω για να τα

λέω  στον  κόσμο  και  να  τα  βάζω,  τα  βάζω  μήπως  κάποιος  και  κάποιοι  άλλοι

προκληθούν και πουν κάτσε αδερφέ θα μπουν θέματα. Έκανα μία πρόταση off the

record στον Πρόεδρο και στον Αντιπρόεδρο, κάθε φορά στο Δημοτικό Συμβούλιο

ένα από τα θέματα που έρχονται εδώ ή από κατοίκους ή από δημοτικές παρατάξεις,

κάποια σοβαρά ζητήματα να μπαίνουν  υποχρεωτικά την ημερήσια διάταξη και να

συζητιόνται  σαν  τέτοια  θέματα.  Δε  μπορεί  να  εκκρεμούν  δεκάδες  αιτήματα

κατοίκων και να μη συζητούνται. Ένα απ’ αυτά λοιπόν που θέλω να βάλω από εδώ

είναι  τελευταία  παρουσιάστηκε  πήραμε  δυο  γεωπόνους  φίλους  και  κάναμε  μία

βόλτα για την περίφημη κοπή των δέντρων στην 4η Κοινότητα και λίγο από πάνω

απ’  την  5η.  Αυτό  που  παρατηρήσαμε,  έχουμε  στείλει  και  μία  επιστολή  για  να

μπορέσει να απαντήσει και ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος, και ο  κύριος Αντιδήμαρχος

και η Διεύθυνση Πρασίνου συνολικά, αλλά και το Τμήμα Πρασίνου υπάρχει 4η και 5η

κοινότητα, αυτό που παρατηρήσαμε λοιπόν είναι ότι έχει γίνει μια κοπή δέντρων
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μέσα στο αρχαιολογικό πάρκο της Ακαδημία Πλάτωνα που δεν υπόκειται σε καμιά

λογική, λέω επιστημονική όχι δικιά μου, επιστημονική πήγαμε με δύο γεωπόνους

και λέμε αυτό  το δέντρο γιατί κόπηκε εδώ έτσι, το άλλο γιατί είναι κομμένο μέχρι

εκεί,  αυτό γιατί;  Μας είπε βέβαια για να είμαι ειλικρινής ότι για κάποιες τέτοιες

κοπές υπήρχε αιτία, υπήρχε αρρώστια, εννοώ στο δέντρο και μας δικαιολόγησε,

εμείς έχουμε και φωτογραφίες και για το καθένα το τι συμβαίνει. Εκεί όμως δεν

βρήκαμε κάποιον να μας πει υπεύθυνο να είναι εκεί κάποιος γεωπόνος, επιβλέπων,

που δίνει την εντολή ότι αυτό το θα κοπούν. Τι έχει γίνει τώρα; Στο γυμναστήριο

και στην  παλαίστρα, ο Χρήστος τα ξέρει αυτά εκεί, έχουν κοπεί δεκάδες δέντρα

χωρίς  καμιά  λογική,  πιθανά  να  έχει  γίνει  για  κάποια  αποψίλωση,  λέω  κάποια

αποψίλωση που χρειάζεται, όμως ο τρόπος που γίνεται ακόμα και η αποψίλωση δεν

υπόκειται ούτε σε λογική τέτοια, δε λέω για τις αρρώστιες των δέντρων κλπ, σε

καμία. Το ίδιο έγινε και Χατζηαποστόλου ορισμένα μεγάλα δέντρα, το ίδιο και στην

Κωνσταντινουπόλεως κάτω από το Σταθμό στο σχολείο που είναι τα Αυγουλάδικα,

στην πλάτη του σχολείου που είναι στα Αυγουλάδικα. Εν πάση περιπτώσει κάποιος

πρέπει να απαντήσει το πώς γίνονται, πώς προγραμματίζονται αυτά τα πράγματα

ένα.  Δεύτερον  εκεί  που  έχουν  κοπεί  δέντρα  αν  θα  αντικατασταθούν  και  πότε.

Υπάρχουν δέντρα στην Χατζηαποστόλου που έχουν μείνει κορμοί τόσο, οι οποίοι

είναι  μισό  στο  δρόμο  και  μισό  στο  πεζοδρόμιο,  σε  αυτά  πρέπει  να  δοθούν

απαντήσεις, δηλαδή και από την Υπηρεσία κλπ και κυρίως να προβλεφθούν μέτρα

για την αντικατάσταση των δέντρων που έχουν κοπεί και είναι  πολλά. Σε αυτό

δώστε μία απάντηση, ότι εμείς έχουμε ένα πρόγραμμα, κάνουμε αυτό τώρα και στο

επόμενο τρίμηνο δεν ξέρω πότε, θα προχωρήσουμε στη συμπλήρωση όλων αυτών

των δέντρων, δε θα μείνει δέντρο το οποίο δε θα αντικατασταθεί είτε εκεί είτε λίγο

παραπέρα και  θα προχωρήσει..,  γιατί  δεν τα λέτε αυτά τα πράγματα; Τα έχετε

κρυφά; 

Δεύτερον έχουν καταθέσει και το ξαναβάζω οι κάτοικοι της Πλατείας Αττικής
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ένα σύνολο αιτημάτων, όχι ένα αλλά και ένα με κύριο ζήτημα τα ναρκωτικά που

υπάρχει σε δύο περιοχές κοντά στην Πλατεία Αττικής που είναι σοβαρά. Γι αυτά τα

ζητήματα έχετε σκοπό να τα κουβεντιάσετε εδώ δηλαδή στο Δημοτικό Συμβούλιο

και  να  παρθούν  και  κάποιες  αποφάσεις;  Θετικές,  αρνητικές  ή  να  μη  δοθούν

απαντήσεις; Όχι.

Τρίτον,  για  το  Ειδικό  Δημοτικό  Σχολείο,  ατό  το  οποίο  προσπαθεί  να

επιβιώσει, να επιζήσει με τα 300 ευρώ από τη Σχολική Επιτροπή, εγώ θα έλεγα αν

ήμουν εγώ, τώρα με συγχωρείτε εδώ ή Αντιδήμαρχος ή Δήμαρχος θα έλεγα αύριο

το  πρωί εγώ δίνω εντολή και να πάνε αυτά τα υλικά και τούτα και εκείνα κλπ σε

αυτό το σχολείο. Γιατί κοιτάξτε να δείτε η γραμμή που υπάρχει είναι τα σχολεία

αυτά να απαξιωθούν, είναι κοστοβόρα, από την Κυβέρνηση λέω, και σημαίνει ή να

τα αναλάβουν ΜΚΟ είτε ιδιώτες. Δεν πρέπει και σε αυτά τα ζητήματα να απαντάμε

με μια άξια αυτή; Εδώ να δίνονται απαντήσεις, όχι σε εμάς, δεν τις χρειαζόμαστε

εμείς τις απαντήσεις, κυρίως τις χρειάζεται ο κόσμος που υποφέρει με το α’ το β’ ή

το γ’ πρόβλημα. 

Τέταρτον, ακόμα, εσείς καταφέρατε ακόμα να βάλετε και  τους κατοίκους

του Κολωνακίου να βγουν με χαρτί και να σας κάνουν κριτική. Έστειλε η Διεύθυνση

Καθαριότητας ένα κείμενο το οποίο είναι απαράδεκτο στη δομή του και στην αυτή

του, το οποίο τους λέει να μη σέρνετε τις σακούλες κάτω, να μην κάνετε εκείνο, θα

σας κοπούν..  Κολωνάκι.  Λέω καταφέρατε εκτός από τον Κολωνό να βάλετε και

τους  κατοίκους  του  Κολωνακίου  να  διαμαρτύρονται,  είστε  τόσο  ικανοί  που

καταφέρατε ακόμα και αυτό. Αυτό θέλει μία απάντηση και θεωρώ ότι το ίδιο το

κείμενο  έχει  διατυπωθεί  πρέπει  να  αποσυρθεί  σαν  κείμενο.  Με  άλλο  τρόπο

απευθυνόμαστε στον κόσμο και στους δημότες αν θέλουμε να τους βάλουμε να

ακούσουν δυο πράγματα. Εγώ θέλω να ρωτήσω και κάτι άλλο, τέτοιο χαρτί έχει

κολληθεί και έχει σταλεί και σε άλλες συνοικίες; Μάλιστα. Να έχουμε μια γνώμη, να

ακούμε δεν είναι κακό.
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Και  τελευταίο,  γιατί  μιλάω  πολύ  και  κουράζω  φαίνεται.  Είπε  και  άλλος

ομιλητής εδώ ότι δε μπορεί σε αυτό εδώ το Δημοτικό Συμβούλιο όταν ηχούν οι

σάλπιγγες του πολέμου δίπλα μας, δεν είναι μακριά η Ουκρανία, δε θα τα πω εγώ

γιατί θεωρώ ότι θα μας κάνει ενημέρωση ο διπλωματικός σύμβουλος του κυρίου

Δημάρχου, είναι εδώ; Να μας πει για τα τεκταινόμενα. Δεν  το ξέρετε ότι υπάρχει

διπλωματικός σύμβουλος; Μισό λεπτό, λέω επειδή κάνετε πλάκα και εσείς να κάνω

και  εγώ  λίγο  πλάκα,  πειράζει;  Λέω  αυτός  ο  διπλωματικός  σύμβουλος  να  μας

ενημερώσει  λοιπόν.  Νομίζετε  ότι  οι  σάλπιγγες  του  πολέμου  που  ηχούν  στην

Ουκρανία δε μας αγγίζουν; Είμαστε έξω απ’ αυτό το κλίμα; Εμείς σαν μία χώρα η

οποία σερνόμαστε πίσω από ΝΑΤΟ, Αμερικάνους και  την Ευρωπαϊκή Ένωση θα

πληρώσουμε βαρύ τίμημα αν αυτός ο πόλεμος ξεσπάσει και δεν πρέπει να είμαστε

και παντού ναι ναικηδες. Και το Δημοτικό Συμβούλιο κανονικά θα έπρεπε να είχε

πάρει λέω μια γενική θέση ότι είναι ενάντια σε αυτές τις αιχμές του πολέμου, να

σταματήσει κάθε προσπάθεια κλπ. Να έχει μία γλώσσα, μία γνώμη γι αυτό το θέμα.

Τελειώνω με αυτά τα λίγα, λέω θα έπρεπε το Δημοτικό Συμβούλιο εδώ και

τόσο καιρό, πιθανά να το κάνει..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Αν είχατε πολλά τι θα λέγατε;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Ευχαριστώ πολύ που με ακούσατε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριοι συνάδελφοι να γράψουμε κατάλογο για όσους θέλουν να πάρουν το

λόγο.

ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

Μιχαλολιάκου.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Γιώργος Αποστολόπουλος του Παναγιώτη.
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ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

Μιχαλολιάκου Ουρανία.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο  κύριος  Αγανίδης,  η  κυρία  Βαβαγιάννη,  η  κυρία  Αλεβυζάκη,  ο  κύριος

Αλεξίου.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Γκλέτσος.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Γκλέτσος.

ΜΠΕΗ:

Μπέη.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η  κυρία  Πόπη  Γιαννοπούλου.  Η  κυρία  Μπέη.  Να  προηγηθεί  ο  κύριος

Αντιπρόεδρος και μετά να είναι οι εκπρόσωποι που αναμένουν και μετά οι κύριοι

συνάδελφοι.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε είναι ο κύριος Δήμαρχος εδώ και ο κύριος Γενικός και νομίζω

ότι είναι  ευτυχής συγκυρία.  Θα είμαι πάρα πολύ σύντομος, για τρία πάρα πολύ

σοβαρά ζητήματα. 

Καταρχήν  θα  παρακαλούσαμε  πάρα  πολύ  να  επαναφέρετε  το  θέμα  των

χειροτεχνών  που  φαντάζομαι  ότι  γίνονται  κάποιες  συζητήσεις  γι  αυτό  και  το

αποσύρατε,  μακάρι  να  ευδοκιμήσουν  οι  συζητήσεις  και  να  έχουμε  μία  ευτυχή

κατάληξη  μετά  από  15  μέρες  στο  επόμενο  συμβούλιο  και  παρακαλούμε  να  το

επαναφέρετε.

Το δεύτερο. Είπε ο κύριος Ηλιόπουλος για το θέμα του πολιτισμού. Κύριε

Δήμαρχε  εκτός  απ’  αυτή  την  έκθεση  υπάρχει  προχθές,  την  οποία  μπορείτε  να
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διαβάσετε  εσείς  με  την  ικανότητά  σας  και  την  προσαρμογή  σας  στην  αγγλική

γλώσσα, η έκθεση της UNESCO 348 σελίδες σε αγγλικά, 88,8% είναι η μείωση του

εισοδήματος  των καλλιτεχνών όλου του χώρου και  ειδικά  αναφέρεται  και  στην

Ελλάδα,  η  οποία  είναι  από  τις  πιο  προχωρημένες  χώρες  σε  αυτόν  τον  τομέα.

Υπάρχει μία λύση την οποία θεωρούμε ότι πρέπει να τη συζητήσουμε πώς, κάνετε

και  προσπάθειες  και  εσείς  να  κάνουμε  προσπάθειες  όλοι,  πώς  μπορούμε  να

ενδυναμώσουμε το χώρο του πολιτισμού. Η λύση κατά την άποψή μας, εμείς την

είχαμε και στην προεκλογική μας διακήρυξη, η λύση είναι ρηξικέλευθη πραγματικά

αλλά  να  τη  συζητήσουμε  δε  μου  φτάνει  ο  χρόνος  τώρα  να  την  αναπτύξω,

θεωρούμε ότι με το υπάρχον καθεστώς και  τον τρόπο που λειτουργεί  όλος ο

χώρος αυτός δεν μπορεί  να ευδοκιμήσει καμία μα καμία προσπάθεια στήριξης και

χρειάζεται μία ριζική τομή, την οποία εσείς θα θέλατε πιστεύω να την κάνετε, έτσι

και  αλλιώς  το  αντίστροφο  που  επιφέρει  κατά  την  άποψή  μας  όπως  και  στην

προηγούμενη Δημοτική Αρχή είχαμε υποστηρίξει, το αντίστροφο κατά την άποψή

μου έχει επιφέρει πολλά δεινά. 

Το  τρίτο  και  τελευταίο.  Με  έκπληξη  είδα  ότι  στην  Οικονομική  Επιτροπή

συζητήσατε,  έχω  μια  μανία  εγώ  να  διαβάζω  πάρα  πολύ  γιατί  δεν  έχω  και

οικογένεια, δεν έχω παιδιά να ασχοληθώ και ασχολούμαι με τα χαρτιά, με έκπληξη

είδα ότι  συζητήσατε ένα  θέμα που αφορά την Εμπορική Τράπεζα,  την Εθνική

Τράπεζα,  την  Εθνική  και  την  υποχρέωση  καταβολής  και  κάνατε  ανακοπή  500

χιλιάδων  ευρώ.  Δεν  είναι  έτσι;  Να  τη.  Για  την  πλατεία  Μητροπόλεως   κύριε

Αντιδήμαρχε  πολύ  σωστά  το  είπατε.  Η  οποία  κύριε  Δήμαρχε  και  κύριε  Γενικέ

εκκίνησε τη διαδικασία,  δεν γίνεται  κύριε  Αξιώτη έτσι,  εντάξει  αλλά δεν γίνεται

όμως.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ελάτε.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Μπορώ να έχω το.., αλλά εγώ δεν μπαίνω μπροστά σε κάποιον όταν μιλάει κι

έχετε και αστική ανατροφή εσείς ειδικά, ναι όντως γι αυτό το λέω και εκπλήσσομαι.

Πώς  είναι  δυνατόν  να  κινεί  η  Εθνική  Τράπεζα  διαδικασία  και  να  βγαίνει

απόφαση κατ΄ έτος 2017, η απόφαση είναι του 2017, σωστά κάνατε την ανακοπή,

πάρα πολύ σωστά, πώς γίνεται όταν το Δημοτικό Συμβούλιο είχε τη διαβεβαίωση

και από τη Νομική Υπηρεσία ότι αν ψήφιζε, εμείς δεν το ψηφίσαμε γιατί η Ανοιχτή

Πόλη βλέπει πάντα πολύ μπροστά, δεν το ψηφίσαμε και ήμαστε οι μόνοι, πείτε μου

πώς  είναι  δυνατόν  να  διαβεβαιώνεται  ένα  Δημοτικό  Συμβούλιο  και  να  παίρνει

απόφαση ότι αν ψηφίσει την όποια συναλλαγή, όχι συναλλαγή την όποια συμφωνία

για  να μη θεωρηθεί  ότι..  την όποια  συμφωνία  με  την  Εθνική Τράπεζα όλες  οι

δικαστικές διενέξεις θα σταματήσουν, όλα αυτά η Εθνική Τράπεζα θα πει εντάξει τα

βρήκαμε σταματάμε τα πάντα, όλες οι  διεκδικήσεις της θα παύσουν και  εν έτει

2017 δεν τη σταματά, ενώ υπάρχει απόφαση. Πότε λοιπόν ξανακινητοποιεί όλη την

ιστορία για να βγει η διαταγή πληρωμής; Όταν σταματάει εδώ μία διαδικασία η

οποία  την  βάλαμε  να  πούμε  ξανά  να  δούμε  τις  απαλλοτριώσεις,  την  οποία

απαλλοτρίωση  να  δούμε  τις  όποιες  απαλλοτριώσεις  σε  όλη  την  Αθήνα  να

απαλλοτριώσουμε.  Αλλά  σε  καμιά  περίπτωση  δε  μπορεί  να  μιλάμε  σοβαρά  ότι

μπορούμε να πληρώνουμε 500.000 σε μία τράπεζα για να απαλλοτριώσουμε τη

μισή  πλατεία  Μητροπόλεως.  Πρώτη  φορά  ακούγεται  στα  χρονικά  μέσα  σε  μία

συμφωνία την οποία εμείς καταγγείλαμε από την πρώτη στιγμή, ότι η μισή..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο Μπακογιάννης σταμάτησε τα λεφτά.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ελπίζω να καταλαβαίνετε τι λέμε. Τίποτα δεν ξεκαθαρίστηκε. Σας ζητάνε τα

500 χιλιάδες να καταθέσετε, πώς είναι δυνατόν να συζητάμε πάλι αυτό το πράγμα

ότι η Τράπεζα δικαιούται να πάρει τα 500 χιλιάρικα επειδή το ’17 που μπήκε το

θέμα  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο  ενώ  είχε  παρθεί  διαφορετική  απόφαση  με
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διαφορετικές διαβεβαιώσεις ξαφνικά τώρα καλείται ο Δήμος να πληρώσει τα 500

χιλιάρικα. Αυτό είναι ένα ερώτημα το οποίο θέλει εξήγηση, το οποίο ερώτημα είναι

ένα βασικό ζήτημα κατά την άποψή μας και παρακαλούμε να έχουμε μία απάντηση

επί του θέματος.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ  τις  κυρίες  οι  οποίες  έχουν  για  δυο  λεπτά  το  λόγο  από  τους

φορείς. Ελάτε δηλώστε σας παρακαλώ όνομα και τι εκπροσωπείτε.

ΚΑΡΑΜΗΤΣΟΥ:

Καλησπέρα είμαι η Κατερίνα Καραμήτσου, είμαι δασκάλα από το 9ο Ειδικό

Δημοτικό Σχολείο Αθηνών. Ξεκινώντας πρέπει κανονικά να πω ότι εκπροσωπώ τους

εκπαιδευτικούς  και  το  ειδικό  εκπαιδευτικό  προσωπικό  του  σχολείου.  Εγώ όμως

σήμερα  εδώ  θέλω  να  εκπροσωπήσω  τους  33  μαθητές  του  σχολείου  μας.  33

μαθητές με διάχυτη αναπτυξιακή διαταραχή στο φάσμα του αυτισμού και νοητική

στέρηση. Οι περισσότεροι απ’ αυτούς δεν έχουν λόγο, δεν έχουν ομιλία, πολλοί δεν

γνωρίζουν  να  διαβάζουν,  κάποιοι  ούτε  να  γράψουν,  αρκετοί  δυσκολεύονται  να

συγκεντρωθούν.  Όλοι  τους  υπέροχοι,  όλοι  τους  λατρεύουν  το  σχολείο,  όλοι

χρειάζονται το σχολείο, όλοι μπορούν να εκπαιδευτούν και να βελτιώσουν τη ζωή

τους. Εμείς ξέρουμε τον τρόπο, αλλά δεν έχουμε τα εργαλεία, το ειδικό σχολείο

διαφέρει από ένα γενικό σχολείο. Στο σχολείο μας δε μπορεί να γίνει ευρεία χρήση

των σχολικών βιβλίων, οι μαθητές δε μπορούν να μάθουν απλά ακούγοντας ένα

δάσκαλο,  χρειάζεται  η  προσαρμογή  της  εκπαιδευτικής  διαδικασίας  και  η  χρήση

εναλλακτικών  μεθόδων,  όπως  είναι  η  βιωματική  μάθηση,  η  εποπτικότητα,  το

παιχνίδι.  Στο  ειδικό  σχολείο  χρειαζόμαστε  εικόνες,  μουσική,  παιχνίδια,  ειδικό

παιδαγωγικό υλικό. Όση όρεξη και όση αγάπη κι αν έχουμε για τα παιδιά μας δε

φτάνουν για να τους διδάξουμε αυτά που πρέπει. 

Είμαστε λοιπόν εδώ γιατί το μόνο που υπάρχει άφθονο στο σχολείο μας είναι

το φωτοτυπικό χαρτί, είμαστε εδώ γιατί τα 300 ευρώ που μας έδωσε η Σχολική
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Επιτροπή είναι λίγα και δεν φτάνουν να καλύψουν ούτε τις βασικές μας ανάγκες.

Είμαστε εδώ για να ζητήσουμε οικονομική ενίσχυση από το Δήμο. Είμαστε εδώ

γιατί χρειαζόμαστε υπολογιστές,  cd player, σύγχρονο παιδαγωγικό υλικό. Είμαστε

εδώ για ένα ειδικό σχολείο που θα καλύπτει τις σύγχρονες μορφωτικές ανάγκες των

μαθητών μας και θα συμβαδίζει με τις επιστημονικές εξελίξεις της εποχής μας. Σας

έχουμε κοινοποιήσει σε όλες τις παρατάξεις την επιστολή των εκπαιδευτικών και

του ειδικού εκπαιδευτικού προσωπικού του σχολείου μας, θα θέλαμε την απάντησή

σας.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Νομίζω ότι έχει  η Ανοιχτή Πόλη ένα άτομο προτείνει.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Τον κύριο Κατσαμάκη Γιώργο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Κατσαμάκης. Παρακαλώ πείτε όνομα επώνυμο και τι εκπροσωπείτε.

ΚΑΤΣΑΜΑΚΗΣ:

Καλησπέρα,  λέγομαι  Γιώργος  Κατσαμάκης,  είμαι  Πρόεδρος  του  Συλλόγου

Γονέων του 2ου Πρότυπου Γυμνασίου Αθήνας και είμαι σήμερα εδώ γιατί στείλαμε

σε  όλους  σας  και  ελπίζω  να  το  έχετε  λάβει,  μία  επιστολή  στην  οποία  σας

ενημερώνουμε για το ζήτημα της δωρεάν  μεταφοράς των μαθητών στα Πρότυπα

Γυμνάσια και Λύκεια της Αττικής. 15 Σύλλογοι Γονέων συντάξαμε από κοινού μία

επιστολή  και  ζητούμε  από  τα  αρμόδια  Υπουργεία  και  την  Περιφέρεια  τη

χρηματοδότηση  της  μεταφοράς  των  μαθητών  και  προς  τα  σχολεία.  Είναι  ένα

ζήτημα το οποίο έχει ήδη δύο χρόνια εκκρεμότητας, έχει να κάνει με απόφαση και

νόμο που επιτρέπει, επιβάλλει, δίνε το δικαίωμα αυτό το κράτος να επιδοτήσει τη

μεταφορά  των  μαθητών  σε  υπερτοπικά  σχολεία,  ίσχυε  για  τα  Μουσικά  και  τα

Καλλιτεχνικά  και  πλέον  εδώ  και  χρόνο  ισχύει  ενάμιση  χρόνο  ισχύει  και  γα  τα
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Πρότυπα. Αυτό που ζητάμε λοιπόν από το Δημοτικό Συμβούλιο είναι την ενίσχυση

αυτής της φωνής της δικής μας να αποφασίσετε είτε με κάποιο ψήφισμα, είτε με

κάποια επιστολή ότι θεωρείτε λογικό νόμιμο και δίκαιο το αίτημά μας να γίνεται

δωρεάν η μεταφορά, όπως ο νόμος ορίζει και να πιέσετε και εσείς με την άποψή

σας την Περιφέρεια και τα αρμόδια Υπουργεία σε ότι να έχει να κάνει με το αίτημά

μας αυτό. Θέλω να πω το εξής, τα Πρότυπα και οι μαθητές και οι γονείς τους δεν

είναι σχολεία κάποιας ελίτ που έχει λυμένα τα βιοποριστικά της ζητήματα. Είμαστε

γονείς  που δυσκολευόμαστε πάρα πολύ να μεταφέρουμε δεκάδες χιλιόμετρα τα

παιδιά  μας από και  προς τα σχολεία  κάθε μέρα,  με  ένα μεγάλο κόστος σε μία

δύσκολη εποχή και αυτό που ζητάμε, αν και θεωρείται νόμιμο, προβλέπεται δηλαδή

από  το  νόμο,  χρειαζόμαστε  άμεσα  να  λυθεί,  προκειμένου  να  πάψει  αυτή  η

αιμορραγία που δεν μας επιτρέπει να καλύπτουμε τις ανάγκες των παιδιών και σε

κάποιες  περιπτώσεις  στο  δικό  μας  σχολείο  των  460  μαθητών,  να  χάνουμε  και

μαθητικό πληθυσμό γιατί δεν αντέχουν οι γονείς να πληρώνουν είτε ταξί, είτε από

κοινού να γίνονται σε συνθήκες  covid μικρά λεωφορειάκια ή με οποιοδήποτε άλλο

τρόπο βρει ο καθένας. Οπότε αυτό που ζητάμε αν είναι εφικτό είναι ένα δικό σας

ψήφισμα ή μια δική σας επιστολή άμεσα, ξέρω ότι στο Περιφερειακό Συμβούλιο θα

τεθεί το θέμα την προσεχή Τετάρτη, θα ήταν ευχής έργο και το ζητάμε οι Σύλλογοι

Γονέων αυτό της Αθήνας να έχουμε μια δικιά σας επιστολή. Ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ  πάρα  πολύ  τον  κύριο  Γιούλο  Γεώργιο  με  την  παράκληση  να

δηλώσετε ονοματεπώνυμο τι εκπροσωπείτε και να μας βοηθήσετε στο χρόνο.

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ:

Κύριε Πρόεδρε Αϊβατίδης για πολύ λίγα δευτερόλεπτα επί της διαδικασίας,

επειδή δε με άγγιξε πάρα πολύ τα λεγόμενα..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Αϊβατίδη να σας δώσουμε το λόγο μετά; Να μιλήσει..
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ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ:

Βεβαίως.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Και μετά να έχετε το λόγο. Σας ευχαριστώ. 

ΓΙΟΥΛΟΣ:

Καλησπέρα σας κύριε Πρόεδρε κύριε Δήμαρχε  κυρίες  και κύριοι Σύμβουλοι,

ονομάζομαι  Γιώργος  Γιούλος  είμαι  ο  Πρόεδρος  του  15ου Δημοτικού  Σχολείου

Αθηνών  και  εκφράζω  και  κατά  ένα  μεγάλο  μέρος  τις  απόψεις  των  δημοτικών

σχολείων του 14ου, του 16ου και του 74ου οι οποίο θίγονται από μία εισήγηση που

έχει  κάνει  η  Δευτεροβάθμια  Διεύθυνση  της  Αθήνας,  της  Α’  Αθήνας,  για  τη

μετατροπή του 26ου Γυμνασίου Αθηνών σε Πειραματικό. Αυτή η εισήγηση αν γίνει

αποδεκτή από το Υπουργείο Παιδείας θα καταργήσει το μοναδικό συμβατικό θα

λέγαμε δημόσιο σχολείο που υπάρχει σε μια τεράστια περιοχή που εκτείνεται από

τα γήπεδο του Παναθηναϊκού και τη Λεωφόρο Αλεξάνδρας , τη Βασ. Σοφίας, την

Κηφισίας, τις νοτιανατολικές πλευρές του Λυκαβηττού και με αυτό τον τρόπο θα

στερήσει το δικαίωμα στους μαθητές κυρίως του σχολείου μας οι οποίοι είναι 230

περίπου αν λάβουμε υπόψιν μας και το δημοτικό, αλλά και πολλούς περισσότερους

λαμβάνοντας υπόψιν τους μαθητές των άλλων σχολείων που θα έρχονταν στο 26ο.

Στερεί λοιπόν το δικαίωμά τους για πρόσβαση σε δημόσια εκπαίδευση. Επίσης όπως

προαναφέρθηκε μία τέτοια απόφαση αν ληφθεί από το Υπουργείο Παιδείας στην

πραγματικότητα τι κάνει; Υποβαθμίζει την ποιότητα ζωής των μονίμων κατοίκων

γιατί αυτή η περιοχή έχει μια σειρά μονίμων κατοίκων και των οικογενειών τους. Οι

μαθητές λοιπόν θα αναγκάζονται  σύμφωνα με την πρόταση της Διεύθυνσης να

μετακινούνται σε ομόκεντρους κύκλους πέρα από τον τόπο κατοικίας τους και με

ότι αυτό συνεπάγεται και από πλευράς κινδύνων και από πλευράς μετακινήσεων και

από πλευράς κόστους και χρόνου για τους ίδιους και για τις οικογένειές τους. 

Τέλος  θέλω  να  πω  ότι  αυτές  οι  μετακινήσεις  γινόταν  σε  εξωτερικούς
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ομόκεντρους κύκλους μόνο σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης, κυρίως στην επαρχία

και σε περιπτώσεις που δεν υπάρχουν σχολεία. Εδώ στη συγκεκριμένη περίπτωση

έχουμε  σχολείο  και  αυτό  που  ζητάμε  είναι  να  διατηρηθεί,  αν  υπάρχει  κάποια

πρόθεση του Υπουργείου Παιδείας να δημιουργήσει επιπλέον Πειραματικά σχολεία,

καλό θα ήταν να εξαντλεί κάθε μέσο δημόσιου και κοινωνικού διαλόγου πιο πριν

έτσι ώστε να βρίσκεται η πιο πρόσφορη λύση και να μη μετατρέπει ένα πρόβλημα

σε κοινωνικό ζήτημα για τους κατοίκους της περιοχής. 

Καλούμε  λοιπόν  τη  Δημοτική  Αρχή  να  στηρίξει  το  αίτημά  μας  και  να

παρέμβει  με  τον  πιο  πρόσφορο  τρόπο  στο  Υπουργείο  Παιδείας  έτσι  ώστε  να

παραμείνει το σχολείο συμβατικό γυμνάσιο και λύκειο, να παραμείνει το μοναδικό

σχολείο της περιοχής προσβάσιμο στους μαθητές της περιοχής και αν επιθυμεί το

Υπουργείο  Παιδείας  και  η  Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας  μια  διαφορετική  λύση  να

καλέσει το Δήμο και τις αρμόδιες Υπηρεσίες και τους Συλλόγους Γονέων αλλά και

τους μόνιμους κατοίκους για να βρεθεί μία ουσιαστική λύση που δε θα δημιουργεί

πρόβλημα αλλά θα λύνει το πρόβλημα. Σας ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ τον κύριο Αποστολόπουλο Γιώργο.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Το πρώτο θέμα που θέλω να αναφερθώ είναι το θέμα των απολύσεων της

ΕΑΤΑ,  το έφερα και  στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο,  δεν  υπάρχει  καμία

ενημέρωση και δυστυχώς φαίνεται  σαν να επικρατεί  άκρα του τάφου σιωπή σε

αυτό το τόσο σημαντικό θέμα στις κρίσιμες στιγμές που περνάμε. 

Δεύτερο θέμα αφορά τη μείωση του ΤΑΠ. Ξέρετε κύριε Ηλιόπουλε όταν οι

παλιοί Δημοτικοί Σύμβουλοι σε αυτό το Δήμο λένε ότι όταν θέλεις ένα θέμα να μη

συζητηθεί  ποτέ  και  να  μη  βγει  αποτέλεσμα  το  στέλνει  σε  μία  διαπαραταξιακή

επιτροπή. Εδώ και τώρα πρέπει να υπάρξει μείωση του ΤΑΠ που να οδηγηθεί, να

κατευθυνθεί στους λογαριασμούς της ΔΕΗ, τελεία. 
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Τρίτο θέμα αφορά τις συμμορίες οι οποίες δραστηριοποιούνται στα Κάτω

Πατήσια  και  συγκεκριμένα  στην  περιοχή  των  Θυμαρακίων,  όπως  στην  οδό

Ζερβουδάκη.  Η  κατάσταση  είναι  τραγική,  υπάρχουν  προπηλακισμοί  ακόμα  και

γυναικών μεγάλης ηλικίας και θα πρέπει κάποια στιγμή ο Δήμος να αναλάβει τις

ευθύνες  του.  Αλήθεια  τι  έγινε  εκείνη  η  προγραμματική  σύμβαση  που  είχε

υπογραφεί  στην  αρχή  της  θητείας  μεταξύ  της  Δημοτικής  Αρχής  του  Δήμου

Αθηναίων και  της ΕΛΑΣ; Δημοτική Αστυνομία δηλαδή ΕΛΑΣ συνεργασία;  Ουδέν

νεώτερο από το μέτωπο. 

Τέταρτο θέμα, έχει να κάνει με τη συσσώρευση προϊόντων κλάδευσης πάλι

στο Γουδή.  Πριν  από αρκετό καιρό είχαν απομακρυνθεί  αυτά,  ξανά μαζεύονται

προφανώς  θα  αποτελέσουν  ένα  πολύ  επικίνδυνο  σημείο  για  το  καλοκαίρι  που

έρχεται.

Πέμπτο θέμα Άλσος Ευελπίδων. Ελπίζουμε φέτος να μη συμβεί αυτό που

έγινε  και  πέρσι  με  το  θρυμματισμό  των  κλαδεύσεων  που  είναι  το  κατάλληλο

προσάναμμα για φωτιά το καλοκαίρι, με το θρυμματιστή κλαδιών. Πρέπει αυτό το

πράγμα να αποφευχθεί οπωσδήποτε φέτος.

Επόμενο  θέμα  Κουντουριώτικα,  κάντε  μία  επίσκεψη  Δήμαρχε,  σκουπίδια,

χωματόδρομοι, μπάζα, φως δεν υπάρχει και το ιδιοκτησιακό συγκεχυμένο, κάντε

κάτι  για  τα  Κουντουριώτικα  πίσω  από  το  γήπεδο  του  Παναθηναϊκού  στην

Αλεξάνδρας.

Επόμενο θέμα, 6/2/2021 η κυρία Ξινού Ελένη από την Πλάκα πέφτει  σε

λακκούβα στην Ευαγγελιστρίας μεταξύ του 24 και του 34 από έργα του Δήμου, δεν

αποζημιώνεται ποτέ, το χέρι της έχει καταστραφεί, εγχειρίζεται ξανά τις επόμενες

μέρες και είναι με σίδερα. Κανένας ποτέ δεν ήρθε σε μία ουσιαστική επαφή μαζί της

για να δει αν μπορεί να αποζημιωθεί η γυναίκα. Έχει επανειλημμένα έρθει σε επαφή

με τις Υπηρεσίες.

Επόμενο θέμα ….Νέος Κόσμος, πια κλάδευση μουριών; Η κατάσταση είναι
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τραγική  με  τις  μουριές  στην  Αθήνα  και  με  το  παράσιτο.  Θα  γίνει  κάτι  με  το

περίφημο  παράσιτο  το  οποίο  προήλθε  και  αυτό  με  την  Κίνα;  Θα υπάρξουν  τα

κατάλληλα σκευάσματα για να αντιμετωπιστεί;

Τελειώνω  κύριε  Πρόεδρε  σιγά  σιγά.  Τα  πάρτι  του  Σαββατοκύριακου

επανήλθαν στα Εξάρχεια για τρίτο συνεχόμενο ΣΚ να το πω έτσι. 

Οι Λέσχες Φιλίας δεν έχουν ανοίξει επίσης, πλέον η κατάσταση πραγματικά

και σε αυτό το θέμα δημιουργεί πάρα πολλές απορίες για το τι θα γίνει στο μέλλον.

Έρχομαι στο θέμα του σχολείου και με πρόταση Πειραματικό ας ανοίξει στο

γνωστό  σημείο  που  ξέρετε  κύριε  Πρόεδρε,  εκεί  μεταξύ  Μάγερ,  Σουρμελή  και

Αχαρνών που υπάρχει το κτίριο της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας, το γνωρίζετε πολύ

καλά το σημείο, μπορεί εκεί να ανοίξει ένα Πειραματικό να αναβαθμιστεί και το

σημείο και η περιοχή και γιατί να το κάνουμε πάλι στις ίδιες και στις ίδιες περιοχές

αποκλείοντας κατοίκους; Ας δοκιμάσουμε και κάτι σε μία υποβαθμισμένη περιοχή

επιτέλους εδώ στην Αθήνα. 

Και να μας απαντήσει κάποιος τι συμβαίνει με το Μεγάλο Περίπατο. Έχουν

σταματήσει τα έργα. Εγώ θέλω να σταματήσουν τα έργα, αλλά εδώ πέρα μιλάμε

για  μία  περίεργη παλινωδία,  για  ποιο  λόγο δεν  δουλεύουν  και  έχουμε αυτό το

κλείσιμο της Πανεπιστημίου τη φραγή με μάντρες και με σκάψιμο και εκσκαφές και

δεν έχει γίνει τίποτα; 

Κύριε Δήμαρχε δυστυχώς σε όσα θέματα θέτω δε μου απαντάτε. Ας μη μου

απαντάτε,  όσες  φορές  το  έχω  θέσει  δεν  πειράζει  εγώ  θα  βγαίνω  στα  μέσα

ενημέρωσης  και  θα  λέω  συνεχώς  ότι  ο  δήμαρχος  της  Αθήνας  απαξιώνει  να

απαντήσει στα πολύ σοβαρά θέματα τα οποία θέτω στο Δημοτικό Συμβούλιο. Σας

ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

 Παρακαλώ τον κύριο Αγανίδη.
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ΑΓΑΝΙΔΗΣ:

Ευχαριστώ πολύ κύριε  Πρόεδρε.  Διαβάζω σήμερα πριν  από λίγο είδα μία

είδηση στον 9,84 ότι έχει ξεκινήσει μία διαβούλευση για το κλίμα, με τίτλο  «Η

Αθήνα αλλάζει» δημόσια διαβούλευση για το κλίμα. Καταρχάς να πω ότι είμαστε

χαρούμενοι  που  μετά  από  2  χρόνια  εκκλήσεων  δικών  μας  και  αιτημάτων  να

πείσουμε τη Δημοτική Αρχή για τη χρησιμότητα και την αξία της διαβούλευσης, για

τα μεγάλα και  τα  κρίσιμα ζητήματα που απασχολούν το Δήμο,  επιτέλους  έγινε

δεκτό  αυτό  το  αίτημά  μας  και  ενώ  αρχικά  αντιμετωπιζόταν  με  καχυποψία  η

διαδικασία της διαβούλευσης, ως κάτι περιττό, ως κάτι το πολύ αόριστο, κάτι το

πολύ θεωρητικό, τελικά βλέπουμε ότι έχει πειστεί η Δημοτική Αρχή και ότι ξεκινάει

διαδικασίες  διαβούλευσης.  Τώρα,  αυτό  είναι  θετικό  να  δούμε  τώρα  όμως  πώς

διεξάγεται  αυτή  η  διαβούλευση.  Καταρχάς  εμείς  ως  Δημοτικοί  Σύμβουλοι

μαθαίνουμε από ένα δημοσίευμα ότι διεξάγεται μία διαβούλευση και μάλιστα αυτή

η διαβούλευση έχει  ήδη τρέξει  με κάποιους φορείς  της κοινωνίας των πολιτών,

κάποιους ιδιωτικούς φορείς και θέλω να πω εδώ πέρα ότι η  διαβούλευση όταν

ξεκινάει πρέπει να ξεκινήσει από ένα συγκεκριμένο πλαίσιο. Διαβάζω ότι υπάρχει

ένα σχέδιο ήδη έτοιμο για το κλίμα 2050. Το είχα πει και την προηγούμενη.. πάρα

πολλές  φορές  ότι  περιμένουμε  να  παρουσιαστεί  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο  ένα

αρχικό σχέδιο για το κλίμα, μία πρόταση πάνω στην οποία να συζητήσουμε και να

διαβουλευτούμε, να τη διαμορφώσουμε αρχικά ως Δημοτικό Συμβούλιο και μετά να

την ανοίξουμε, αν ανοίξουμε μία πρόσκληση σε όλους τους φορείς της πόλης και

τα πανεπιστήμια και τους ειδικούς για να γίνει αυτή διαβούλευση. Δε μπορεί το

Δημοτικό  Συμβούλιο  να  μαθαίνει  από  δημοσιεύματα  του  τύπου  ότι  τρέχει

διαβούλευση για ένα τόσο σημαντικό και κρίσιμο ζήτημα, όπως είναι η κλιματική

αλλαγή. Επίσης είχαμε προτείνει να συσταθεί επιτέλους αυτή η Δημοτική Επιτροπή

Διαβούλευσης που  ο νόμος προβλέπει συγκεκριμένα πώς δημιουργείται και πώς

λειτουργεί. Οπότε θα ήθελα μια απάντηση κύριε Δήμαρχε αυτή η διαβούλευση με
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βάση ποιο σχέδιο ξεκίνησε να παρουσιαστεί και σε εμάς για να μπορέσουμε να

συμβάλλουμε και εμείς στη διαβούλευση αυτή. Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ την κυρία Μιχαλολιάκου.

ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

Καλησπέρα, θα είμαι σύντομη. Σε κάθε συνεδρίαση ακούμε αναφορές και

καταδίκες για διάφορες δήθεν ρατσιστικές, φασιστικές επιθέσεις ανά την Ελλάδα,

που  καμία  σχέση  δεν  έχουν  με  το  Δήμο  μας,  αλλά  φυσικά  εξυπηρετούν  την

προπαγάνδα ορισμένων, το να βλέπουν δήθεν εγκληματίες Χρυσαυγίτες ενώ εδώ

και 16 μήνες που είναι αθώοι άνθρωποι στη φυλακή, όπως ο πατέρας μου, χωρίς

καν να έχει καθαρογραφεί η απόφαση του δικαστηρίου. Στη σημερινή συνεδρίαση

δεν  άκουσα  κανέναν  να  κάνει  αναφορά  στο  παιδάκι  που  σκότωσαν  στη

Θεσσαλονίκη,  προφανώς  επειδή  οι  δράστες  ήταν  αντιφασίστες  κυρίως  και

αλλοδαποί, με αποδεδειγμένη πολιτική δραστηριότητα του γονέα του ενός εκ των

δραστών με το ΣΥΡΙΖΑ, που επικεφαλής του οποίου μάλιστα έψαχνε σύνδεση των

δραστών σε συλλαλητήρια για τη Μακεδονία και δεν ξέρω εγώ τι. Ντράπηκε και η

ντροπή  με  τη  συμπεριφορά  σας  και  τελειώνω  με  αυτό.  Όσο  προσπαθείτε  να

ποινικοποιήσετε τον εθνικισμό οι σύγχρονοι συμμορίτες..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κυρία Μιχαλολιάκου, δε με ακούτε; Σας παρακαλώ πολύ ας εστιάσουμε, μη

λύσουμε τα θέματα όλης της Ελλάδος, ας εστιάσουμε στα ζητήματα.

ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

Στις προηγούμενες συνεδριάσεις είναι όλη της Ελλάδος όταν καταδικάζετε

άλλες και άλλες επιθέσεις και αυτή εδώ μας πείραξε; Λίγο επιλεκτικοί βλέπω την

ευαισθησία σας και είναι κρίμα. Είναι κρίμα, γιατί όταν βλέπω ότι καταδικάζουμε

ανά την Ελλάδα επιθέσεις αλλά σε αυτήν εδώ την περίπτωση κάνουμε τα στραβά

μάτια είναι λίγο κρίμα. Κλείνω δε θέλω να σας κουράσω άλλο, 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Προχωρήστε κυρία Μιχαλολιάκου μην απευθύνετε μομφές στο Προεδρείο. 

ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ:

..είστε  ευγενέστατος  απέναντί  μου.  Κλείνοντας  θέλω  να  πω  ότι  όσο

προσπαθούν  ορισμένοι  να  ποινικοποιήσουν  τον  εθνικισμό  τόσο  οι  σύγχρονοι

συμμορίτες θα συνεχίσουν με την ανοχή άλλων να σαπίζουν την κοινωνία, αυτά

από εμένα ευχαριστώ πολύ, γεια και χαρά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ..

ΒΑΒΑΓΙΑΝΝΗ:

Καλησπέρα και από εμένα. Ήθελα να κάνω σήμερα μια νύξη απλώς για ένα

πολύ σοβαρό θέμα που είναι ο κίνδυνος ιδιωτικοποίησης της ΕΥΔΑΠ. Είπαμε πολλά

για  τη  ΔΕΗ  ας  πούμε  κάτι  και  για  την  ΕΥΔΑΠ.  Πραγματικά  η  Ανοιχτή  Πόλη

προτίθεται να το φέρει αυτό το θέμα στην επόμενη συνεδρίαση, να μπει δηλαδή

εντός ημερήσιας διάταξης, γιατί θεωρούμε ότι είναι πολύ σοβαρό, όμως θα ήθελα

να γνωστοποιήσω στο Σώμα ότι υπάρχει,  έχει  αναπτυχθεί  μία πρωτοβουλία την

οποία  συντονίζει  το  Περιβαλλοντικό  Δίκτυο  της  Αθήνας,  αποτελούμενο  από  24

περιβαλλοντικές οργανώσεις, στην οποία μετέχουν και σύλλογοι των εργαζομένων

στην ΕΥΔΑΠ και οι συμμετέχοντες σε αυτή την πρωτοβουλία θέλουν να διευρύνουν

τη συμμετοχή και  με φορείς  του της Τοπικής Αυτοδιοίκησης.  Πιστεύουμε ότι  ο

Δήμος θα μπορούσε να συμμετέχει  με  δεδομένη βέβαια  τη  θέση του  που έχει

εκφραστεί τουλάχιστον εγώ είδα την απόφασή μας του ’20 ότι είμαστε κατά της

ιδιωτικοποίησης  της  ΕΥΔΑΠ,  επομένως  πιστεύουμε  ότι  θα  μπορούσε  ο  Δήμος

πραγματικά αν συμμετέχει σε αυτή την πρωτοβουλία.

Ένα δεύτερο θέμα είχα μείνει με την εντύπωση από την τοποθέτηση της

κυρίας Γκαγκάκη στο περασμένο Δημοτικό Συμβούλιο ότι θα έβλεπα στην ημερήσια

διάταξης αυτής της συνεδρίασης το θέμα των Λεσχών Φιλίας, δηλαδή τους όρους
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με τους οποίους μπορεί να επανέλθουν κάποιες από τις λειτουργίες των Λεσχών

Φιλίας.  Δεν  το  είδα,  ελπίζω  να  υπάρξει  σε  επόμενη  συνεδρίαση.  Στην

πραγματικότητα  αυτό  που ελπίζω  είναι  ότι  θα  αποτελέσει  θέμα  του  Δημοτικού

Συμβουλίου  οι  όροι  με  τους  οποίους  οι  Λέσχες  Φιλίας  θα  επαναλειτουργήσουν

σταδιακά και πώς.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αϊβατίδης με την παρέμβαση που ήθελε να κάνει; Παρακαλώ τον

κύριο Γκλέτσο.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Μάλιστα κύριε Πρόεδρε. Στην τοποθέτησή μου σήμερα θα προσπαθήσω να

θέσω  κάποια  ερωτήματα  και  θα  περίμενα  ταυτόχρονα  και  τις  απαντήσεις  των

αρμόδιων αντιδημάρχων,  τα  οποία  έχουν όμως να κάνουν οι  ερωτήσεις  με  πιο

πρακτικά ζητήματα και σίγουρα θα πρέπει να δοθούν πέρα από τις απαντήσεις και

λύσεις. Διότι έχουμε ένα σημαντικό πρόβλημα, κατά τη διάρκεια των έργων του

Μεγάλου  Περιπάτου,  πριν  επεκταθεί  το  πεζοδρόμιο  υπήρχαν  φανάρια  στις

διαβάσεις, με την επέκταση του πεζοδρομίου έχουν μετακινηθεί αυτά τα φανάρια

αλλά ταυτόχρονα οι παλαιότερες διαβάσεις εξακολουθούν να υπάρχουν και πάρα

πολύς κόσμος περνάει απ’ αυτό το σημείο. Όμως δεν υπάρχει εκεί πέρα κάποια

σήμανση για το πότε έχει προτεραιότητα ο πεζός και πότε όχι. 

Ένα άλλο σημαντικό ζήτημα και θα ήθελα τη βοήθειά σας σε όλο αυτό, είναι

να  δούμε  και  να  μου  πείτε  ποιος  είναι  αρμόδιος  και  με  ποιον  θα  πρέπει  να

συνεννοηθούμε ως Δήμος, για την τοποθέτηση ραντάρ, όταν τα αμάξια τρέχουν με

υπερβολική ταχύτητα και δεν τηρούν τα όρια ταχύτητας. Γιατί πολλές φορές..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Για τι τοποθέτηση τι πράγματος; Δεν ακούστηκε καλά τι είπατε.

ΓΚΛΕΤΣΟΣ:

Για την τοποθέτηση ραντάρ για τα αμάξια τα οποία τρέχουν με μεγαλύτερο
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όριο από το επιτρεπτό εντός της Αθήνας. Διότι καθημερινά βρισκόμαστε σε... και

όχι μόνο αυτοκινήτων και μηχανών κλπ, βρισκόμαστε αντιμέτωποι με τον κίνδυνο

μέχρι και συμπολίτες μας και εμείς οι ίδιοι να αφήσουμε την πνοή στους δρόμους

της Αθήνας σε στενάκια που κάποιος τρέχει ενώ υπάρχει το ανώτατο όριο των 30

χλμ να τρέχουν με 60 και με 70. Οπότε νομίζω είναι σημαντικό να δούμε με ποιον

πρέπει  να  συνεννοηθούμε,  πώς  θα  γίνει  αυτό  ώστε  να  γίνουμε  μία  επιτέλους

ευρωπαϊκή πόλη.

Και  κλείνοντας  κύριε  Πρόεδρε  έχω φέρει  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο  πάρα

πολλές  φορές  από  το  προηγούμενο  έτος  το  αίτημα  το  να  μπουν  μαζί   με  τα

φανάρια  και  ηχητικές  σημάνσεις  στα φανάρια,  ώστε και  άτομα τα οποία  έχουν

πρόβλημα με την όραση να μπορούν να κινούνται κανονικά μέσα στην Αθήνα. Ο

αρμόδιος Αντιδήμαρχος μου είχε απαντήσει τότε ότι είναι μία πρόταση που θέλει να

σκεφτεί και ότι θα έρθει σε συνεννόηση με την Περιφέρεια η οποία είναι υπεύθυνη

γι αυτά τα ζητήματα. Έχουμε κάνει κάποια βήματα σε όλη αυτή τη διαδικασία;

Ποιες  είναι  οι  κινήσεις  που  θέλουμε  να  κάνουμε  ή  θα  κάνουμε  στο  μέλλον;

Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ ο  κύριος  Αϊβατίδης  μήπως  είναι  παρών;  Παρακαλώ την  κυρία

Μπέη.

ΜΠΕΗ:

Γρήγορα και εγώ κάποια ζητήματα που θέλω να θέσω. Θέλω και εγώ να

κάνω μία αναφορά στο ζήτημα των Λεσχών Φιλίας, δε θα πολυλογήσω ειπώθηκε

και  εγώ ελπίζω ότι  θα έρθει  ως  θέμα  να συζητηθούν  οι  όροι  με  τους  οποίους

μπορούν να ξανανοίξουν. Νομίζω ότι είναι πολύ σημαντικό για τους πολίτες της

Αθήνας της τρίτης ηλικίας και είναι και πολλοί άνθρωποι οι οποίοι βασίζονται στις

Λέσχες Φιλίας και σε επίπεδο συντροφιάς και στην καθημερινότητά τους, δηλαδή

σε τέτοια επίπεδα και επειδή έχουμε περάσει δύσκολα νομίζω και εγώ ότι έχει έρθει
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η ώρα να δούμε πράγματι με κάθε ασφάλεια, εγώ είχα ξαναφέρει το θέμα και είχα

προτείνει  πιθανώς  και  ενός  είδους  rotation δηλαδή  κάποιες  φορές  με  βάση  το

όνομα κάποιες μέρες  να μπορούν να πηγαίνουν συγκεκριμένα μέλη, κάποιες φορές

άλλα.  Πιθανώς μπορεί  να  υπάρξει  μια  δωρεάν παροχή τεστ όπως είναι  κάτι  το

οποίο  γίνεται  στα  δημοτικά  ιατρεία.  Θεωρώ  πως  όλοι  μας  θέλουμε  και

αναγνωρίζουμε αυτή την ανάγκη οπότε θα είναι καλό να το συζητήσουμε όσο πιο

γρήγορα γίνεται.

Ένα  ακόμα  θέμα  για  να  αναφερθώ  και  εγώ  στο  26ο Σχολείο  και  στη

μετατροπή  του  σε  Πειραματικό.  Νομίζω  πως  είναι  πολύ  σοβαρό,  ειπώθηκε  και

αναλύθηκε ήδη, αλλά νομίζω ότι  είναι  πολύ σοβαρό και  το γεγονός ότι  υπήρξε

έλλειψη διαβούλευσης, δεν έχει καν αναφερθεί και δεν ξέρω και προφανώς δεν έχει

ληφθεί  και  υπόψιν ότι  ακόμα και  το ίδιο  το Δεκαπενταμελές των μαθητών του

σχολείου  είναι  κατά  αυτής  της  απόφασης,  παρ’  όλο  που υπάρχουν  παιδιά  που

φοιτούν στο σχολείο, τα οποία προέρχονται από το Πειραματικό Δημοτικό, αλλά

αναγνωρίζουν ότι οι συμμαθητές τους θα βρεθούν χωρίς πρόσβαση στη συνέχεια

της δημόσια εκπαίδευσης στο όριο της γειτονιάς τους, το επιτρεπτό όριο και εκτός

αυτού νομίζω ότι όλοι αναγνωρίζουμε το ζήτημα της στέγασης των σχολείων στην

Αθήνα και ότι ακόμα και αν αυτά τα παιδιά έχουν τη δυνατότητα να μετακινούνται

πολύ μακριά από εκεί που μένουν θα δημιουργηθεί και πρόβλημα στα υπόλοιπα

σχολεία  τα  οποία  θα  πρέπει  να  τα  φιλοξενήσουν.  Υπάρχει  ζήτημα  χώρου

αντικειμενικά. Νομίζω και εγώ ότι πρέπει σαν Δήμος να πάρουμε μία ενεργή στάση

και να εκφράσουμε ενεργή άποψη σε αυτό το θέμα, γιατί δεν είναι κάτι το οποίο

πράγματι μπορεί το Υπουργείο Παιδείας να το αποφασίζει χωρίς να έχει την πλήρη

εικόνα και  πράγματι  είναι  σημαντικά τα Πειραματικά Σχολεία,  είναι  σημαντική η

διασύνδεση, αλλά πάρθηκε μία απόφαση για το σχολείο στην Πλακά καλώς κακώς

πάρθηκε έπρεπε τα πράγματα να έχουν μπει από πιο πριν σε μία ζυγαριά και να έχει

γίνει ένας καλύτερος σχεδιασμός.
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Τέλος πάρα πολύ γρήγορα θέλω να αναφερθώ στη στροφή από τη Σταδίου

στην Αμερικής, είναι ένα σημείο το οποίο είναι πάρα πολύ επικίνδυνο, έχω γίνει

μάρτυρας τουλάχιστον 2-3 φορές πολύ επικίνδυνων καταστάσεων επειδή ανάβει το

φανάρι της στροφής, το πορτοκαλί, που πρέπει ο οδηγός να στρίψει με προσοχή,

αλλά υπάρχει δυστυχώς τρέχουν στη Σταδίου πολύ συχνά τα οχήματα και ανάβει

ταυτόχρονα το φανάρι των πεζών. Επειδή υπάρχει  αυτή τη στιγμή και  υπάρχει

χρόνια τώρα αν δεν κάνω λάθος, ουσιαστικά σαν εργοτάξιο και είναι καλυμμένη

εκεί η στροφή, δεν υπάρχει καθόλου ορατότητα και αυτό νομίζω πως είναι κάτι που

πρέπει   να  το δούμε,  δεν ξέρω με κάποια ρύθμιση κυκλοφοριακή κάπως,  είναι

δύσκολο σημείο  το γνωρίζω,  αλλά πραγματικά είναι  πολύ επικίνδυνο και  ήθελα

απλώς να το αναφέρω να το λάβουμε υπόψιν μας. Ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αϊβατίδης μήπως είναι κοντά μας;

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ: 

Ναι  κύριε  Πρόεδρε  σας  ευχαριστώ,  είχα  αποσυνδεθεί  για  λίγο  εξ  αιτίας

τεχνικού  ζητήματος.  Διαδικαστικό  απολύτως  το  θέμα.  Με  άγγιξε  η  ομιλία  της

εκπαιδευτικού ειδικής αγωγής, ωστόσο ως ανεξάρτητος Δημοτικός Σύμβουλος δεν

έχω  λάβει  γνώση  της  επιστολής  που  απέστειλε  στις  δημοτικές  παρατάξεις.  Θα

ήθελα λοιπόν, προς τη Γραμματεία απευθυνόμενος αν έχει την καλοσύνη..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Αναλαμβάνω να σας την αποστείλω εγώ κύριε Αϊβατίδη. 

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ:

Σας ευχαριστώ πάρα πολύ, γιατί είναι ένα πολύ σημαντικό ζήτημα και ως

ψυχίατρος  έχω  ιδιαίτερη  ευαισθησία  τους  ανθρώπους  με  διάχυτη  αναπτυξιακή

διαταραχή. Θα έπρεπε ο Δήμος μας να  μεριμνήσει επ’ αυτού. Σας ευχαριστώ κύριε

Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Εγώ  σας  ευχαριστώ  και  θα  την  αποστείλω.  Παρακαλώ  πολύ  την  κυρία

Γραμματέα του συμβουλίου την κυρία Γιαννοπούλου, η οποία μας υποσχέθηκε ότι

θα σεβαστεί το χρόνο.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Πολύ γρήγορα κύριε Πρόεδρε. Δύο ζητηματάκια. Πρώτον ότι συμφωνούμε

σαν  παράταξη  με  την  πρόταση  που  κατέθεσε  ο  κύριος  Ηλιόπουλος  για

Διαπαρατα…... Είπα ότι συμφωνούμε με την πρόταση του κυρίου Ηλιόπουλου για

τη  Διαπαραταξιακή  Επιτροπή σε  σχέση με  τα  τέλη  να το  δούμε,  όντως  να  το

συζητήσουμε, είναι πάρα πολύ σοβαρό θέμα και για τη μία πλευρά και για την άλλη

και για το Δήμο. 

Δύο  ζητηματάκια  που  θα  βάλω  είναι  το  θέμα  αφορά  την  περιοχή  της

Ακαδημίας Πλάτωνα και την περιοχή του Κολωνού, για τα δύο γηπεδάκια μπάσκετ,

τα οποία εδώ και πάρα πολύ καιρό από την προηγούμενη Δημοτική Αρχή είχαν

ξεκινήσει  για  να  φτιαχτούν,  δεν  έχουν  φτιαχτεί  και  πραγματικά  σας  μιλάω

κυκλοφορώ στο δρόμο και με πιάνουν οι κάτοικοι και με ρωτάνε τι γίνεται με τα

δύο μπασκετάκια. Το ένα είναι ακριβώς στην πλατεία του Αγ. Γεωργίου Τιμαίου και

Μοναστηρίου ακριβώς απέναντι από το Δημοτικό και από το Γυμνάσιο και το άλλο

είναι στη Σωτήρη Πέδουλα. Αλήθεια θα ήθελα να ξέρω τι έχετε προγραμματίσει

Πρόεδρε του ΟΠΑΝΔΑ. Ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η κυρία Αλεβυζάκη.

ΑΛΕΒΥΖΑΚΗ:

Ευχαριστώ πολύ.  Θέλω και  εγώ να αναφερθώ, εξάλλου ήταν και  με  την

παρουσία  της  εδώ  η  Διευθύντρια  για  το  9ο Δημοτικό  Σχολείο  και  ήταν  πολύ

παραστατική  στην  περιγραφή  των  θεμάτων.  Προφανώς  υπάρχουν  σοβαρές

ελλείψεις του σχολείου σε αναλώσιμα, σε παιδαγωγικό υλικό και σε ηλεκτρονικό

εξοπλισμό.  Είναι  Ειδικό  Σχολείο  που  σημαίνει  ότι  χρειάζεται  προσαρμογές,
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διαδικασίες  με  εναλλακτικές  μεθόδους.  Νομίζω  δεν  χαρακτηρίζεται  το  ποσό  ότι

μπορεί να ανταπεξέρχεται τις δαπάνες αυτό που πρότεινε η Σχολική Επιτροπή, με

βάση το γεγονός ότι  έχουν πάρα πολλά χρόνια να προμηθευτούν αυτά τα είδη

νομίζω ότι  χρειάζεται  ένα γενναίο ποσό. Δεν έχει  καμία σχέση με τα ποσά που

διαχειρίζεται κάθε μήνα ένα κανονικό σχολείο, που σημαίνει περιμένω και από τον

κύριο Βαφειάδη να δει πιο συγκεκριμένα το θέμα και να ακούσουμε μια πιο γενναία

χρηματοδότηση. 

Μιας  και  αναφέρθηκα  στον  κύριο  Βαφειάδη,  γιατί  και  την  προηγούμενη

φορά έκανα κάποια ερωτήματα και δεν πήρα κάποια λεφτά απάντηση θα ήθελα να

απαντήσει στο έγγραφο της ΣΕΠΕ της 3ης Κοινότητας ότι τα χρήματα δεν επαρκούν

για  τα  λειτουργικά έξοδα,  ότι  δεν  φτάνουν  για  να καλύψουν τις  αυξήσεις  των

λογαριασμών κοινής ωφέλειας, ότι  δεν επαρκούν να καλύψουν την αύξηση του

κόστους  των  κατασκευαστικών  υλικών  και  των  μικροεπισκευών  που  έχουν

μεταφερθεί  στη  Σχολική  Επιτροπή  και  ότι  δεν  είναι  σε  θέση  να  καλύψουν  τις

δαπάνες στο νηπιαγωγείο για προμήθειες απαραίτητων ειδών, όπως τα κρεβατάκια,

τα ψυγεία, οι υπολογιστές και απορρίπτουν βασικά αιτήματα σχολείων. 

Έγινα κοινωνός μίας πολύ σοβαρής επιστολής της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας

Γονέων και Κηδεμόνων ατόμων με αναπηρία της ΠΟΣΓΚΑμεΑ. Αναφέρονται στην

ανάγκη επίλυσης του στεγαστικού προβλήματος ώστε να λειτουργήσει άμεσα το

εργαστήρι ειδικής επαγγελματικές εκπαίδευσης. Πρόκειται  για τα τέσσερα Ειδικά

Δημοτικά Σχολεία που έχουμε συζητήσει ότι υπάρχουν στο Δήμο μας και ότι δεν

υπάρχει  Γυμνάσιο για  να πάνε στα όρια του δικού μας  Δήμου.  Βρίσκονται  στη

δυσάρεστη  θέση  να  ζητιανεύουν  από  διπλανούς  δήμους  μια  θέση.  Την

προηγούμενη φορά μας είπε, όχι την προηγούμενη πρόσφατα μας ενημέρωσε ο

Γενικός Γραμματέας ότι στη Λάμψα πρόκειται μαζί με της Δίχρονης Προσχολικής

κάποτε να γίνει. Αυτό πρακτικά σημαίνει 4-5 χρόνια; Δεν ξέρω. Νομίζω ότι πρέπει,

είναι πολύ επείγον  να βρεθεί μια προσωρινή λύση μέχρι τότε, πρέπει να βρεθεί ένα
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σχολείο για τα παιδιά μας. 

Για  το  θέμα  της  δωρεάν  μετακίνησης  των  μαθητών,  αναλύθηκε  και

προηγουμένως, έχει  ψηφιστεί  ο νόμος με τον οποίο υποχρεούται  η πολιτεία να

καλύπτει αυτά τα έξοδα, παρ’ όλα αυτά κωλυσιεργεί η Περιφέρεια, είναι εντελώς

αναγκαίο  να  πάρουμε  μία  πρωτοβουλία  όπως  ειπώθηκε  και  σαν  αίτημα  εδώ

προκειμένου να προχωρήσει όσο το δυνατόν πιο σύντομα. Έχω ένα μικρό σχέδιο

ψηφίσματος,  όπως  το  έφερε  ο  εκπρόσωπος  δηλαδή,  προτείνω  να  λέει  ότι  το

Δημοτικό Συμβούλιο της Αθήνας υποστηρίζει το αίτημα των συλλόγων γονέων των

πρότυπων σχολείων για δωρεάν μεταφορά των μαθητών από και προς τα σχολεία

τους,  θεωρώντας  δίκαιη  και  νόμιμη  την  εξυπηρέτηση  του  αιτήματός  τους.  Ότι

αποστέλλει το Δημοτικό Συμβούλιο την έγγραφη υποστήριξή του αρμοδίως στην

Περιφέρεια Αττικής και στον Περιφερειάρχη. Αν συμφωνείτε να το..

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Κορομάντζος.

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π.Γ:

Κύριε πρόεδρε σε αυτό το σημείο αποχωρώ.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Άκουσα  την  πρόταση  που  έκανε  ο  κύριος  Ηλιόπουλος  προκειμένου  να

συσταθεί  μία  διαπαραταξιακή  επιτροπή  με  σκοπό  τη  μείωση  των  τελών

καθαριότητας  και  φωτισμού.  Αυτό  που  θα  ήθελα  να  ενημερώσω  το  Δημοτικό

Συμβούλιο  είναι  το  εξής,  από  τα  τέλη  καθαριότητος  και  φωτισμού,  τα  οποία

σημειωτέον  είναι  ανταποδοτικό  τέλος,  αυτά  που  εισπράττει  ο  Δήμος  κατ’  έτος

ανέρχονται περίπου στα 80 εκατομμύρια ευρώ, αυτά που μπαίνουν στο ταμείο μας

και  αυτά  τα  80  εκατομμύρια  ουσιαστικά  αποτελούν  το  1/3  των  εσόδων  που

μπαίνουν στα ταμεία του Δήμου. Αυτά λοιπόν τα 80 εκατομμύρια επιμερίζονται σε

χιλιάδες  ακίνητα.  Στην  πράξη  λοιπόν  τι  συμβαίνει;  Ένα  ακίνητο  στο  οποίο

στεγάζεται μία οικογένεια της τάξεως των 100 τ.μ με συντελεστή 1,5% πληρώνει
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15 ευρώ τέλη καθαριότητας και φωτισμού. Προσέξτε τώρα, αν πάμε σε  μία μείωση

μόνο της τάξης του 10% τα 80 εκατομμύρια θα μειωθούν κατά 8 εκατομμύρια

ευρώ, άραγε ο Δήμος θα εισπράξει ένα σύνολο ποσού πάρα πολύ μικρότερο απ’

αυτό που εισπράττει σήμερα, δυσανάλογο με τις ανάγκες που πρέπει να καλύψει

τόσο στον ηλεκτροφωτισμό όσο ιδιαίτερα και στην καθαριότητα και να σκεφτεί

κανείς ότι στην καθαριότητα είναι ο στόλος των οχημάτων, το προσωπικό το οποίο

εργάζεται,  τα  πετρέλαια  που  χρησιμοποιούμε,  τα  20  εκατομμύρια  ευρώ  που

δίνουμε  στον  ενιαίο  σύνδεσμο,  κοκ.  Άραγε  λοιπόν  πώς  είναι  δυνατόν  να

μπορέσουμε με βάση τα σημερινά δεδομένα, να προχωρήσουμε σε μία σημαντική

μείωση γιατί 10% μείωση σημαίνει ότι σε κάθε διαμέρισμα λέω εγώ που έχει 100

τ.μ αυτό που θα γλιτώσει ο πολίτης είναι της τάξης των 2 ευρώ, 1,5-2 ευρώ. Αυτό

είναι  το 10%. Αντιλαμβάνεστε λοιπόν ότι  όταν κάνουμε μία πρόταση πρέπει  να

δίνουμε και τάξη  μεγέθους για να μπορεί να γίνει κατανοητό τι είναι αυτό που

ζητάμε και πόσο αυτό μπορεί να περπατήσει στην πραγματικότητα και δεν έρχεται

σε σύγκρουση με τις δυνατότητες που έχει σήμερα ο Δήμος να ανταποκριθείς στις

υποχρεώσεις  με  βάση τις  ανάγκες  που έχουν οι  υπηρεσίες.  Αυτά ήθελα να πω

ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Βαφειάδης.

ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ:

Ευχαριστώ κύριε Πρόεδρε. Όσον αφορά για το 26ο Γυμνάσιο, με αφορμή

την  εισήγηση  της  Διεύθυνσης  Δευτεροβάθμιας  Εκπαίδευσης  Α’  Αθήνας  για

κατάργηση του συμβατικού σχολείου, εμείς ως Δήμος της Αθήνας να γνωρίζετε ότι

είμαστε αντίθετοι. Θα συμφωνήσουμε με το Σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων και

δεν υπάρχει καμία άλλη συγκεκριμένη για εμάς εισήγηση. 

Πάμε στο δεύτερο θέμα να απαντήσω. Όσον αφορά για τις επιχορηγήσεις
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επικαλέστηκε η κυρία Αλεβυζάκη και ο κύριος Σοφιανός, ναι κύριε Σοφιανέ είναι

αλήθεια ότι αυτή τη στιγμή υπάρχει μεγάλη αύξηση τιμολογίων και στη ΔΕΗ στο

ρεύμα δηλαδή και στο φυσικό αέριο. Με εντολή του Δημάρχου θα προσπαθήσουμε

να βρούμε χρηματοδότηση για να ενισχύσουμε όλες τις Σχολικές Επιτροπές.

Το τρίτο θέμα για τα Πειραματικά και τα Πρότυπα σχολεία για τη δωρεά

μεταφορά. Συμφωνούμε με την εισήγηση της κυρίας Αλεβυζάκη, αυτό το ψήφισμα

κυρία Αλεβυζάκη εμείς δεν ξέρω αν υπάρχει κάποιος, είναι αντίθετος γι αυτό.

Και  πάμε  στο  τέταρτο θέμα,  το  ειδικό  σχολείο  το  9ο  Δημοτικό  σχολείο.

Ακούστε να σας πω αγαπητοί συνάδελφοι και συναδέλφισσες, αναλυτικά θα σας

αποστείλουμε  σε  όλες  τις  παρατάξεις  για  να  δείτε  ακριβώς  με  αναλυτικούς

λογαριασμούς τι έχει λάβει αυτό το σχολείο σε πραγματικούς αριθμούς. Θα σας

συνοψίσω εγώ τους αριθμούς τους συγκεκριμένους. Στις 4/2/22 εστάλη αίτημα από

τους εκπαιδευτικούς του 9ου Ειδικού Δημοτικού Σχολείου λίστα ότι στο σχολείο

φοιτούν 30 μαθητές και έχει 9 τμήματα. Έλαβε έκτακτη επιχορήγηση 2.000 ευρώ,

είναι πολλά; Όχι είναι λίγα και εμείς θεωρούμε ότι είναι λίγα. Λίστα αναλυτική θα

σας σταλεί, κύριε Σοφιανέ είμαστε παλιοί δεν ξέρω τι λένε, τι λέμε εμείς και τι λένε

τα χαρτιά μας.  Δύο, εκτός απ’ αυτό κάναμε αγορά σετ ρομποτικής δύο, αγορά

φωτοτυπικών  τρία,  αγορά  τεσσάρων  ηλεκτρονικών  υπολογιστών  και  τέταρτον

έχουν λάβει και δωρεές το σχολείο το συγκεκριμένο δύο δωρεές, τους αριθμούς

επαναλαμβάνω  θα  τους  πάρετε.  Και  9/2/22  μεθαύριο  η  Πρόεδρος  της

συγκεκριμένης  επιτροπής  έχει  ραντεβού  για  το  ακριβές  χρηματικό  ποσό  που

αιτούνται. Είμαστε στη διάθεσή σας οποιαδήποτε διευκρίνιση, όπως όλοι μας εδώ

θεωρώ ότι έχουμε ευαισθησίες έχουμε και εμείς τέτοιου είδους ευαισθησίες. Σας

ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η Αντιδήμαρχος κυρία Γκαγκάκη.

ΓΚΑΓΚΑΚΗ:
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Καλησπέρα σε όλους, να απαντήσω στην κυρία Βαβαγιάννη και στην κυρία

Μπέη που πολύ σωστά αναφέρθηκαν στις Λέσχες Φιλίας, έτσι και αλλιώς είχαμε πει

πριν  τις  γιορτές  ότι  ο  στόχος  ήταν  να  ανοίξουμε  πριν  τις  γιορτές,  προφανώς

κανένας δεν περίμενε ότι ξαφνικά θα εκτοξευθούμε στα 20 χιλιάδες κρούσματα και

την Όμικρον, γι αυτό και κρατηθήκαμε λίγο πίσω για κάποιο διάστημα, διότι όπως

καταλαβαίνετε δεν είναι μόνο το πόσοι άνθρωποι θα μπουν μέσα, αλλά το ότι οι

άνθρωποι που θα μπουν μέσα έχουν δεν έχουν τεστ εκείνη τη στιγμή, θα πιουν

καφέ, θα παίξουν ένα παιχνίδι κοκ. Ο στόχος όμως είναι τις επόμενες.. αυτή τη

στιγμή βρισκόμαστε στη διαδικασία να ¨φρεσκάρουμε¨ τις  Λέσχες ούτως ώστε

όταν ανοίξουμε το επόμενο διάστημα, το άμεσα επόμενο διάστημα των επόμενων

εβδομάδων, να είναι σε αν μη τι άλλο έτοιμες να υποδεχτούν τον κόσμο και νομίζω

ότι μέχρι τις αρχές Μαρτίου θα είμαστε απόλυτα έτοιμοι και θα έχουμε βρει και τη

φόρμουλα  ούτως  ώστε  να  είναι  όλοι  όσο  το  δυνατόν  προστατευμένοι  και  να

λειτουργήσουν  κανονικά  και  για  τις  δραστηριότητες  περισσότερο  όπως  και

φυσικοθεραπεία και κάποια μαθήματα κοκ. Ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο Αντιδήμαρχος ο κύριος Τεντόμας.

ΤΕΝΤΟΜΑΣ:

Καλησπέρα  κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι.  Καταρχήν  για  το  Πράσινο  να

απαντήσω στον κύριο Κεφαλληνό, τρεις είναι λόγοι κύριε  Κεφαλληνέ που μπορεί

να κοπεί ένα δέντρο. Ο πρώτος λόγος είναι να είναι επικίνδυνο  και να το κόψει η

Διεύθυνση, ο δεύτερος λόγος είναι μετά από απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου και ο

τρίτος λόγος είναι παράνομος, ο παράνομος τρόπος. Στον παράνομο τρόπο ξέρουμε

ποια είναι η διαδικασία. Όταν έρχεται  μία τέτοια πληροφόρηση προχωράμε στη

διαδικασία  που  προβλέπει  η  νομοθεσία  και  από  τον  κώδικα.  Εάν  τώρα  στις

περιπτώσεις  που  είπατε  Ακαδημία  Πλάτωνος  δεν  το  ξέρω το  θέμα,  θα  το  δω,

Κωνσταντινουπόλεως δεν το ξέρω το θέμα θα το  δω. Στην Χατζηαποστόλου όμως
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κόπηκαν από την Υπηρεσία γιατί ήταν επικίνδυνα και επειδή είχαμε δίπλα σχολείο γι

αυτό κόψαμε. 

Τώρα,  σε  σχέση  με  τον  κύριο  Αποστολόπουλο,  με  ακούει  ο  κύριος

Αποστολόπουλος; Όχι. Δεν ξέρω για το θέμα του Άλσους Ευελπίδων τι ήθελε να

πει, δεν το ξέρω, του Παναγιώτη λέω, έχει αποχωρήσει. Όσον αφορά τα κλαδιά το

πράσινο  δεν  είναι  μία  στάσιμη   κατάσταση,  κλαδιά  θα  υπάρχουν  πάντα  και

αντιμετωπίζεται το θέμα όπως πρέπει να αντιμετωπίζεται από την Υπηρεσία.

Στο μεγάλο θέμα που έβαλε ο κύριος Αγανίδης για την κλιματική αλλαγή.

Κύριε  Αγανίδη  από  την  πρώτη  στιγμή  που  ανέλαβα  Αντιδήμαρχος  Κλιματικής

Αλλαγής και Πρασίνου είπα ότι υπάρχει σχέδιο και πρόγραμμα για την κλιματική

αλλαγή, από την πρώτη στιγμή. Σχέδιο λοιπόν το οποίο βγήκε σε διαβούλευση,

δημόσια διαβούλευση για πολλές μέρες το οποίο μπορούμε να το δούμε όλοι, όμως

δεν σταματάμε εκεί, θα κατατεθεί, θα έρθει πρόταση στο Δημοτικό Συμβούλιο με

το σχέδιο της πρότασής μας, τη διαβούλευση και μετά το Δημοτικό Συμβούλιο, το

οποίο είναι κορυφαίο όργανο να αποφασίσει για την πρόταση την τελική για την

κλιματική αλλαγή για την πόλη. Αυτά τίποτα άλλο ευχαριστώ πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ την Πρόεδρο του ΟΠΑΝΔΑ, την κυρία Αραμπατζή.

ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ:

Χαίρετε καλησπέρα και από εμάς. Μία απάντηση στην κυρία Γιαννοπούλου,

συγκεκριμένα για την πλατεία Πέτρουλα να πούμε ότι είχε αφαιρεθεί η μπασκέτα

εδώ και δέκα χρόνια, να τα λέμε αυτά, έχει επισκευαστεί τώρα ο χώρος, αυτή τη

στιγμή  υπάρχει  πρόβλημα  ηλεκτροφωτισμού  διότι  δυστυχώς  έχουμε  πολλούς

βανδαλισμούς  στα πίλερ  από τους  Ρομά.  Προσπαθούμε  να βρούμε έναν  τρόπο

αυτό πώς θα το διευθετήσουμε. Για το 2ο γήπεδο στον Αγ. Γεώργιο στην Πύλου

θέλω να πω ότι είμαστε στη φάση που χαρτογραφούμε αυτή τη στιγμή όλα τα

ανοιχτά γήπεδα μπάσκετ, για να δούμε ποια γήπεδα πληρούν τις  προϋποθέσεις
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ασφαλείας  οι  μπασκέτες  ποια  πρέπει  να  αποσυρθούν  και  ποια  πρέπει  να

επανατοποθετηθούν. Εδώ λοιπόν είναι περίπτωση επανατοποθέτησης μπασκετών,

το έχουμε εντοπίσει  και  είμαστε  στη φάση όπου θα τοποθετηθούν καινούργιες

μπασκέτες και μάλιστα άμεσα γιατί υπάρχουν και διαθέσιμες στην Υπηρεσία. Επειδή

όμως ενδιαφέρει και τους περισσότερους Δημοτικούς Συμβούλους νομίζω, για τα

ανοιχτά γήπεδα και στην κατάστασή τους, να πούμε ότι σε μακροπρόθεσμο πλάνο

η  Δημοτική  Αρχή  έχει  εξασφαλίσει  τ  χρηματοδότηση  για  την  υπογραφή  δύο

μεγάλων προγραμματικών με την Περιφέρεια για την πλήρη ανακατασκευή όλων

των κλειστών και ανοιχτών γηπέδων. Επειδή όμως αυτό είναι κάτι μακροπρόθεσμο,

εσείς ξέρετε πολύ καλύτερα πως λειτουργούν αυτά στο δημόσιο από την εμπειρία

σας,  δε  μένουμε  σε  αυτό,  αυτή  τη  στιγμή  με  την  πολύτιμη  βοήθεια  του

Αντιπροέδρου του Γιούρκα του Σεϊταρίδη μαζί χαρτογραφούμε ένα ένα τα γήπεδα

ανά Δημοτικό Διαμέρισμα και θα προσπαθήσουμε να επεμβαίνουμε όπου μπορούμε

μέχρι να ξεκινήσουν οι προγραμματικές αυτές, γιατί ένα πράγμα μας ενδιαφέρει οι

χώροι μας να είναι αυτοί που πρέπει για τους δημότες και να παρέχονται υπηρεσίες

σωστά. Είμαστε ακριβώς σε αυτή τη διαδικασία, για να γνωρίζετε και εσείς γιατί

είμαι σίγουρη ότι όλους σας απασχολεί ανά γειτονιά τα θέματα των γηπέδων. Σας

ευχαριστώ κυρία Γιαννοπούλου για την αφορμή που μου δώσατε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ πολύ τον κύριο Δήμαρχο.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε κυρίες και κύριοι συνάδελφοι καλησπέρα, να ελαφρύνω λίγο

το κλίμα και να ευχηθώ χρόνια πολλά, ιδιαίτερα στον πρόεδρό μας, αν και ο κύριος

Σκιαδάς  γιορτάζει  365  μέρες  το  χρόνο  και  να  τον  ευχαριστήσω  για  τα  ωραία

σοκολατάκια τα οποία προσέφερε σε όλους τους συναδέλφους, συμφωνείτε κύριε

Αντιπρόεδρε; Μα βεβαίως ….

Και να μπούμε τώρα σε μερικά θέματα που έχουν τεθεί. Θα ξεκινήσω από το
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κόστος ενέργειας, είναι μία ανοιχτή πληγή η οποία πονάει όλους τους Αθηναίους και

όλες τις Αθηναίες, είναι πραγματικά υπερβολικές θα έλεγα εξωφρενικές οι αυξήσεις

που βιώνουν τα νοικοκυριά. Επειδή όμως είναι ένα πολύ σοβαρό ζήτημα, νομίζω

κυρίες  και  κύριοι  συνάδελφοι  θα  συμφωνήσετε  μαζί  μου,  πως  θέλει  μία  πολύ

σοβαρή  αντιμετώπιση,  δε  θέλει  πυροτεχνήματα  και  δε  θέλει  κινήσεις

εντυπωσιασμού, εκτός αν θεωρούμε ότι μπορούμε να κάνουμε συζήτηση με όρους

twitter, να είμαι λοιπόν απολύτως ξεκάθαρος. ετέθη το ζήτημα περί μείωσης των

τελών. Ο κύριος Κορομάντζος εξήγησε πολύ ωραία και αναλυτικά, έκανε τον κόπο

που δεν έκανε η Αντιπολίτευση, δηλαδή να μετρήσει τι θα σήμαινε αυτό και για

κάθε νοικοκυριό ξεχωριστά αλλά και για το Δήμο. Εγώ θα ήθελα να σημειώσω τα

εξής, πρώτον δε μπορούμε να λέμε πως θέλουμε μείωση τελών και ταυτόχρονα να

μιλάμε  και  το  σημείωσα γιατί  αυτή  ήταν  η  φράση που χρησιμοποιήθηκε,  είμαι

σίγουρος  ότι  δε  θα  τη  συμπεριλάβετε  στο  ήδη  γραμμένο  σας  Δελτίο  Τύπου,

τεράστια βόμβα στα θεμέλια των οικονομικών του Δήμου που είναι η αύξηση του

ενεργειακού κόστους. Αυτό αν μη τι άλλο δείχνει μία κάποια ασυνέπεια, μια κάποια

αφερεγγυότητα και  βεβαίως δε μπορούμε να κάνουμε αυτή τη συζήτηση, όταν

ταυτόχρονα αντιμετωπίζουμε το τέλος ταφής, το οποίο αν εφαρμοστεί ο νόμος, αν

υλοποιηθεί ο νόμος αναμένεται να αυξηθεί δραματικά. Τι έχουμε αυτή τη στιγμή,

ποια είναι τα δεδομένα; Έχουμε μία τεράστια προσπάθεια που έχει γίνει από το

Δήμο και από αυτή τη Δημοτική Αρχή τους τελευταίους 28 μήνες να κρατήσουμε

τα  οικονομικά  του  Δήμου  σε  μία  πολύ καλή κατάσταση και  είμαστε  εξαιρετικά

υπερήφανοι.  Άλλωστε  ο  κύριος  Αλεξίου  στη  συζήτηση του  Προϋπολογισμού,  ο

οποίος  αν  μη  τι  άλλο  γνωρίζει  από  προϋπολογισμούς,  αναγνώρισε  αυτή  την

προσπάθεια που κάνουμε. Καταφέραμε εν μέσω της κρίσης του covid να είμαστε ο

μόνος Δήμος στην Ευρώπη που είδε αναβάθμιση της πιστοληπτικής του ικανότητας

από τη  Moody’s καταφέραμε να συνεχίσουμε να παρέχουμε τις ίδιες υπηρεσίες,

μάλιστα  να  τις  διευρύνουμε  και  να  τις  εμπλουτίσουμε.  Εδώ  οι  παλαιότεροι
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θυμούνται  ότι  με λίγο να πάθαινε ένα κρύωμα η οικονομία,  ο Δήμος Αθηναίων

πάθαινε  πνευμονία.  Οι  παλαιότεροι  θυμούνται  ότι  είχαμε  φτάσει  στο  σημείο  ο

Δήμος Αθηναίων να μην έχει λεφτά ή να ισχυρίζεται ότι δεν έχει λεφτά για να

αγοράσει κάδους και  εμείς παρά ταύτα μέσα στην πανδημία έχουμε προχωρήσει σε

ένα Τεχνικό Πρόγραμμα το οποίο υλοποιούμε, που είναι το μεγαλύτερο από την

εποχή των Ολυμπιακών Αγώνων, αν όχι  μεγαλύτερο απ’  αυτό των Ολυμπιακών

Αγώνων και ταυτόχρονα παρέχουμε περισσότερες υπηρεσίες απ’ ότι παρείχε ποτέ

τα τελευταία  20 χρόνια  ο Δήμος Αθηναίων.  Αυτό κάτι  δείχνει  για  το πού είναι

σήμερα τα οικονομικά του Δήμου και κάτι δείχνει για τη διαχείριση που γίνεται και

επειδή προφανώς αυτό δε μπορεί να πιστώνεται στο Δήμαρχο, πιστώνεται σε μία

ολόκληρη  ομάδα,  εγώ  θα  ήθελα  να  πω  για  άλλη  μια  φορά  ένα  πολύ  μεγάλο

ευχαριστώ και στο Γενικό Γραμματέα αλλά και στα στελέχη του Δήμου Αθηναίων

που κάθονται στα ορεινά, που έχουν καταφέρει να είμαστε σήμερα σε αυτό το

σημείο. 

Υπάρχει όμως ένα ζήτημα το οποίο αντικειμενικό και αυτό έχει να κάνει με

την ενίσχυση του κράτους, της πολιτείας στην Αυτοδιοίκηση. Ας κάνουμε αυτή τη

συζήτηση  λοιπόν  και  ας  την  κάνουμε  με  γενναιότητα  και  με  ειλικρίνεια.  Τα

τελευταία δύο χρόνια και κάτι 24-28 μήνες, από τότε που ξεκίνησε τέλος πάντων η

πανδημία εγώ θα σας πω σωστά το κράτος μετέφερε μία σειρά από ευθύνες στην

Τοπική Αυτοδιοίκηση. Από τότε που ξεκίνησε η πανδημία η Τοπική Αυτοδιοίκηση

κλήθηκε να υπερβεί τις αρμοδιότητές της, εγώ πάλι θα σας πω σωστά, δεν ανήκω

στην κατηγορία αυτών των αυτοδιοικητικών που μεμψιμοιρούν και λένε όχι τώρα

δε  γίνεται  αυτό,  όταν  είσαι  σε  μία  κρίση  βάζεις  το  κεφάλι  κάτω ενώνουμε  τις

δυνάμεις μας και κάνουμε τη δουλειά μας. Όμως η πραγματικότητα είναι ότι και για

την Τοπική Αυτοδιοίκηση συνολικά αλλά και για το Δήμο Αθηναίων ειδικά όλο αυτό

είχε ένα πάρα πολύ μεγάλο κόστος, το οποίο στη δικιά μας περίπτωση ξεπερνάει

κάποιες δεκάδες εκατομμύρια ευρώ. Έχουμε δει μία αύξηση της ΚΑΠ κατά 15% για
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φέτος, όμως αν προσέξατε και το ψήφισμα τα συμπεράσματα του συνεδρίου της

ΚΕΔΕ που έγινε στη Θεσσαλονίκη, ρητά λένε ότι αυτό το 15% δεν φτάνει. Πάμε

λοιπόν  να  μιλήσουμε  ανοιχτά  πέρα  και  πάνω  από  κόμματα  και  παρατάξεις,  το

αντέχουμε; Το αντέχετε; Για το πώς θα πρέπει να αυξηθεί η ΚΑΠ και πώς θα πρέπει

να  αυξηθεί  η  χρηματοδότηση στην  Τοπική  Αυτοδιοίκηση;  Εγώ δεν  έχω κανένα

πρόβλημα, όταν χρειαζόταν έθετα το ίδιο θέμα με την Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, με την

Κυβέρνηση Νέα Δημοκρατία, ΠΑΣΟΚ, μπορούμε να το θέσουμε και τώρα. Πάμε να

συζητήσουμε  πάλι  ανοιχτά  και  ειλικρινά  για  το  αν  το  τέλος  ταφής  πρέπει  να

ανασταλεί ή όχι; Γιατί δεν είναι αυτή μια χρονιά που μπορούμε να προχωρήσουμε

σε αυτό; Πάμε λοιπόν να κάνουμε τη συζήτηση εκεί  που έχει  και  νόημα, διότι

αλλιώς πολύ φοβάμαι ότι θα ανακυκλώνουμε απλώς τη μιζέρια μας και θα κυνηγάμε

την ουρά μας. 

Να προχωρήσω τώρα στο δεύτερο ζήτημα το οποίο ετέθη, που είναι το θέμα

της  στέγασης.  Αυτή είναι  μία  συζήτηση που νομίζω αρκετοί  θυμούνται  ότι  την

κάναμε  και  προεκλογικά  και  την  κάναμε  προεκλογικά  βεβαίως  μετά  λόγω  της

πανδημίας πάγωσε αυτή η συζήτηση λόγω των αντικειμενικών συνθηκών, αλλά εγώ

θα συμφωνήσω απολύτως ότι είναι μία συζήτηση η οποία πρέπει να ξανανοίξει.

Εμείς τι λέμε; Λέμε τα ίδια μετεκλογικά που λέγαμε και προεκλογικά. Πρώτον ότι

όπως γίνεται  άλλωστε και  στο 90% των Δήμων της Ευρώπης η διαχείριση της

βραχυχρόνιας  μίσθωσης,   η  πολιτική  για  τη  βραχυχρόνια  μίσθωση  πρέπει  να

χαράσσεται σε επίπεδο δήμων και όχι σε επίπεδο κεντρικού κράτους. Δεύτερον, ότι

δεν  πρέπει  να  παγιδευτούμε  στα  γνωστά  στερεότυπα  και  στους  γνωστούς

δογματισμούς, καλή η βραχυχρόνια μίσθωση, κακή η βραχυχρόνια μίσθωση, το

απόλυτο καλό και το απόλυτο κακό, το φως και το σκοτάδι, όχι το πρόβλημα είναι

ας πούμε η ΔΕΗ που είναι ιδιωτική ή δεν είναι η ΔΕΗ που δεν είναι ιδιωτική. Αυτές

είναι λογικές οι οποίες παραπέμπουν σε μία πνευματική οκνηρία και πέρα απ’ αυτό

δεν βοηθάνε. Η πραγματικότητα είναι λοιπόν ότι πρέπει να κάνουμε μία μελέτη και
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εμείς είμαστε έτοιμοι να αναθέσουμε μια τέτοια μελέτη, η οποία μετά θα τεθεί και

σε διαβούλευση, γιατί προφανώς αυτό θέλει πολύ συζήτηση και η δικιά μας θέση

είναι ότι θα πρέπει να το δούμε όχι απλώς σε επίπεδο Δήμου, αλλά σε επίπεδο

γειτονιάς. Υπάρχουν γειτονιές οι οποίες είναι κορεσμένες, οι οποίες δεν αντέχουν

άλλο και  υπάρχουν και  γειτονιές  που έχουν περιθώρια. Σε κάθε περίπτωση εάν

συμφωνείτε  ευχαρίστως  να  αρχίσουμε  τη  μελέτη  και  να  τη  φέρουμε  για

διαβούλευση και μετά για συζήτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο, για να έχει ο Δήμος

Αθηναίων μία ολοκληρωμένη πρόταση να καταθέσει και στο κεντρικό κράτος. 

Συνεχίζω, 26ο πολύ σωστά είπε ο κύριος Γερουλάνος ότι με την πολιτική που

ακολουθείται το μόνο που κάνουμε είναι να τσακώνονται μεταξύ τους οι άνθρωποι,

οι γονείς και οι οικογένειες. Εμείς είμαστε σε συνεχή επικοινωνία με το Υπουργείο

Παιδείας,  να πω ότι  έχουμε εξαιρετική συνεργασία,  και  έχουμε ξεκαθαρίσει,  ότι

κατά την άποψή μας είναι λάθος να επιμείνουμε με το Πειραματικό. Διότι όπως

σωστά ειπώθηκε δε μπορεί  μία τόσο μεγάλη περιοχή στο κέντρο της πόλης να

λειτουργήσει, να υπάρξει χωρίς συμβατικό σχολείο. Από εκεί και πέρα προφανώς

είμαστε στη διάθεση του Υπουργείου Παιδείας να κάτσουμε κάτω και να βρούμε

άλλες λύσεις,  το έχουμε κάνει  άλλωστε στο παρελθόν, να θυμίσω ότι  ο  Δήμος

Αθηναίων  πέτυχε  αυτό  που  πολλοί  θεωρούσαν  ακατόρθωτο,  δηλαδή  σε  χρόνο

ρεκόρ  υλοποίησε  την  Προσχολική  Αγωγή,  είμαστε  λοιπόν  έτοιμοι  να  βάλουμε

πλάτη,  όμως  να  πω  και  κάτι  ακόμα  με  απόλυτο  σεβασμό  στις  αποφάσεις  του

Δημοτικού  Συμβουλίου.  Για  παράδειγμα  στην,  νομίζω  κύριε  Πρόεδρε  ομόφωνη

απόφασή μας για το Καλλιτεχνικό στην Πρασά. 

Συνεχίζω με τις απαλλοτριώσεις που ετέθη. Να θυμίσω ότι όπως πολύ σωστά

είπα ο κύριος Αξελός υπήρχε μία απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, δεν ξέρω

πώς  ελήφθη  κύριε  Αξελέ  αυτή  η  απόφαση,  έχω  ακούσει  διάφορα,  αλλά  δε

συμμετείχα τότε στο Σώμα, την οποία εμείς στις αρχές της θητείας μας ακυρώσαμε,

μάλιστα ήταν μία φορτισμένη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου εκείνη, εμάς
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μας είναι αδιανόητο, απολύτως αδιανόητο ο Δήμος Αθηναίων, ο Αθηναίος δημότης

να πληρώνει  για τη Μητροπόλεως,  αυτά δεν τα χωράει  ο ανθρώπινος νους και

προφανώς είμαστε έτοιμοι να αξιοποιήσουμε κάθε νόμιμο μέσο που έχουμε στη

διάθεσή μας για να προστατεύσουμε τα δικαιώματα των Αθηναίων, αλλά από εκεί

και πέρα επειδή ακούω και ξανακούω, νομίζω ο κύριος Γερουλάνος ίσως να θέλει να

ενημερωθεί  καλύτερα,  τα  χρήματα  του  δανείου  της  ΕΤΕΠ  της  Ευρωπαϊκής

Τράπεζας  Επενδύσεων,  δεν  ελήφθησαν για  απαλλοτριώσεις,  ελήφθησαν για  μία

σειρά από έργα για τα οποία δεν υπήρχαν τα χρήματα χωρίς  το δάνειο  και  το

αφήγημα ότι κατά κάποιο τρόπο έτσι εξασφαλίζουμε πόρους για απαλλοτριώσεις

ήταν ένα αφήγημα και όμορφο, ωραία, ένα πολύ ωραίο  story, αλλά ένα  story. Γι

αυτό και εμείς μετά προχωρήσαμε, δεν είναι έτσι; Μπορώ να εξηγήσω γιατί δεν

είναι. Καλά. Μπορώ να εξηγήσω γιατί δεν είναι έτσι, αλλά δεν πειράζει τώρα, έτσι

και αλλιώς αυτό  έχει να κάνει με το παρελθόν. Αυτό όμως το οποίο μπορούμε να

πούμε ότι σήμερα η Οικονομική Επιτροπή πήρε δύο αποφάσεις, μία για ένα ακίνητο

επί της οδού Ευρυδάμαντος και μία για ένα ακίνητο στην Αχαρνών, μάλιστα το

ακίνητο  στην  Αχαρνών  έγινε  με  χρήματα  τα  οποία  ήταν  δεσμευμένα,  κύριε

Χαμακιώτη 1 εκατομμύριο ευρώ δεν ήταν; 

ΧΑΜΑΚΙΩΤΗΣ:

1.027.000

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

1.027.000 που ήταν δεσμευμένα από την Εθνική Τράπεζα για πάνω από 20

χρόνια και τα οποία απελευθερώθηκαν επί της δικιάς μας θητείας και μπορέσαμε να

τα αξιοποιήσουμε στις απαλλοτριώσεις και ταυτόχρονα βάσει της απόφασης του

Δημοτικού  Συμβουλίου  για  τις  απαλλοτριώσεις  προχωράμε  και  με  χρήματα  που

έχουμε  εξασφαλίσει  από  το  Πράσινο  Ταμείο  που  ξεπερνάνε  τα  7  εκατομμύρια

ευρώ, άμεσα, σε μία σειρά από ενέργειες και κινήσεις. 

Επόμενο θέμα Σχολικές Επιτροπές. Το είπε ο κύριος Βαφειάδης, θα ήθελα
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παρακαλώ την ανοχή σας γιατί για εμένα είναι πάρα πολύ σημαντικό και θα ήθελα

να το επαναλάβω. Έχουμε μία αύξηση του ενεργειακού κόστους των σχολείων,

γιατί προφανώς ο Δήμος πληρώνει και προφανώς ο Δήμος πληρώνει περισσότερα

τώρα. Η δικιά μας δέσμευση είναι ότι αυτή την αύξηση θα την καλύψουμε, δε θα

αφήσουμε τις Σχολικές μας Επιτροπές ακάλυπτες. 

Πολιτισμός,  έχουμε  με  βάση,   όπως  θυμάστε  επειδή  ετέθη,  πήραμε  την

πρωτοβουλία  και  προχωρήσαμε  στο  ξεκλείδωμα  των  ευρωπαϊκών  πόρων  40

εκατομμυρίων ευρώ, κατά τη διάρκεια της πανδημίας, είναι η πρώτη φορά μάλιστα

που η  Τοπική  Αυτοδιοίκηση στον  πρώτο βαθμό ανέλαβε ένα τέτοιο  εγχείρημα,

συνολικά  από  την  πρόσκληση  του  Πολιτισμού  έχουμε  αυτή  τη  στιγμή  95

επιχειρήσεις, οι μισές είναι θέατρα οι οποίες ανάλογα με τον κύκλο εργασιών θα

λάβουν μία επιχορήγηση έως και 150.000 ευρώ και συνολικά κύριε Αξελέ, κοιτάω

εσάς γιατί ξέρω πόσο πολύ σας ενδιαφέρει και ξέρω την ευαισθησία σας, συνολικά

έχουν απορροφηθεί 6,7 εκατομμύρια ευρώ. Να σημειώσω ότι αυτό προέκυψε από

επαναδιαμόρφωση  των  χρηματοδοτήσεων  και  αξιοποίηση  των  ευρωπαϊκών

εργαλείων σε συνθήκη κρίσης και αυτό βεβαίως έρχεται συμπληρωματικά με όλες

τις  δράσεις  του  ΟΠΑΝΔΑ  ή  της  ΤΕΧΝΟΠΟΛΙΣ  για  τη  στήριξη  του  σύγχρονου

πολιτισμού  στην  πόλη.  Οι  οποίες  θα  συμφωνήσετε  μαζί  μου  είναι  πολλές  και

σημαντικές για να κρατηθούν οι καλλιτέχνες μας και οι δημιουργοί μας όρθιοι και

μέσα στην κρίση. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Και τους υποστηρίζουμε.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

Το  ξέρω  ότι  τους  υποστηρίζετε  πραγματικά,  βεβαίως,  αν  δεν  τους

υποστηρίζατε μην ανησυχείτε και θα σας  το θύμιζα.

Συνεχίζουμε με το, είναι νομίζω εδώ ακόμα ο εκπρόσωπος των Συλλόγων

Γονέων και  Κηδεμόνων των Πρότυπων Σχολείων;  Να τος.  Εμείς  προφανώς δεν
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χρειάζεται  ιδιαίτερη  συζήτηση,  μιλάμε  για  το  απολύτως  αυτονόητο,  τώρα  δεν

χρειάζεται  να  βγάλουμε κανένα δεκάρικο  γι  αυτό,  να κρατήσω μόνο αυτό που

είπατε που έχει μία σημασία, διότι για άλλη μια φορά και εδώ έχουμε καταφέρει να

δημιουργήσουμε ένα στερεότυπο, που βολεύει, αλλά να σφάξουμε αυτό το δράκο.

Τα παιδιά των Πρότυπων Σχολείων και οι οικογένειες που πάνε τα παιδιά τους στα

Πρότυπα Σχολεία δεν είναι η οικονομική ελίτ του τόπου. Δικαιούνται τη στήριξη της

πολιτείας. Είναι προφανώς αρμοδιότητα της Περιφέρειας είπατε ότι θα συζητηθεί

στο Περιφερειακό Συμβούλιο, να συμφωνήσω απολύτως ότι πρέπει και αν βεβαίως

συμφωνεί το Σώμα κύριε Πρόεδρε, να καταλήξουμε σε ένα κοινό ψήφισμα το οποίο

να σταλεί στο Περιφερειακό Συμβούλιο και με το οποίο θα ζητάμε να ασχοληθεί η

Περιφέρεια και με τις μεταφορές. Υπάρχει νομίζω εδώ ένα σχέδιο ψηφίσματος της

κυρίας  Αλεβυζάκη  απολύτως  συμφωνούμε,  έχουμε  εδώ  και  το  κείμενο  έτσι  κι

αλλιώς που μας κατέθεσαν οι γονείς, όλα καλά. 

Κλιματική αλλαγή. Είπε ο κύριος Τεντόμας και έτσι είναι, εμείς έχουμε πει

εδώ και πάρα πολύ καιρό ότι θα επικαιροποιήσουμε το σχέδιο για την κλιματική

αλλαγή του Δήμου Αθηναίων. Προφανώς για να το επικαιροποιήσουμε θα πρέπει να

περάσει  από  το  Δημοτικό  Συμβούλιο.  Πριν  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  γίνεται  μία

ηλεκτρονική  διαβούλευση,  στην  οποία  καλούνται  να  συμμετάσχουν  όλοι  οι

δημότες,  όλοι  οι  Αθηναίοι  και  όλες  οι  Αθηναίες,  δεν  στείλαμε  προσωπικές

προσκλήσεις για την ηλεκτρονική διαβούλευση, ακόμα και στα  μέλη του Δημοτικού

Συμβουλίου, αλλά σε κάθε περίπτωση νομίζω είναι σημαντικό ότι γίνεται αυτή η

συζήτηση και ότι ανοίγει σε όλη την πόλη και ελπίζω, το ελπίζω ειλικρινά, γιατί στο

παρελθόν  έχουμε  καταφέρει  να  απογοητεύσουμε  τους  εαυτούς  μας,  ελπίζω  να

καταφέρουμε να ξεπεράσουμε και κόμματα και ιδεολογίες και να υπάρχει μία κοινή

συνισταμένη όταν μιλάμε τουλάχιστον για την κλιματική αλλαγή. 

Η κυρία Αραμπατζή μίλησε για τα δύο γηπεδάκια, νομίζω στην Τιμαίου και

στη  Λένορμαν  αν  δεν  κάνω  λάθος,  είναι  και  τα  δύο  όπως  είπε  και  η  κυρία
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Αραμπατζή ενταγμένα στα πακέτα, το ένα είναι ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ και το άλλο είναι της

Περιφέρειας και τι να σας πω θα ήθελα πάρα πολύ να απαντήσω και στον κύριο

Αποστολόπουλο  που  διαμαρτύρεται  ότι  δεν  του  απαντάω  αλλά  δεν  είναι  στη

συνεδρίασή  μας  οπότε  δε  θα  έχω  αυτή  τη  χαρά.  Σας  ευχαριστώ  πολύ  κύριε

Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ το Δημοτικό Συμβούλιο να θέσουμε σε ψηφοφορία το ψήφισμα

που  ανέφερε  ο  κύριος  Δήμαρχος  και  η  κυρία  συνάδελφος.  Σας  το  διαβάζω:  

¨Το Δημοτικό Συμβούλιο της Αθήνας υποστηρίζει το αίτημα των Συλλόγων Γονέων

των Πρότυπων Σχολείων για  δωρεάν μεταφορά των μαθητών από και  προς  τα

σχολεία τους, θεωρώντας δίκαιη και νόμιμη την εξυπηρέτηση του αιτήματός τους.

Αποστέλλει την έγγραφη υποστήριξη του αρμοδίως στην Περιφέρεια Αττικής και

τον Περιφερειάρχη¨. Εγκρίνεται κύριοι συνάδελφοι; Άρα εγκρίνεται ομοφώνως το

ψήφισμα το οποίο θα σταλεί  και  αρμοδίως από την Υπηρεσία.  Παρακαλώ κύριε

Ηλιόπουλε.

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Ευχαριστώ πολύ κύριε πρόεδρε. Να ξεκινήσουμε λίγο από τα εύκολα, νομίζω

ότι θα μπορούσαμε εύκολα να πάρουμε και μία σύντομη απόφαση έστω και μία

φράση ότι το Δημοτικό Συμβούλιο εκφράζει τη διαφωνία του με τη μετατροπή του

26ου, μία φράση, δεν έχω πρόβλημα πώς θα το διατυπώσετε, όπως θέλει Δημοτική

Αρχή αλλά νομίζω ότι συμφωνούμε. Τι; Ναι προφανώς.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

Κύριε  Πρόεδρε  συμφωνούμε  απολύτως  να  βρούμε  το  λεκτικό  και  να

προχωρήσουμε.

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:

Δεν  έχουμε  κανένα  θέμα  είναι  φανερό  ότι  όλοι  συμφωνούμε  εδώ μέσα,

νομίζω ότι μπορούμε να πείσουμε και το Υπουργείο Παιδείας να μην προχωρήσει σε
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αυτό. 

Τώρα όμως να ξεκινήσω με το δεύτερο με το οποίο συμφωνούμε και το είπα

κιόλας ότι συμφωνούμε όλοι ότι πρέπει η Τοπική Αυτοδιοίκηση να διεκδικήσει αυτή

τη στιγμή το ενεργειακό κόστος να μη μεταφερθεί στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και

άρα και  στους δημότες,  το είπαμε αυτό εισαγωγικά.  Επίσης να ξεκινήσω με το

δεύτερο με το οποίο συμφώνησα με τον κύριο Δήμαρχο ότι ο κύριος Αλεξίου ξέρει

από  προϋπολογισμούς,  ακριβώς  επειδή  ο  κύριος  Αλεξίου  ξέρει  από

προϋπολογισμούς και το είπατε και εσείς ήρθαμε εδώ και φέραμε μία πρόταση. Δεν

μίλησα αναλυτικά γι αυτή την πρόταση, εκτός και αν θεωρείτε ότι εμείς ήρθαμε

εδώ χωρίς να  έχουμε μετρήσει τα δεδομένα του Προϋπολογισμού του Δήμου. Τα

έχουμε μετρήσει πολύ αναλυτικά, είπα ότι έχουμε μία πρόταση η οποία έχει και

κοινωνικά κριτήρια και κοστολογείται στα 6.5 εκατομμύρια και σας προτείναμε με

κλίμα συνεργασίας και όχι με κλίμα ευκολίας, με κλίμα συνεργασίας σας προτείναμε

να  γίνει  μια  διαπαραταξιακή  επιτροπή  να  αναλύσουμε  αυτή  την  πρόταση,  να

αναλύσουμε το σκεπτικό, να ακούσουμε αν υπάρχουν εναλλακτικές προσεγγίσεις

για  να  δούμε  αν  μπορεί  να  κάνει  κάτι  και  ο  Δήμος  σε  ένα  πράγμα  που  είναι

αποκλειστικά πεδίο της αρμοδιότητάς του. Απάντησε ο κύριος Αντιδήμαρχος με μία

ευκολία απαντώντας σε μία δικιά του πρόταση, ένα οριζόντιο 10% που δεν υπάρχει

από πουθενά, απάντησε στη δικιά του πρόταση, την κατέρριψε προχώρησε πολύ

χαρούμενος και  μετά έφτασε στο επίπεδο να απαντήσει  ο  κύριος  Δήμαρχος.  Ο

κύριος Δήμαρχος το αισιόδοξο είναι ότι είναι μια καινούργια ατάκα, η ατάκα για το

twitter, το λέω γιατί όλες τις ατάκες για τις γάτες, αυτά τα προβλήματα που δεν

έχουν χρώματα κλπ τα έχουμε βαρεθεί και τα έχουμε ακούσει πολλές φορές. Εμείς

ξαναλέω σας φέραμε εδώ μία συγκεκριμένη πρόταση τη στιγμή που η μισή Αθήνα

δε  μπορεί  να  πληρώσει  το  ρεύμα και  εσείς  μας  κατηγορήσατε  για  μιζέρια,  για

twitter, είπατε για πνευματική οκνηρία κλπ. Κοιτάξτε λίγο, είναι δικαίωμά σας να μη

θέλετε να είστε Δήμαρχος και να είστε ο δεν ξέρω ποιος 60ος -61ος, έχω χάσει το
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μέτρημα,  Υπουργός  της  Κυβέρνησης  του  Μητσοτάκη,  είναι  δικαίωμά σας,  αλλά

όταν κάνουμε μία  συγκεκριμένη πρόταση και  με πνεύμα συνεργασία  ζητάμε να

συνεννοηθούμε για ένα πραγματικό πρόβλημα του Δήμου να απαντάτε με όρους

μιζέρια  και  πιστοληπτικής  αναβάθμισης  είναι  κυριολεκτικά  εκτός  συζήτησης  και

νομίζω  ότι  δε  βοηθάει  έστω  και  το  όποιο  κλίμα  δημοκρατικής  συζήτησης  που

μπορεί να υπάρχει μέσα στο Δημοτικό Συμβούλιο. Η πρόταση υπάρχει αν θέλετε θα

σας την καταθέσουμε,  θα την καταθέσουμε και  στο δημόσιο διάλογο,  ξαναλέω

παρά  τις  προσβολές  και  την  άρνηση  συζήτησης,  παρά  την  επιλογή  σας  να

λειτουργείτε  όχι  ως  Δήμαρχος  αλλά  ως  Υπουργός  της  Κυβέρνησης  Μητσοτάκη,

εμείς εδώ θα είμαστε και θα βάζουμε τα θέματα της πόλης. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Δήμαρχος παρακαλώ.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

Είπε ο εκπρόσωπος του ΣΥΡΙΖΑ. Πραγματικά τώρα; Πραγματικά τώρα; Δεν

καταλαβαίνω γιατί αυτός ο εκνευρισμός, δεν καταλαβαίνω γιατί  αυτός ο θυμός.

Νάσο μου θα πεις κάτι και μετά θα ζητάς πάλι συγγνώμη. Εντάξει, κύριε Ηλιόπουλε

θα πείτε κάτι.., ωραία πω πω πω εντάξει. Κύριε Ηλιόπουλε θα πείτε κάτι και μετά θα

ζητάτε πάλι συγγνώμη. Δεν είναι καλός σύμβουλος τα νεύρα. Εγώ σας εξήγησα όσο

μπορούσα πιο αναλυτικά ποια είναι η κατεύθυνση του Δήμου Αθηναίων, ποια είναι

η  κατεύθυνση της  οικονομικής  διαχείρισης  του  Δήμου Αθηναίων,  ποιες  είναι  οι

δυσκολίες που έχουμε αντιμετωπίσει, τα εμπόδια τα οποία έχουμε υπερβεί για να

είμαστε σήμερα εδώ που είμαστε. Εξήγησα επίσης ποιες είναι οι  δυσκολίες που

αντιμετωπίζουμε και σας έδωσα μια ευκαιρία, μάλλον για να είμαι ακριβής δεν την

έδωσα σε εσάς, τη δώσαμε όλοι στους εαυτούς μας, να υπερβούμε κομματικές και

ιδεολογικές  γραμμές  και  όλοι  μαζί  να  διεκδικήσουμε  μία  αύξηση  στην

χρηματοδότηση. Μάλιστα πρέπει να σας πω ότι θεώρησα ότι αυτό εξυπηρετεί και

το ρόλο ως επικεφαλής της Ανοιχτής Πόλης αλλά και το ρόλο σας ως εκπρόσωπος
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του κόμματός σας. Αν και ομολογώ δεν το έκανα γι αυτό. Και η απάντησή σας ποια

ήταν; Μία πόλωση για άλλη μια φορά και μία τοξικότητα. Ψυχραιμία έχουμε ακόμα

πάρα πολύ χρόνο μπροστά μας και έχουμε πολύ δουλειά να κάνουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Νομίζω ότι μπορούμε να εισέλθουμε.. θέλετε το λόγο κύριε Αντιδήμαρχε;

Παρακαλώ.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Αυτό που θέλω να πω είναι ότι μόνο οριζόντια μήνυση επιτρέπεται να γίνει

στα τέλη καθαριότητας και  φωτισμού.  Δε  μπορεί  να γίνε επιλεκτική διότι  όπως

ξέρετε κύριε Αλεξίου ο νόμος προβλέπει συγκεκριμένα ποιες περιπτώσεις μπορούν

να υπαχθούν ανά κατηγορία σε μείωση των τελών καθαριότητας και φωτισμού.

Είναι ο νόμος αναφέρεται περιοριστικά σε αυτές τις κατηγορίες, περιοριστικά και

δεν  επιτρέπει  κανενός  είδους  μαγείρεμα,  είναι  περιοριστικός,  ορίζει  περιοριστικά

που μπορούμε να κάνουμε μειώσεις. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Εισερχόμεθα πλέον στο 2ο θέμα της ημερήσιας διατάξεως.

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ:

Κύριε  Πρόεδρε  Αϊβατίδης  αν  μου  επιτρέπετε  αποσύρομαι  εκ  της

συνεδρίασης, εύχομαι καλή συνέχεια. 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

Θέμα 2  ο   Η.Δ

Έγκριση  προκήρυξης  και  όρων  του  Ανοικτού  Αρχιτεκτονικού

Διαγωνισμού Προσχεδίων για την «Αισθητική ενοποίηση και λειτουργική

αναβάθμιση  υφιστάμενων  πεζοδρόμων  στη  γειτονιά  Πλάκα  –

Μοναστηράκι»  (Δ/νση  Οδοποιίας,  Αποχέτευσης  και  Κοινοχρήστων

Χώρων) (Σχετ. Πρωτ. 18230-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Για το δεύτερο θέμα ψηφίζουμε; Συμφώνως προς την εισήγηση; Ορίστε; Τι

εννοείτε;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέλει να μιλήσει ο κύριος Κεφαλληνός.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέλετε να μιλήσετε; Κύριε Ηλιόπουλε για το δεύτερο θέμα; Ωραία. Ελάτε

κύριε συνάδελφε.

ΑΛΕΞΙΟΥ:

Κύριε Κορομάντζο τώρα έτσι εκτός, δεν η πρόταση μας είναι όπως λέει ο

νόμος, είναι στο ελάχιστο και θα μπορούσατε να το είχατε εξετάσει πριν πείτε όλα

όσα είχατε πει. Ίσως έπρεπε να σας την πούμε από την αρχή αναλυτικά. Οπότε

εντάξει αφού το περάσατε, το λήξαμε να μην επανέλθω.

Τώρα στο δεύτερο θέμα εντάξει θα το ψηφίσομε, υπάρχει ένα ζήτημα ότι

φέρνετε κομματιαστά διάφορα ζητήματα που αφορούν είτε το περίφημο όραμα του

Μεγάλου Περιπάτου,  είτε  διάφορα έργα  που πάλι  αφορούν  τη  μονοκαλλιέργεια

στην πόλη. Παρ’ όλα αυτά εντάξει η διαμόρφωση ενός δρόμου θα ωφελήσει ούτως

ή άλλως όλους και αυτούς που περπατάνε και αυτούς που εργάζονται και αυτούς

που έχουν  μαγαζιά,  θα  το  ψηφίσουμε  αλλά  με  την  ένσταση ότι  δε  μπορεί  να

τεμαχίζετε και να προχωράτε αυτόν τον περίφημο Μεγάλο Περίπατο χωρίς να μας

πείτε ποιο είναι το ολιστικό σας σχέδιο και ιδίως αυτό που αφορά την πόλη. Αλλά

θα το ψηφίσουμε γιατί είναι μικρό το κακό και μικρό το ποσό.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Γερουλάνος.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Εμείς συμφωνούμε..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Συμφωνεί. Να το λέμε λίγο δυνατά γιατί προέκυψε και προηγουμένως κυρία

Γιαννοπούλου, απλώς..

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Συμφωνούμε θα το ψηφίσουμε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ τις παρατάξεις επειδή προηγουμένως προέκυψε αμφισβήτηση εκ

μέρους του κυρίου Κωνσταντίνου να δηλώνουν με σαφήνεια ο εκπρόσωπός τους τι

ψηφίζει. Οπότε έχουμε κύριε Σοφιανέ;

ΣΟΦΙΑΝΟΣ:

Υπέρ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ  και  η  Λαϊκή  Συσπείρωση.  Ο  κύριος  Καπερνάρος  είναι  εδώ;  Όχι.

Ανταρσία στις Γειτονιές της Αθήνας;

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Για άλλη μια φορά έρχονται σχέδια για αναπλάσεις που αφορούν το κέντρο

της Αθήνας και δεν αφορούν τις γειτονιές. Είναι η επιμονή της εξυπηρέτησης του

σχεδίου τουριστικοποίησης ιδιαίτερα σε αιχμηρά σημεία της Αθήνας για τα οποία

εύκολα βρίσκονται ποσά, 70 χιλιάδες για αρχή και 336 χιλιάδες για τη συνέχεια.

Νομίζω ότι αυτό είναι σε πλήρη αντίθεση με τις ανάγκες που έχουν οι γειτονιές και

επειδή ακριβώς είναι και κομμάτι του Μεγάλου Περίπατου του καταψηφίζουμε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Καταψηφίζει η Ανταρσία στις Γειτονιές. Ο κύριος Κεφαλληνός;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Καταψηφίζω.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Καταψηφίζει και ο κύριος Κεφαλληνός. Άρα κατά πλειοψηφία εγκρίνεται το
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θέμα 2.

ΘΕΜΑ 3  Ο   Η.Δ

Έγκριση  για  τη  διατήρηση  του  οικογενειακού  τάφου  1ος/167  στο  Α΄

Κοιμητήριο  και  τη  μη  διάθεση  αυτού,  προκειμένου  να  διασφαλιστεί  η

ιστορική μνήμη της οικογένειας Θεοφιλά και ο μνημειακός χαρακτήρας

του Α΄ Κοιμητηρίου (Δ/νση Σχεδίου Πόλεως και Αστικού Περιβάλλοντος)

(Σχετ. Πρωτ. 20141-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε στο θέμα 3. Εγκρίνεται; Δεν ξέρω αν θέλει κάποιος να πάρει το λόγο.

Είναι  ένας  ιστορικός  τάφος,  οικογένεια  Θεοφιλά,  επαναστατική  οικογένεια  να

παραμείνει..

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Εμείς ψηφίζουμε κύριε Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ.  Κύριε  Ηλιόπουλε;  Υπέρ.  Κύριε  Σοφιανέ;  Υπέρ,  κύριε  Κωνσταντίνου

υπέρ, κύριε Κεφαλληνέ; Το 3ο θέμα ομοφώνως εγκρίνεται.

Θέμα 4  ο   Η.Δ

Ορισμός  δύο Δημοτικών Συμβούλων μετά των αναπληρωματικών τους

για τη συγκρότηση Επιτροπής επίβλεψης της διαδικασίας παραχώρησης

δικαιώματος  χρήσης  οικογενειακών  τάφων  των  Κοιμητηρίων  (Δ/νση

Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32847-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε  στο  θέμα  4,  ορισμός  δύο  Δημοτικών  Συμβούλων  μετά  των
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αναπληρωματικών τους για τη συγκρότηση Επιτροπής επίβλεψης της διαδικασίας

παραχωρήσεως  δικαιώματος  χρήσης  οικογενειακών  τάφων  των  Κοιμητηρίων.

Πρέπει να μπει και ένας Δημοτικός Σύμβουλος.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η κυρία Γιαννοπούλου Ευθυμία.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κυρία Έφη Ευθυμία Γιαννοπούλου από την Αντιπολίτευση και εγκρίνεται το

θέμα..

ΛΕΩΝ:

Από εμάς ο κύριος Μακρόπουλος τακτικός και …

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Μακρόπουλος τακτικός και ο Αντιδήμαρχος κύριος Γρηγόρης Λέων

αναπληρωματικός.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πρέπει να μπει και αναπληρωματικός της κυρίας Γιαννοπούλου. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θα μπει από τον κύριο Σοφιανό;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Όχι, από τον κύριο Γερουλάνο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Από τον κύριο Γερουλάνο. Η κυρία Πόπη Γιαννοπούλου αναπληρωματικός. 
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Θέμα 5  ο   Η.Δ

Ορισμός υπαλλήλων ως τακτικά και αναπληρωματικά μέλη της Επιτροπής

επίβλεψης  της  διαδικασίας  παραχώρησης  δικαιώματος  χρήσης

οικογενειακών τάφων των Κοιμητηρίων (Δ/νση Δημοτικής Περιουσίας)

(Σχετ. Πρωτ. 32866-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ορισμός υπαλλήλων ως τακτικά και  αναπληρωματικά μέλη της Επιτροπής

επίβλεψης  της  διαδικασίας  παραχώρησης  δικαιώματος  χρήσης  οικογενειακών

τάφων. Τα ίδια νομίζω; Ωραία ο Διευθυντής και  ο Προϊστάμενος. Εγκρίνεται  το

θέμα 5. 

Θέμα 6  ο   Η.Δ

Έγκριση  της  συμμετοχής  του  Δήμου  Αθηναίων   στη  δημοσία  δαπάνη

κηδεία  και  ταφή  του  Χρήστου  Σαρτζετάκη  στον  υπό  στοιχεία  4/34

οικογενειακό τάφο του Α΄ Κοιμητηρίου (Δ/νση Δημοτικής Περιουσίας)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Έγκριση της συμμετοχής του Δήμου Αθηναίων  στη δημοσία δαπάνη κηδεία

και ταφή του Χρήστου Σαρτζετάκη. Εγκρίνεται; Εγκρίνεται ομοφώνως.

Θέμα 7  ο   Η.Δ

Έγκριση  ή  μη  τροποποίησης  ταφολογίου  του  Γ`  Κοιμητηρίου  (Δ/νση

Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32093-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Νομίζω ότι εδώ εγκρίνεται ομοφώνως. Κατά η Λαϊκή Συσπείρωση. Ξέρετε

είναι αυτή η αύξηση.., κύριε Κωνσταντίνου; Κατά και εσείς; Ο κύριος Κεφαλληνός
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κατά, κομμουνιστικό μπλοκ βλέπω. Άρα περνάει κατά πλειοψηφία το θέμα 7. 

Θέμα 8  ο   Η.Δ

Έγκριση   για  την  άρση  της  υπ`  αριθμ.  349/2021  ΑΔΣ  με  την  οποία

παραχωρήθηκαν δωρεάν για 5 έτη στον Σύλλογο Παλαιμάχων Αθλητών

του Παναθηναϊκού  Α.Ο.  τα με αριθμ.  1/8Π-Κ7,  1/8Π-Κ8 και  1/8Π-Κ9

καταστήματα  που  βρίσκονται  στον  οικισμό  Δουργουτίου  (Δ/νση

Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 32101-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

Θέμα 9  ο   Η.Δ

Έγκριση για α) την εκμίσθωση των υπ΄αριθμ. 6, 32, 33 και 52 πάγκων

ιχθυοπωλείων  στην  Κεντρική  Δημοτική  Αγορά  με  τη  διαδικασία  της

φανερής  πλειοδοτικής  δημοπρασίας  που  θα  διεξαχθεί  ενώπιον  της

Επιτροπής  Διενέργειας  Δημοπρασιών  το  αποτέλεσμα  της  οποίας  θα

εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή, σύμφωνα με τα άρθρα 65 και 72

του Ν. 3852/2010 και τις διατάξεις του ΠΔ 270/81 και β) τη δημοσίευση

στον τύπο των περιληπτικών διακηρύξεων των εν λόγω ακινήτων  (Δ/νση

Δημοτικής Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 34132-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

Θέμα 10  ο   Η.Δ

Έγκριση για Α) τη δωρεάν παραχώρηση ή μη του με αριθμ. 3/7Π Κ13

καταστήματος στον οικισμό Δουργουτίου, στο Σωματείο «ΣΤΗΡΙΞΗ», Β)

τη διάρκεια της παραχώρησης και Γ) την εξουσιοδότηση του Δημάρχου

για  την  υπογραφή  της  συμβάσεως  παραχώρησης  (Δ/νση    Δημοτικής

Περιουσίας) (Σχετ. Πρωτ. 37177-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

Θέμα 11  ο   Η.Δ
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1Έγκριση για Α) τη δωρεάν παραχώρηση ή μη του με αριθμ. 3/7Π Κ14 και

3/7Π  Κ15  καταστημάτων  στον  οικισμό  Δουργουτίου,  στη  Χριστιανική

Αδελφότης Νέων (Χ.Α.Ν.) Αθηνών, Β) τη διάρκεια της παραχώρησης και

Γ) την εξουσιοδότηση του Δημάρχου για την υπογραφή της συμβάσεως

παραχώρησης (Δ/νση   Δημοτικής Περιουσίας) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

Θέμα 12  ο   Η.Δ

Έγκριση για Α) τη δωρεάν παραχώρηση ή μη του με αριθμ. 1/8Π Κ17

καταστήματος  στον  οικισμό  Δουργουτίου,  στο  Σύλλογο  Ελλήνων

Ολυμπιονικών Κωφών, για πέντε (5) έτη με δικαίωμα ανανέωσης και Β)

την  εξουσιοδότηση  του  Δημάρχου  για  την  υπογραφή  της  συμβάσεως

παραχώρησης  (Δ/νση  Δημοτικής  Περιουσίας)  (Σχετ.  Πρωτ.  37173-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γ. ΛΕΩΝ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέμα 8. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Η κυρία Μπέη θέλει να μιλήσει.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε και από την Ανοιχτή Πόλη θέλει να μιλήσει γι αυτά τα τρία

θέματα ο κύριος Αλεξίου. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ τον κύριο Αλεξίου για το θέμα 8. Θα τα πάμε και τα τρία μαζί;

ΑΛΕΞΙΟΥ:

Για όλα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Οπότε να πάμε συμφωνείτε όλοι να πάμε και τα τρία μαζί.  Ωραία.

ΑΛΕΞΙΟΥ:
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Ναι. Στο πρώτο θα κάνουμε, θα είμαστε υπέρ, στο 8 δηλαδή υπέρ και στα

υπόλοιπα τρία θα κάνουμε αποχή. Ο βασικός λόγος κύριε Πρόεδρε του Δημοτικού

Συμβουλίου  και  κυρίως  σας  αναφέρομαι  γιατί  ξέρω ότι  ασχολείστε  με  αυτά  τα

θέματα νομίζω ότι υπάρχει ένα θέμα με τη διαδικασία, δηλαδή επιλέγουμε κάποιους

και τους λέμε ελάτε ή αυτό. Νομίζω ότι πρέπει να γίνει μία συνολική προκήρυξη για

όλα όσα είναι ανοιχτά, να καλούμε τον κόσμο να εκδηλώσει ενδιαφέρον και μετά

με βάση κάποια κριτήρια να κρίνουμε. Οπότε νομίζω ότι είναι το πιο καλύτερο, το

πιο  σωστό,  το  πιο  δημοκρατικό  ούτως  ώστε  και  κάποιοι  που  ενδεχομένως  να

ψάχνουν για στέγη, κοινωνικοί  φορείς να μπορούν να έχουν τη δυνατότητα να

υποβάλλουν  τουλάχιστον  μία  αίτηση.  Οπότε  αυτό  σαν  ένα  μήνυμα  αν  θα

ακολουθήσουν και άλλα στο εξής, να δούμε μία τέτοια διαδικασία, νομίζω θα είναι

καλύτερη, οπότε θα κάνουμε αποχή στο 9, 10 και 11. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάντως να επισημάνω ότι όσα αιτήματα φτάνουν αντιμετωπίζονται πάντα

θετικά κλπ. Η κυρία Μπέη. 

ΜΠΕΗ:

Ευχαριστώ κύριε  Πρόεδρε.  Και  εμείς,  εμείς  θέλουμε να επισημάνουμε ότι

θεωρούμε  σοβαρό  το  ότι  δεν  έχουμε  και  το  έχουμε  ξαναπεί,  δεν  έχουμε  γίνει

κοινωνοί  των  κριτηρίων,  δηλαδή  και  εμείς  συμφωνούμε  ότι  σίγουρα  υπάρχουν

πολλοί φορείς μέσα στην πόλη, οι οποίοι άλλοι έχουν και ένα, να το πω έτσι, ένα

στοιχείο τοπικής σύνδεσης με την πόλη ή με το διαμέρισμα. Τέλος πάντων φορείς

που ο καθένας προσφέρει, είναι η Κοινωνία Πολιτών, είναι σύλλογοι. Ποια είναι η

διαδικασία  με  την οποία  κατατίθενται  αιτήσεις;  Δηλαδή γιατί  το θέμα ειδικά  το

Δουργούτη έχει ξαναέρθει και ενώ έχουν έρθει παραχωρήσεις κλπ και προφανώς

δεν  είμαστε  αρνητικοί,  απλώς  το  θεωρούμε  σοβα..,  δηλαδή  επειδή  έρχεται  και

ξαναέρχεται,  το θεωρούμε σοβαρό το ότι  δεν έχουμε κάποια κριτήρια ώστε να

μπορούμε να κρίνουμε και εμείς αντίστοιχα, είναι σωστή η παραχώρηση, θα έπρεπε
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ίσως να έχει εξεταστεί περισσότερο; Γιατί  είναι λίγο στα τυφλά και επειδή έχουμε

ακούσει περιπτώσεις ότι ψάχνουν σύλλογοι και κάποια άλλη στέγη πιθανώς, είναι

μια μορφή επιχορήγησης και αυτό οπότε θεωρούμε ότι θα έπρεπε να είναι, ιδανικά

να  υπάρχει  και  ένα  μητρώο  καταγεγραμμένων  φορέων  και  τέλος  πάντων  να

υπάρχει  μία  διαδικασία  και  κυρίως  κριτήρια  βάσει  των  οποίων  θα  γίνονται  οι

παραχωρήσεις. Πραγματικά δε θέλουμε να καταψηφίσουμε γιατί δεν έχουμε κάποια

ένσταση τώρα στις συγκεκριμένες παραχωρήσεις προς Θεού, αλλά πραγματικά θα

αναγκαστούμε την επόμενη φορά να καταψηφίσουμε αν δεν έχουμε μια πιο σαφή

απάντηση για το ποια είναι η διαδικασία και κυρίως τα κριτήρια. Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Κωνσταντίνου; Πάντως ότι σάπιζε και ήταν κλειστό επί δεκαετίες έχει

αξιοποιηθεί και φτάνει στους συλλόγους δωρεάν.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Είναι ένας χώρος που συμφωνώ με τον κύριο Πρόεδρε ότι θέλει αξιοποίηση,

είναι  χώροι που δίνουν δυνατότητες για λειτουργικότητα. Εμείς επαναφέρουμε μία

πρόταση που είχαμε κάνει και πρέπει να την ξανασκεφτεί το Δημοτικό Συμβούλιο

ότι στον ίδιο χώρο βρίσκεται και το Δημοτικό Ιατρείο, βρίσκεται το ιατρείο της

Κοινότητας, και νομίζω ότι ένα απ’ τα σημεία τα οποία χρειάζεται να εξεταστεί είναι

η δυνατότητα του να αποκτήσει μεγαλύτερη άνεση η λειτουργία του, για εμένα

αυτό είναι ένα πρώτο θέμα και γι αυτό χρειάζεται να συζητήσουμε την αξιοποίηση

αυτού το χώρου. 

Το δεύτερο είναι πραγματικά υπάρχει θέμα το ότι χρειάζεται να το κάνουμε

αυτό ανοιχτά σε όλους τους συλλόγους και φορείς της πόλης με ορισμό κριτηρίων,

γιατί κάποιοι μπορεί να είναι σύλλογοι που κάνουν και φιλανθρωπική δράση και

αλληλέγγυα  δράση  και  πολιτιστική  δράση,  κάποιοι  όπως  πιθανά  να  έχουν  και

δυνατότητες να αποκτήσουν από μόνοι τους στέγη και να χρησιμοποιούν αυτούς

τους χώρους πιστεύω ότι πρέπει να μπουν κάποια κριτήρια. Απ’ αυτή την άποψη
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προφανώς υπερψηφίζουμε το 8 κύριε Πρόεδρε, στο 10 και στο 11 κάνουμε αποχή

και υπερψηφίζουμε το 12. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Άρα υπερψηφίζετε το 8..

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Και το 12 αποχή 10, 11.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε μπορώ να εξηγήσω κάτι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ναι ορίστε.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Για την ψήφο μας, όχι τίποτα άλλο. Το 8 γιατί μπερδευτήκαμε τώρα το 8

έχουμε ψηφίσει όπως είπε ο κύριος Αλεξίου, 9, 10, 11, 12 έχουμε αποχή όπως

ακριβώς είπε ο κύριος Αλεξίου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Άρα εγκρίνεται κατά πλειοψηφία. Σε όλα υπέρ η Λαϊκή Συσπείρωση πλην του

11.  Τη  Χριστιανική  Αδελφότητα  Νέων;  Το  λαμπρό  Σωματείο;  Άρα  και  η

Αντικαπιταλιστική  Ανατροπή  ο  κύριος  Κεφαλληνός  υπέρ  το  8  και  αποχή  τα

υπόλοιπα.  Κατά  πλειοψηφία  λοιπόν  κύριοι  συνάδελφοι.   Για  το  θέμα  10  να

ορίσουμε τη διάρκεια. Πενταετή διάρκεια και στο 10 και στο 11. 

Θέμα 13  ο   Η.Δ

Έγκριση για την τροποποίηση της υπ΄αριθμ. 403/2021 ΑΔΣ ως προς την

αντικατάσταση παραιτηθέντος αναπληρωματικού μέλους του Διοικητικού

Συμβουλίου  του  ΟΠΑΝΔΑ  (ΟΠΑΝΔΑ)  (Σχετ.  Πρωτ.  35065-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΡΙΑ: Ν. ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Πάμε  στο  θέμα  13.  Αντικατάσταση  αναπληρωματικού  μέλους,  το  όνομα

κυρία  Πρόεδρε;  Η  κυρία  Αναστασία  Αντωνιάδου  Πελεάκη  αντικαθιστά  το

παραιτηθέν μέλος. Εγκρίνεται; Εγκρίνεται ομοφώνως; Αποχή με δύο αποχές από

τον κύριο Κωνσταντίνου και τον κύριο Κεφαλληνό. 

Θέμα 14  ο   Η.Δ

Έγκριση  για  α)  την  παραχώρηση  κοινόχρηστου  χώρου  για  την

χωροθέτηση  τριάντα  (30)  θέσεων  παραγωγών-πωλητών,  στο  Πάρκο

Δρακόπουλου (Πατησίων 356-358), προκειμένου να πραγματοποιηθούν

οι  Αγορές  Αλληλεγγύης  χωρίς  Μεσάζοντες   από  το  Σύλλογο  «Κίνηση

Αλληλεγγύης Πατησίων 5η Δ.Κ.» την Κυριακή 30/01/2022 από τις 8:00

έως τις  15:00 και  β)  τον  Κανονισμό Λειτουργίας  Αγοράς  Αλληλεγγύης

χωρίς  Μεσάζοντες  (Σχετική  είναι  η  υπ’  αριθμ.  614/2021  πράξη  της

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής) (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής

Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Δημοτικών Προσόδων) (Σχετ. Πρωτ. 17420-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β. ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ  (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέμα 14, χωροθέτηση, φαντάζομαι ότι θα υπάρξουν εισηγήσεις για το 14.

Όχι; Εγκρίνεται; Εσείς κατά, υπέρ η Αθήνα είσαι Εσύ, κύριε Κωνσταντίνου;

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ  ο  κύριος  Κωνσταντίνου.  Κατά  ο  κύριος  Κεφαλληνός.  Έχουμε

σύγκρουση. Άρα εγκρίνεται κατά πλειοψηφία. Ιδεολογική σύγκρουση. 

Θέμα 15  ο   Η.Δ

Έγκριση  για  την  παραχώρηση  κοινόχρηστου  χώρου  ατελώς,  για  την
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τοποθέτηση Κινητής Μονάδας του Εθνικού Οργανισμού Δημόσιας Υγείας

(Ε.Ο.Δ.Υ) επί της πλατείας Αγίου Γεωργίου (Πειραιώς και Θερμοπυλών)

από  01-02-22  έως  και  31-07-22  για  την  ψυχοκοινωνική  στήριξη  και

διανομή  ενέσιμου  υλικού  στους  χρήστες  ενδοφλέβιων  ναρκωτικών

ουσιών  (Σχετική  η  υπ`  αριθμ.  29/22  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας

Ζωής) (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής –

Δ/νση  Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  35870-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Το θέμα 15 παραχώρηση κοινόχρηστου χώρου για την κινητή μονάδα του

Εθνικού Οργανισμού Δημόσιας Υγείας. Νομίζω ότι εγκρίνεται ομοφώνως; Εγκρίνεται

ομοφώνως.

ΜΠΕΗ:

Κύριε Πρόεδρε;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ναι κυρία Μπέη. 

ΜΠΕΗ:

Απλά να  πω και εδώ κάτι,  εμείς θέλαμε να  ρωτήσουμε καταρχήν αν ο

αρμόδιος Αντιδήμαρχος να απαντήσει γιατί είναι τόσο μεγάλο το χρονικό διάστημα

για το οποίο γίνεται η παραχώρηση, με την έννοια ότι πρόκειται για κινητή μονάδα

και σίγουρα είναι περιορίζονται τέλος πάντων τα οφέλη μιας κινητής μονάδας από

το να είναι τόσο σταθερή για τόσο πολύ καιρό, πρώτον γιατί δεν αξιοποιούνται και

άλλα σημεία και σίγουρα επειδή πιθανώς το έχουμε ξανασυζητήσει σε αντίστοιχες

περιπτώσεις δημιουργούνται και κάποια ζητήματα πιθανώς στον κοινόχρηστο χώρο

γιατί οκ είναι ένα δύσκολο..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κυρία Μπέη ο Αντιδήμαρχος ο κύριος Κορομάντζος.
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ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Ο λόγος είναι ότι μας το έχουν ζητήσει από τον ΕΟΔΥ και θεωρήσαμε ότι το

σημείο αυτό είναι κατάλληλο για να κάνουν τη διαδικασία αυτή που θέλουν εκεί.

Είχαν  ζητήσει  κυρία  Μπέη και  άλλους  χώρους  τους  οποίους  τους  αποκλείσαμε,

άραγε λοιπόν θα πρέπει αν υπάρχει κάπου αυτή η μονάδα, αποκλείσαμε κάποιους

άλλους χώρους, έμεινε μόνο αυτή και χρειάζονται και αυτοί οι άνθρωποι κάποια

βοήθεια από κάποιους ειδικούς για την προστασία τους.

ΜΠΕΗ:

Κύριε Αντιδήμαρχε με συγχωρείτε, είπατε σας το είχαν ζητήσει σωστά;

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Ναι, ναι.

ΜΠΕΗ:

Ο ΕΟΔΥ.

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Ο ΕΟΔΥ ναι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ευχαριστούμε  κύριε  Αντιδήμαρχε  για  τις  διευκρινίσεις.  Εγκρίνεται

ομοφώνως;

ΜΠΕΗ:

Είμαστε  υπέρ  κύριε  Πρόεδρε,  απλά  πιστεύουμε  ότι  στην  επόμενη

παραχώρηση  αναγνωρίζουμε  την  ανάγκη,  πρέπει  να  είναι  απλώς  για  λιγότερο

χρονικό διάστημα, για να έχει νόημα το κινητό της μονάδας σαν καλή πρακτική.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ψηφίζετε υπέρ;

ΜΠΕΗ:

Ναι.
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ.  Υπέρ  κύριε  Κωνσταντίνου  για  τον  ΕΟΔΥ  την  παραχώρηση;  Υπέρ.

Κύριε Κεφαλληνέ; 

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Κατά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κατά ο κύριος Κεφαλληνός. Συνεχίζετε.

Θέμα 16  ο    Η.Δ

Έγκριση για την τροποποίηση της υπ΄αριθμ. 15/2013 Κανονιστικής ΑΔΣ

που  αφορά  «χορήγηση  παράτασης  ωραρίου  λειτουργίας  μουσικής

καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος  (Δ/νση Αποκέντρωσης και

Διοίκησης)  (Σχετικό  έγγραφο  1)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.  ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ

(ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

16 έχουμε την τροποποίηση της κανονιστικής για το ωράριο λειτουργίας.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε  Πρόεδρε  εκ  μέρους  της  Ανοιχτής  Πόλης  θα  μιλήσει  η  κυρία

Βαβαγιάννη.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η κυρία Βαβαγιάννη.

ΒΑΒΑΓΙΑΝΝΗ:

Για το 16 θέμα ήθελα να πω κάτι, θα είμαστε υπέρ φυσικά, αλλά περιμέναμε

κύριε  Κορομάντζο  σύμφωνα  με  όσα  μας  είχατε  πει  και  σε  προηγούμενη

συνεδρίαση, ότι αυτή η κανονιστική θα περιλαμβάνει, η τροποποίηση τέλος πάντων

θα περιλαμβάνει  και  κάποια  άλλα σημεία.  Γιατί  όπως έχουμε επισημάνει  κάποια

σημεία δηλαδή που θα προστατεύουν τους κατοίκους των διαφόρων περιοχών από
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τη σπάνια μεν αλλά υπαρκτή κακή επιχειρηματικότητα που παρατηρείται σε αυτούς

τους  χώρους  κάποιες  φορές.  Δηλαδή  θα  μπορούσε  πραγματικά  δεν  έχει  μόνο

σημασία το να μειώσουμε το ωράριο, σημασία έχει και πώς θα ελεγχθεί αυτό και

πώς θα προστατευτούν οι κάτοικοι από όσα είπα προηγούμενα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αντιδήμαρχος για να απαντήσετε κύριε Αντιδήμαρχε συνολικά. 

ΜΠΕΗ:

Και εγώ θα τοποθετηθώ κύριε Πρόεδρε.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Το  θέμα  αυτό  αν  κοιτάξετε  τα  εισηγητικά  θα  δείτε  ότι  όταν  ήρθε  στη

διαδικασία της απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου της Αθήνας υπήρχαν τρεις

ψήφοι κατά, Στέλιος Λάμπρου, Ελευθέριος Σκιαδάς και Πέτρος Κωνσταντίνου. Η

μόνη αλλαγή η οποία γίνεται στο συγκεκριμένο είναι η αλλαγή στο ωράριο από τις

3:00 η ώρα το  πρωί  να πάει  στις  2:00 η ώρα,  μία  ώρα,  όμως αυτό το οποίο

παραμένει και είναι σοβαρό είναι η επέκταση αυτών των καταστημάτων μέσα σε

γειτονιές  της  πόλης,  μέσα  σε  χώρους  αμιγούς  κατοικίας,  με  έναν  τρόπου  που

πραγματικά όχι απλά είναι ενοχλητικό, είναι όταν έχεις αγοράσει ένα σπίτι για να

πας  σε  μία  γειτονιά  δε  μπορούν  να  φυτρώνουν  σε  αυτούς  τους  χώρους

καταστήματα τα οποία δουλεύουν και πολλές φορές πραγματικά με προκλητικούς

τρόπους  και  δεν  είναι  θέμα  αν ελέγχονται  τα  ντεσιμπέλ  ή όχι,  που  υπήρχε το

γραφικό επί χρόνια ότι δεν είχε η Υπηρεσία το κατάλληλο, τάχα μου τώρα μην

πούμε παραπάνω στο συγκεκριμένο για να ελέγξει ή να μην ελέγξει. Νομίζω όμως

ότι  το  θέμα  το  ότι  δε  μπορούν  να  μπαίνουν  καταστήματα  μέσα  σε  χώρους

κατοικίας είναι το βασικό θέμα για το οποίο εμείς έχουμε καταψηφίσει και τότε και

τώρα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Παρακαλώ τον κύριο Κεφαλληνό.
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ΜΠΕΗ:

Και εγώ κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κυρία Μπέη ελάτε.

ΜΠΕΗ:

Και  εμείς  θέλαμε  να  επισημάνουμε  ότι  εντάξει  είναι  προς   τη  σωστή

κατεύθυνση, αναγνωρίζουμε ότι υπάρχει μεγάλη ανάγκη και είναι ένα πάγιο αίτημα

των πολιτών και γενικά υπάρχει πολύ μεγάλο θέμα, γινόμαστε κοινωνοί αυτού πολύ

συχνά, αλλά και εμείς θεωρούμε ότι παρ’ όλα αυτά πιθανώς δεν λύνει την ουσία

του ζητήματος,  καθώς  το  ζήτημα της  αστυνόμευσης  εξακολουθεί  να  υφίσταται

θεωρούμε, αλλά εκτός αυτού πράγματι είναι πιο πολύπλοκο απ’ αυτό, πρόκειται

όντως για μία ώρα, τι να πω; Αν πραγματικά αστυνομευτεί και άρα λειτουργήσει ως

κίνητρο και για τα αντίστοιχα μαγαζιά και την αντίστοιχη επιχειρηματικότητα να

έχει τις προϋποθέσεις ώστε να μην δημιουργείται όχληση, πράγματι θα πούμε ότι

οκ ήταν ένα μέτρο το οποίο λειτούργησε και έκανε μία διαφορά, αλλά σίγουρα ο

υπερβολικός  συνωστισμός  στις  συγκεκριμένες  περιοχές  αντίστοιχων  μαγαζιών

εστίασης και  με την έλλειψη γενικότερου ελέγχου, όπως και  στα ζητήματα του

πάρκινγκ που έχουμε ξαναναφέρει,  γιατί  συνδέονται.  Στις περιοχές που υπάρχει

πραγματικό ζήτημα συνδέονται. Θεωρούμε ότι είναι λίγο πιο περίπλοκο να λυθεί,

παρ’ όλα αυτά οκ είναι στη σωστή κατεύθυνση, ελπίζουμε να λειτουργήσει προς το

καλύτερο. Ευχαριστούμε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Οπότε ψηφίζετε το θέμα;

ΜΠΕΗ:

Υπέρ, ναι.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Κύριε Κεφαλληνέ; Όχι. Ο κύριος Αντιδήμαρχος. 

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ:

Να  πούμε  δυο  τρία  πραγματάκια.  Τώρα,  στο  θέμα  που  έθεσε  η  κυρία

Βαβαγιάννη, πράγματι  η 15/2013 η κανονιστική αυτή θέλει  ριζική αναμόρφωση.

Δηλαδή  αυτό  που  κάνουμε  είναι  ένα  κομμάτι  της  κανονιστικής,  θέλει  ριζική

αναμόρφωση. Προσέξτε, είχαμε αντιδράσεις στη ριζική αναμόρφωση ακόμα και από

το Σύλλογο Κολωνακίου, που είναι ένας  Σύλλογος ο οποίος πλήττεται ιδιαίτερα από

τη  λειτουργία  καταστημάτων  και  εξέφρασαν  κάποιες  φοβίες  όσον  αφορά  την

αναμόρφωση που σκοπεύαμε να κάνουμε, τη γενική αναμόρφωση δηλαδή της 15

κανονιστικής. Επιλέξαμε σε αυτό το χρονικό σημείο να κάνουμε αυτή την αλλαγή. 

Τώρα όσον αφορά το δεύτερο κομμάτι που έθεσε ο κύριος Κωνσταντίνου,

ότι δηλαδή πάνε τα καταστήματα τα οποία λειτουργούν σε χώρους που είναι αμιγής

κατοικία. Το πού θα λειτουργήσουν καταστήματα δεν το ορίζει ο Δήμος, το πού θα

λειτουργήσουν καταστήματα το ορίζουν τα Προεδρικά Διατάγματα που αφορούν

έξι  περιοχές  της  Αθήνας  οι  οποίες  έχουν συγκεκριμένες  λειτουργίες,  για το σε

ποιους  χώρους  μπορούν  να  λειτουργούν  και  υπό  ποιες  προϋποθέσεις,  γενικά

καταστήματα και ποια εκ των καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος μπορούν

να λειτουργήσουν σε κάποιες περιοχές, ένα τέτοιο είναι  στην Πλάκα, είναι στο

Μετς και σε διάφορες άλλες περιοχές της πόλης. Άραγε λοιπόν ο Δήμος πάνω σε

αυτό το κομμάτι δε μπορεί να κάνει κάποια παρέμβαση. Αυτό που μπορεί να κάνει

είναι μόνο αστυνόμευση, αστυνόμευση δηλαδή του κατά πόσο υπάρχει μία νόμιμη

λειτουργία  αυτών των καταστημάτων και  κατά πόσο κάποιοι  επιχειρηματίες  δεν

εννοούν να συμμορφωθούν μετατρέποντας τα καταστήματά τους από καφέ, από

δεν ξέρω 'γω τι, σε κέντρα διασκέδασης διαταράσσοντας την ησυχία των περιοίκων

και δημιουργώντας προβλήματα σε αυτές τις περιοχές. Η κακή επιχειρηματικότητα

αυτών  των  ολίγων  καταστηματαρχών  ουσιαστικά  δημιουργεί  το  πρόβλημα  και

στους υπόλοιπους καταστηματάρχες οι οποίοι επιθυμούν να λειτουργούν νόμιμα και
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μέσα στα πλαίσια που ορίζει ο νόμος για τον τρόπο λειτουργίας τους. Άραγε λοιπόν

η στόχευση που έχουμε καταρχήν είναι να δώσουμε ένα μήνυμα ότι το ωράριο δε

μπορεί να ξεπερνάει τις Παρασκευές, Σάββατο και αργίες τη 2α νυχτερινή, διότι από

εκεί και μετά δημιουργείται πρόβλημα, εξακολουθεί να ισχύει αυτό που ισχύει από

την κανονιστική διάταξη, αλλά ισχύει και από το νόμο ότι σε περιοχές που υπάρχει

κατοικία τα διαμερίσματα έχουν τη δυνατότητα να επεκτείνουν το ωράριο μέχρι τις

2 η ώρα. Δηλαδή είναι στη διακριτική τους ευχέρεια το αν θα δώσουν παραπάνω

ωράριο λειτουργίας των καταστημάτων και έχουν τη δυνατότητα επίσης σε κάποια

καταστήματα τα οποία έχουν ιδιαίτερα δημιουργήσει προβλήματα στις περιοχές και

με ιδιαίτερη όχληση, να μην χορηγούν παράταση ωραρίου λειτουργίας μουσικών

οργάνων.  Η  πρακτική  που  ακολουθείται  αυτή  τη  στιγμή  από  κάποιους  κακούς

καταστηματάρχες  είναι  το  πρόβλημα  των  γνωστοποιήσεων,  δηλαδή  ενώ  έχει

επισημανθεί  ο  κακός  τρόπος  λειτουργίας  αυτών  των  καταστημάτων,  κάποιοι

πονηροί απ’ αυτούς αλλάζουν τη γνωστοποίηση, με αποτέλεσμα να παρουσιάζουν

μία νέα κατάσταση, ενώ στην πραγματικότητα έχουν βάλει μπροστά ένα παρένθετο

πρόσωπο και εξακολουθούν να λειτουργούν υπό το παλαιό καθεστώς. Είμαστε σε

μία φάση που περιμένουμε αυτό το πλαίσιο των γνωστοποιήσεων να αλλάξει. Αν

επιτευχθεί η αλλαγή του πλαισίου των γνωστοποιήσεων είναι βέβαιο ότι θα έχουμε

εξασφαλίσει  μία  άλλη  δραστηριότητα,  διότι  πλέον  ο  κακός  επιχειρηματίας  θα

σκέφτεται  ότι  ανά  πάσα  στιγμή  κινδυνεύει  να  απολέσει  την  άδεια  λειτουργίας

μουσικών οργάνων,  αλλά  και  να  υποστεί  όλες  τις  υπόλοιπες  συνέπειες  από τις

διαταράξεις που κάνει. Αυτά έτσι δι’ ολίγων, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αντιπρόεδρος.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε  Πρόεδρε,  επιθυμώ  να  καταθέσω  μία  προσωπική  άποψη  που  την

καταθέτω σε όλες τις θητείες του Δημοτικού Συμβουλίου. Είπε η κυρία Βαβαγιάννη
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ότι εντάξει είμαστε υπέρ και πολύ ωραία και είχε πάρα πολύ μεγάλο δίκιο όπως το

ανέπτυξε. Το θέμα της παράτασης ή όχι των μουσικών οργάνων είναι υποκρισία,

απόλυτη υποκρισία, τι στις 2, τι στη 1, τι στις 12, τι σχέση έχει; Εάν βαράει το

ταμπούρλο και πηγαίνει το σπίτι το από πάνω έτσι, στις 11 η ώρα θέλει κανείς να

κάθεται στο σπίτι του να διαβάζει το παιδί του ή να κοιμάται ή να θέλει να έχει

αγκαλιά τη γυναίκα του,  σαν τη σημερινή μέρα, και να κάνει μπουπ, μπουπ, μπουπ

να πηγαίνει και να έρχεται όλη πολυκατοικία; Το θέλει κανείς; Τι σχέση έχει το

ωράριο; Πραγματικά τι σχέση; Κάνει φιλότιμες ο κύριος Κορομάντζος το πάει λίγο

πιο κάτω, το πάει λίγο πιο πάνω, εάν δεν ξεκαθαριστεί ότι θα υπάρχει ανά πάσα

στιγμή ηχομέτρηση δηλαδή δε μπορεί, δε πα να δουλεύουν τα όργανα, δε θέλω να

σας πω τώρα ένα μαγαζί στο Κολωνάκι που μπορεί να δουλεύει και στις 5 το πρωί,

είναι τόσο διακριτική η μουσική που δεν την ακούς ούτε στο διπλανό τραπέζι, αλλά

δεν έχει καμία σημασία το ωράριο. Έχει σημασία πάντα ο ήχος που βγαίνει και αν

δεν ξεκαθαρίσουμε ότι θα πολεμήσουμε με κάθε μέσο την ηχορύπανση μετρώντας

την ανά πάσα στιγμή, να έχει δικαίωμα δηλαδή το όργανο που είναι αρμόδιο για να

ελέγχει και στις 11 το βράδυ και στις 12 και στη 1 να ελέγχει την ηχορύπανση, όχι

τη λειτουργία,  ας λειτουργούν,  τι  με νοιάζει  εμένα;  Την ηχορύπανση όμως. Να

ξεκαθαρίσουμε ότι δεν μπορεί να υπάρχει ηχορύπανσης. Εάν ξεκινήσουμε απ’ αυτό

τότε μπορούμε να βρούμε και άκρη, αυτά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Εγκρίνεται το θέμα; Τι ψηφίζουμε;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ ψηφίζουμε, το είπε και η κυρία Βαβαγιάννη.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Αποχή.  Κύριε  Κωνσταντίνου;  Κατά.  Οπότε  εγκρίνεται  το  θέμα  κατά

πλειοψηφία. 
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Θέμα 17  ο    Η.Δ

Έγκριση λειτουργίας  των Παιδικών Εξοχών του Δήμου Αθηναίων στον

Άγιο Ανδρέα Αττικής το καλοκαίρι του 2022 με τη συμμετοχή παιδιών και

ατόμων τρίτης ηλικίας  (Σχετική είναι  η υπ’  αριθμ.  28/2022 πράξη της

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής) (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής

Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Παιδικής Ηλικίας, Παιδείας & Δια Βίου Μάθησης)

(Σχετ.  Πρωτ.  35549-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Ν.  ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ  (ΑΠΟΛΥΤΗ

ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε στο θέμα 17. Κατά απόλυτη πλειοψηφία γιατί απαιτείται. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ, μόνο ένα κατά έχουμε. Πάμε στο θέμα 17 έγκριση λειτουργίας των

παιδικών εξοχών στον  Αγ.  Ανδρέα  του  καλοκαίρι  του  2022.  Υπέρ νομίζω όλοι.

Υπέρ. Ομοφώνως. 

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Κύριε Πρόεδρε για το θέμα. Για το 17 ήθελα να πω κάτι.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Φύγαμε ψηφίστηκε.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Έχω ζητήσει το λόγο, δε με ακούσατε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Δεν σας άκουσα έχει ψηφιστεί.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Είχα προτείνει στην Ποιότητα Ζωής να δώσουμε την ίδια χρονική διάρκεια
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στα άτομα , στα παιδιά με..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Αγγελόπουλε επιτρέψτε μου το θέμα ψηφίστηκε. Οιαδήποτε συζήτηση

εκ των υστέρων δε βοηθά. Πάμε στο θέμα 18.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Μία  διευκρίνιση  ήθελα  κύριε  Πρόεδρε.  Το  ψηφίζουμε  το  θέμα  δεν  το

καταψηφίζουμε, το ψηφίζουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αντιδήμαρχος γνωρίζει το θέμα που θέτετε.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Δεσμεύτηκε  ο  κύριος  Αντιδήμαρχος  στην  Ποιότητα  Ζωής  στο  Δημοτικό

Συμβούλιο σήμερα να μας πει τι γίνεται με τη διάρκεια παραμονής των παιδιών..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Συναινεί  ο  Αντιδήμαρχος.  Κύριε  Αγγελόπουλε  είστε  έμπειρος  δεν  είστε

τωρινός,  ψηφίστηκε  θέμα  και  θα  ανοίξουμε  συζήτηση  εκ  των  υστέρων;  Σας

παρακαλώ πολύ. 

ΛΕΩΝ:

Μισό λεπτό..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Αντιδήμαρχε..

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Χρωστάει μία απάντηση Αντιδήμαρχος.

ΛΕΩΝ:

Ότι είπαμε στην Οικονομική Επιτροπή ισχύει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Μα σας παρακαλώ το θέμα ψηφίστηκε, τέρμα, το θέμα ψηφίστηκε. 
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Θέμα 18  ο   Η.Δ

Έγκριση για την τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 593/22-11-2021 ΑΔΣ ως

προς  τους  συμμετέχοντες   Διευθυντές  και  Προϊσταμένους   Σχολικών

μονάδων   στην  Σχολική  Επιτροπή  Πρωτοβάθμιας  Εκπαίδευσης  2ης

Δημοτικής  Κοινότητας(Δ/νση  Παιδικής  Ηλικίας,  Παιδείας  και  Διά  Βίου

Μάθησης)  (Σχετικό 3) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Έγκριση  για  την  τροποποίηση προς  τους  συμμετέχοντες   Διευθυντές  και

Προϊσταμένους  στη  Σχολική  Επιτροπή.  18  εγκρίνεται;  Υπέρ,  υπέρ,  υπέρ,  υπέρ,

εγκρίνεται ομοφώνως.

Θέμα 19  ο   Η.Δ

Γνωμοδότηση   σχετικά  με  Α.  την  Ίδρυση  Α`  Λυκειακής  τάξης  του

Καλλιτεχνικού Σχολείου Αθηνών και Β. την προσθήκη ειδικότητας στο 6ο

ΕΠΑ.Λ. Αθηνών, Υπάλληλος Τουριστικών Επιχειρήσεων (Τομέας Διοίκησης

και Οικονομίας)(Δ/νση Παιδικής Ηλικίας, Παιδείας και Διά Βίου Μάθησης)

(Σχετικό 2) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΒΑΦΕΙΑΔΗ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Γνωμοδότηση  σχετικά  με  την  ίδρυση  της  Α’  λυκειακής  τάξης  του

Καλλιτεχνικού  Σχολείου  Αθηνών  και  την  προσθήκη  ειδικότητας  στο  6ο ΕΠΑΛ

υπάλληλος τουριστικών επιχειρήσεων. Η κυρία Αλεβυζάκη.

ΑΛΕΒΥΖΑΚΗ:

Κύριε  Αξιώτη,  κύριε  Αντιδήμαρχε,  έχει  δοθεί  η  δέσμευση..  μάλλον  να

ξεκινήσω με το ότι οκ ψηφίζουμε την λυκειακή τάξη του Καλλιτεχνικού Σχολείου.

Έχει  δοθεί  η  δέσμευση,  η  υπόσχεση θα  έλεγα  στους γονείς  του Καλλιτεχνικού

Σχολείου ότι μέχρι το Δεκέμβρη του ’22 θα έχει παραδοθεί το Καλλιτεχνικό Σχολείο.

Μετά την προσωρινή λύση που έχει δοθεί στο κτίριο των Αμπελόκηπων, που όμως
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δεν είναι σε θέση έτσι να χωρέσει το σχολείο σε πλήρη ανάπτυξη, ξεκινάμε τώρα

με την Α’ Λυκειακή, θα έχει και εξέλιξη κάθε χρόνο, η Διεύθυνση η Δευτεροβάθμια

σας πρόχειρη εμβολιματική λύση βρήκε αυτές τις αίθουσες πολύ κοντά προκειμένου

να  στεγάσει  την  Α’  λυκειακή  τάξη  του  Σχολείου.  Θέλω  να  μας  πείτε  αν  έχει

προχωρήσει η υπογραφή της σύμβασης με το Δήμο, μιας και είχατε πει ότι αυτό θα

γινόταν μέσα στο Φεβρουάριο, αν έχει νομιμοποιηθεί το κτίριο ώστε να μπορεί να

προχωρήσει  παρακάτω  τις  διαδικασίες.  Γενικά  θα  ήθελα  αν  μπορείτε  να  μας

περιγράψετε  όσο  πιο  αναλυτικά  μπορείτε  την  πορεία  των  εργασιών  κλπ  στην

Πρασά, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Άλλος  συνάδελφος  και  να  απαντήσει  συνολικώς  ο  κύριος  Αντιδήμαρχος.

Παρακαλώ.

ΒΟΥΡΔΟΥΜΠΑΣ:

Προφανώς η συζήτηση αφορά το Καλλιτεχνικό την Α’ Λυκείου, η ειδικότητα

που προστίθεται στο 6ο ΕΠΑΛ συμφωνούμε να γίνει η πρόσθεση αυτή και με την

ίδρυση της Α’ Λυκείου προφανώς στο Καλλιτεχνικό συμφωνούμε. Παρ’ όλα αυτά

επειδή είναι  ένα θέμα το οποίο το έχουμε κουβεντιάσει  πάρα πολλές φορές το

Καλλιτεχνικό και  απ’  ότι  φαίνεται  δυστυχώς μάλλον θα το ξανακουβεντιάσουμε,

γιατί από την εικόνα που υπάρχει το βάζουμε με τη μορφή της ερώτησης, θα την

ψηφίσουμε  την ίδρυση,  αλλά  θέλουμε πολύ συγκεκριμένες  απαντήσεις  σήμερα.

Γιατί έχουμε ακούσει πολλά και η εικόνα που έχουμε αυτή τη στιγμή είναι ότι στην

Πρασά αποκλείεται λέω μακάρι να πέσουμε τελείως έξω, αλλά με την εικόνα που

υπάρχει αυτή τη στιγμή το Δεκέμβρη του ’22 που έχετε πει να μεταστεγαστεί εκεί

είναι απίθανο, με βάση την τωρινή εικόνα των μη εργασιών, των μη εργασιών. Έτσι

δεν είναι;  Καλά δεν τα λέω κύριε  Αξιώτη;  Που σημαίνει  ότι  μία  δέσμευση που

είχατε δώσει στους γονείς που είχαν έρθει πριν από δυο μήνες περίπου φαίνεται ότι

είναι πολύ μακριά από το να υλοποιηθεί να το πω έτσι, άρα με αυτή την έννοια
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προχωράμε σε μία διαδικασία η οποία γενικεύει τα προκάτ στην Αθήνα και πλέον

πάμε και στα Γυμνάσια, μετά τα Νηπιαγωγεία και τουλάχιστον σήμερα που ιδρύεται

αυτή  η  πρώτη  τάξη  πρέπει  με  μεγάλη  ευθύνη  νομίζω  να  απαντήσετε  και  να

δεσμευτείτε για το πότε θα είναι έτοιμο το κτίριο στην Πρασά για να γίνει αυτή η

μεταστέγαση.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Άλλος συνάδελφος; Ναι κύριε Κωνσταντίνου.

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Προφανώς στηρίζουμε την  προσθήκη ειδικότητας  στο 6ο ΕΠΑΛ,  το  θέμα

δηλαδή  β’  και  την  ίδρυση  της  Α’  Λυκειακής  τάξης  του  Καλλιτεχνικού  Σχολείου

Αθήνας.  Όμως,  ο  τρόπος  με  τον  οποίο  αντιμετωπίζεται  η  λειτουργία  του

Καλλιτεχνικού Σχολείου είναι η αντιμετώπιση το ότι εδώ δεν είναι ένα σχολείο, είναι

ένα τσίρκο. Είναι ένας περιφερόμενος θίασος. Κάποιες τάξεις είναι σε ένα σημείο, οι

άλλες τρεις τάξεις ξαφνικά πήγαν στα κοντέινερ της Προσχολικής Αγωγής για τα

οποία  ο  κύριος  Δήμαρχος  είπε  ότι   λειτουργούν  όλα  τέλεια,  ξαφνικά  τα  τρία

κοντέινερ  της  περιοχής  λοιπόν  δε  θα  λειτουργήσει  η  Προσχολική  Αγωγή  στο

συγκεκριμένο χώρο, διότι δεν υπάρχουν παιδιά και αυτό είναι μια δημόσια δήλωση

για το τι γίνεται με τα κοντέινερ τα οποία φτιάξατε, να δούμε και σε άλλες περιοχές

τι  ακριβώς  θα  γίνει  μέσα  στην  επόμενη  χρονιά.  Άρα  το  ερώτημά  μου  είναι  τι

σκεφτόσαστε; Επειδή ακριβώς το σχέδιο Πρασά δεν βλέπω να δουλεύει, δηλαδή

αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει διαδικασία διαγωνισμού, για να πει κανείς στα σοβαρά

ότι μπορεί να γίνει στη μέση του χρόνου, στη μέση της χρονιάς να γίνει διακοπή

της λειτουργίας στις τρεις τάξεις των κοντέινερ και να πάνε στο κτίριο της οδούς

Πρασά,  σουρεαλιστικά  πράγματα  ως  σκέψεις,  αλλά  νομίζω  ότι  πραγματικά  η

εικόνα..,  το  ερώτημα  εδώ  είναι  μήπως  σκεφτόσαστε  να  βάλετε  και  άλλα  τρία

κοντέινερ  από  δίπλα  και  να  κάνετε  το  Καλλιτεχνικό  Σχολείο  ένα  σχολείο  των

κοντέινερ;  Διότι  αυτό  και  μιλάω,  δεν  κάνω  πλάκα  εδώ,  μιλάω  σοβαρά,  τα
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Καλλιτεχνικά Σχολεία έχουν ανάγκη από εργαστήρια, έχουν ανάγκη από αίθουσες

για  ειδικούς  λόγους,  για  θέατρα  και  για  πολλά  άλλα  πράγματα,  τα  οποία  δεν

μπορούν  να  στεγαστούν  μέσα  σε  κοντέινερ  και  άρα  θα  πρέπει  να  υπάρχουν

πανέξυπνοι Διευθυντές και Διαχειριστές αυτών των σχολείων, ακόμα και στη χρονιά

που έρχεται, ώστε να κρίνουν ποιες τάξεις θα πάνε εκεί για να μην υπάρχει το

ζήτημα του ότι ξέρετε θα είναι εργαστήρια ή να μην αναγκαστούν τα παιδιά να

πηγαινοέρχονται ανάμεσα στα δύο κτίρια. Νομίζω ότι αυτό δείχνει μια χρεωκοπία

της  πολιτικής  στέγασης  για  τα  σχολεία  και  ιδιαίτερα  στο  Καλλιτεχνικό,  άνευ

προηγουμένου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε  Κεφαλληνέ;  Ωραία.  Να  προχωρήσουμε,  παρακαλώ  τον  κύριο

Αντιδήμαρχο, τον κύριο Αξιώτη.

ΑΞΙΩΤΗΣ:

Καλησπέρα.  Καταρχάς από το  θέμα για  το οποίο  συζητάτε  σήμερα απλά

ανοίγει το θέμα της Πρασά,  δηλαδή άλλο συζητάτε σήμερα για άλλο λόγο έχει

τεθεί το θέμα ως εισηγητικό και άλλη είναι η εξέλιξη του Καλλιτεχνικού της Πρασά.

Άρα με αφορμή το άλλο θέμα εγώ θα σας κάνω μία ενημέρωση για την Πρασά.

Καταρχάς με το Σύλλογο Γονέων & Κηδεμόνων και με το Διευθυντή κλπ έχουμε

συναντηθεί  μπορεί  και  δέκα  φορές  και  αυτό  το  έχουμε  κάνει  με  δική  μας

πρωτοβουλία,  το  έχουμε  κάνει  με  δική  μας  πρωτοβουλία  για  να  μπορούμε  να

παρακολουθούμε ακριβώς αυτό το χρονοδιάγραμμα. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα;

Δεκέμβριο  του  2002  πρέπει  το  Καλλιτεχνικό  Σχολείο  να  ανοίξει.  Όταν  λέμε  να

ανοίξει  εννοούμε να  ξεκινήσει  τη  λειτουργία  του,  αυτό είναι  μία  δέσμευση της

Δημοτικής Αρχής και  αυτό θα γίνει.  Πώς θα γίνει;  Θα μπω λίγο τεχνικά για να

μπορέσει  να  γίνει  κατανοητό.  Το  Καλλιτεχνικό  Σχολείο  στην  Πρασά  έχει  δύο

αρχιτεκτονικώς ανεξάρτητα κτίρια, τρία στατικώς ανεξάρτητα, απ’ αυτά το ένα είναι

διατηρητέο, το οποίο ωστόσο αρχιτεκτονικά δεν επηρεάζει τη λειτουργία, δηλαδή
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είναι ένα ξέχωρο κτίριο, για να μιλήσω απλά. Το άλλο κτίριο το έτερο κτίριο, δεν

είναι διατηρητέο. Τι σημαίνει αυτό; Οι διαδικασίες έκδοσης οικονομικής άδειας για

να μπορέσουν να εκτελεστούν εργασίες είναι πολύ πιο απλές. Η συμφωνία που έχει

γίνει με το Σύλλογο Γονέων & Κηδεμόνων, με τους Διευθυντές κλπ κλπ, είναι ότι

προσωρινά για να ξεκινήσει η λειτουργία του Καλλιτεχνικού Σχολείου σταδιακά θα

ξεκινήσει το Δεκέμβριο του ’22 το μεγάλο κτίριο, εκεί θα βγει η άδεια οικοδομής, η

πρώτη άδεια οικοδομής και εκεί θα εκτελεστούν οι εργασίες οι οποίες θα λήξουν και

θα ολοκληρωθούν το Δεκέμβριο του 2022. Πώς θα έχουν ολοκληρωθεί; Βγάζοντας

την οικοδομική άδεια, η οποία επαναλαμβάνω δεν αφορά το διατηρητέο, άρα η

διαδικασία έκδοσης είναι πολύ πιο απλή και όχι χρονοβόρα. Πώς θα εκτελεστούν οι

εργασίες; Οι εργασίες είναι τέτοιου τύπου, δεν απαιτούνται ενισχύσεις από τους

πολιτικούς μηχανικούς για τους οποίους έχουμε κάνει, θα κάνουμε μάλλον δημόσια

σύμβαση,  δηλαδή  απευθείας  ανάθεση  όσον  αφορά  το  κομμάτι  της  στατικής

επάρκειας. Η πρώτη εικόνα που έχουμε είναι ότι το κτίριο είναι στατικά επαρκές,

άρα δεν απαιτεί στατικές ενισχύσεις, αυτό σημαίνει ότι οι εργασίες, η ποιότητα των

εργασιών που απαιτούνται δεν είναι τέτοιες ώστε να γίνει δημοπράτηση. Άρα εν

ολίγοις οι διαδικασίες καλλωπισμού και αναβάθμισης του ενός κτηρίου της Πρασά

θα εκτελεστούν από εργολαβία που ήδη θα τρέχει από τη Διεύθυνση Κτιριακών.

Δηλαδή πια από τις εργολαβίες οι οποίες αφορούν τις συντηρήσεις και βελτιώσεις

των  κτιριακών  υποδομών,  δηλαδή  των  σχολείων  του  κτιρίου.  Άρα  εμείς

περιμένουμε μέχρι τα μέσα Απριλίου να βγει η οικοδομική άδεια για το ένα κτίριο,

το μεγάλο κτίριο,  στο οποίο θα λειτουργήσει  και  το σχολείο.  Η διαδικασία που

απαιτεί,  ο  χρόνος  που απαιτεί,  ο  χρόνος  ολοκλήρωσης των εργασιών είναι  της

τάξεως των πέντε με εφτά μηνών, άρα το κρίσιμο σημείο για εμάς είναι τα τέλη

Μαΐου. Δηλαδή αν μέσα Μαΐου προς τέλη Μαΐου ο εργολάβος δεν έχει βγάλει τη

συγκεκριμένη οικοδομική άδεια και δεν έχει  μπει να εκτελέσει τις εργασίες τότε

τίθεται  εν  αμφισβητήσει  το  σχέδιο  του  Δεκέμβρη  ’22.  Αυτή  λοιπόν  είναι  η
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διαδικασία  και  το  χρονοδιάγραμμα με  την  Πρασά,  άρα  το Δεκέμβριο  του 2022

απολύτως  ισχύει,  επαναλαμβάνω ότι  αυτό  είναι  σε  κοινή  γραμμή  και  σε  κοινή

συμφωνία  με  το Σύλλογο Γονέων & Κηδεμόνων και  τους  Διευθυντές,  οι  οποίοι

καταλαβαίνουν τη δυσκολία, τη δυσκολία δηλαδή της έκδοσης οικοδομικής άδειας

κυρίως στο διατηρητέο γι αυτό λοιπόν από κοινού συμφωνήσαμε προσωρινά να

στεγαστεί  στο  μεγάλο  κτιριακό  όγκο  μέχρι  το  Δεκέμβρη  του  ’22  και  βεβαίως

παράλληλα  θα  εξελίσσεται  και  θα  εκδοθεί  η  οικοδομική  άδεια  που  αφορά  το

διατηρητέο. Ανάλογα τη φύση των εργασιών, δηλαδή αν θα απαιτήσει ενισχύσεις

κλπ κλπ, θα δούμε και θα εξετάσουμε αν αυτό θα δημοπρατηθεί ή αν θα εκτελεστεί

από την εργολαβία των κτιριακών. 

Κλείνω λέγοντας, η διαδικασία που έχει χρονοτριβήσει, αν ήταν θέμα του

Δήμου Αθηναίων, δηλαδή θέμα της αρμόδιας Διεύθυνσης να δεχτώ ότι μπορεί να

υπήρχε μια καθυστέρηση. Δυστυχώς εδώ, αλλά αυτό δεν αποτελεί δικαιολογία αλλά

οφείλω να το πω, η χρονοκαθυστέρηση που υπήρξε όσον αφορά στην εξέλιξη,

χωρίς  να  αναστέλλει  τον  προγραμματισμός  για  το  Δεκέμβρη  του  ’22  η

καθυστέρηση  υπήρξε  από  το  Υπουργείο  Παιδείας  εγώ  θα  το  πω,  για  να  είναι

ενήμερο το Σώμα, από το Υπουργείο Παιδείας κυρίως και  από την έγκριση του

κτιριολογικού  προγράμματος,  για  να  μπορέσει  να  γίνει  το  Καλλιτεχνικό  Σχολείο

έπρεπε να εγκριθεί από το Υπουργείο Παιδείας το κτιριολογικό του συγκεκριμένου

σχολείου. Αυτό λοιπόν έκανε 8 μήνες να εγκριθεί με μία αλληλογραφία συνεχή και

συνεχώς αλλαγές, γιατί κυρίως μιλάμε και για το Καλλιτεχνικό. Αυτά ευχαριστώ.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Έχουμε  ψηφοφορία.  Ποιοι  είναι  υπέρ;  Είμαστε  στο  19.  Η  Ανοιχτή  Πόλη

υπέρ, η κυρία Γιαννοπούλου υπέρ, υπέρ η Αθήνα είσαι Εσύ, η Συσπείρωση υπέρ,

κύριε Κωνσταντίνου; 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ:

Υπέρ.

14ης Φεβρουαρίου 2022

133



ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΝΑΙΩΝ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Κεφαλληνέ; Ωραία υπέρ.

Θέμα 20  ο   Η.Δ

Έγκριση  Α)  διάθεσης  από  τη  Διεύθυνση  Διαχείρισης  Δημοσίου  Υλικού

(Δ.Δ.Δ.Υ. ) της Α.Α.Δ.Ε. στο Δήμο Αθηναίων οκτώ (8) οχημάτων για την

εξυπηρέτηση  των  υπηρεσιακών  αναγκών  της  Διεύθυνσης  Δημοτικής

Αστυνομίας σε υλοποίηση των υπ΄ αριθμ.  πρωτ.  19060/21-1-2022 και

1337/28-1-2022 αποφάσεων του Υπουργείου Εσωτερικών,  Β)  ορισμού

τριμελούς  επιτροπής  παραλαβής  του  αντικειμένου  των  εν  λόγω

αποφάσεων  και  Γ)  εξουσιοδότησης  του  Αντιδημάρχου  κ.  Ν.  Αβραμίδη

όπως προβεί  σε  όλες τις  απαραίτητες ενέργειες  και  υπογράψει  όλα τα

σχετικά  έγγραφα  για  τη  διάθεση  των  οχημάτων  στο  Δήμο  Αθηναίων

καθώς  και  όλα  τα  απαραίτητα  έγγραφα  για  να  τεθούν  αυτά  σε

κυκλοφορία  (Δ/νση  Μηχανολογικού)  (Σχετ.  Πρωτ.  35553-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε στο 20. Δεν νομίζω ότι υπάρχει καμία αντίρρηση. Υπέρ. 

Θέμα 21  ο   Η.Δ

Έγκριση  Α)  διάθεσης  από  τη  Διεύθυνση  Διαχείρισης  Δημοσίου  Υλικού

(Δ.Δ.Δ.Υ. ) της Α.Α.Δ.Ε. στο Δήμο Αθηναίων πέντε (5) οχημάτων για την

εξυπηρέτηση  των  υπηρεσιακών  αναγκών  του  Δήμου  Αθηναίων  σε

υλοποίηση των υπ΄ αριθμ. πρωτ. 19060/21-1-2022 και ΟΙΚ.1337/28-1-

2022  αποφάσεων  του  Υπουργείου  Εσωτερικών,  Β)  ορισμού  τριμελούς

επιτροπής παραλαβής του αντικειμένου των εν λόγω αποφάσεων και Γ)
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εξουσιοδότησης του Αντιδημάρχου κ. Ν. Αβραμίδη όπως προβεί σε όλες

τις απαραίτητες ενέργειες και υπογράψει όλα τα σχετικά έγγραφα για τη

διάθεση των οχημάτων στο Δήμο Αθηναίων καθώς και όλα τα απαραίτητα

έγγραφα  για  να  τεθούν  αυτά  σε  κυκλοφορία  (Δ/νση  Μηχανολογικού)

(Σχετ. Πρωτ. 35552-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Ν. ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

21, Πέντε οχήματα στο Δήμο Αθηναίων από το παλιό ΟΔΔΥ και μετά έγινε

ΔΔΔ όλοι υπέρ. 

Θέμα 22  ο   Η.Δ

Έγκριση για την 2η αναμόρφωση προϋπολογισμού του Δήμου Αθηναίων

οικονομικού έτους 2022 (Δ/νση Οικονομικών) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: ΔΗΜΑΡΧΟΣ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε στο 22 αναμόρφωση Προϋπολογισμού του Δήμου Αθηναίων. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Αποχή εμείς.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Αλεξίου;

ΑΛΕΞΙΟΥ:

Αποχή. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ανοιχτή  Πόλη αποχή,  Η Αθήνα  είναι  εδώ αποχή,  η  Συσπείρωση;  Αποχή.

Κύριε Κωνσταντίνου κατά, κύριε Κεφαλληνέ; Κατά. Κατά πλειοψηφία πέρασε. 

Θέμα 23  ο   Η.Δ

Έγκριση για τον καθορισμό των εξόδων παράστασης του Προέδρου και
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του Αντιπροέδρου του Διοικητικού Συμβουλίου του Κέντρου Υποδοχής

και  Αλληλεγγύης  του  Δήμου  Αθηναίων  για  το  έτος  2022  και  για  τα

επόμενα  έτη  (Κ.Υ.Α.Δ.Α.)  (Σχετ.  Πρωτ.   33537-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΡΙΑ:  Μ.

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Το 23. Η δική μας πρόταση τώρα συγγνώμη λείπει ο  Πρόεδρος γι αυτό δε

σηκώνομαι,  εμείς πιστεύουμε ότι πρέπει να παραμείνουν τα ποσά ως έχουν, το

έχουμε και  για τα προηγούμενα νομικά πρόσωπα του Δήμου, δε θα αλλάξουμε

τώρα άποψη. Κατά συνέπεια στην αύξηση είμαστε κατά. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

Δεν είναι αύξηση, μείωση είναι.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Μείωση  είναι;  Συγγνώμη,  σας  ζητώ  συγγνώμη.  Υπέρ  είμαστε  η  Ανοιχτή

Πόλη, υπέρ η κυρία Γιαννοπούλου, η Συσπείρωση; Κύριος Κωνσταντίνου; Κύριε

Κεφαλληνέ;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Αποχή. 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Αποχή. 

Θέμα 24  ο   Η.Δ

Έγκριση  μηνιαίου  ποσού  εξόδων  φιλοξενίας  και  διατροφής  ύψους

πενήντα (50) ευρώ για σκύλο και τριάντα (30) ευρώ για γάτα ή άλλο ζώο,

για  τις  περιπτώσεις  δεσποζόμενων  ζώων  που  παραδίδονται  στο  Δήμο

Αθηναίων,  μέχρι  να  υιοθετηθούν,  πέραν  της  εφάπαξ  καταβολής  των

τριακοσίων (300) και  εκατό (100) ευρώ αντιστοίχως που ορίζει  ήδη ο
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νόμος (Δ/νση Πρασίνου και  Αστικής Πανίδας) (Σχετ.  Πρωτ.  32582-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑ

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Το 24 Από την Ανοιχτή Πόλη θέλει το λόγο η κυρία Έφη Γιαννοπούλου.

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ ΕΥΘΥΜΙΑ:

Ευχαριστώ πολύ κύριε Αντιπρόεδρε. Γνωρίζουμε όλοι και όσοι έχουμε σχέση

με οικόσιτα  ζώα ότι  ένα πραγματικά πολύ μεγάλο πρόβλημα είναι  οι  άνθρωποι

εκείνη που αποκτούν ένα ζώο από καπρίτσιο χωρίς να σκεφτούν τις συνέπειες και

πολύ συχνά βρίσκονται να το παρατάνε στο δρόμο ή να προσπαθούν να το δώσουν

στο Δήμο ή σε κάποιο άλλο καταφύγιο. Θεωρούμε όμως, πέραν του ότι υπάρχουν

πολλοί περισσότεροι λόγοι που μπορεί κάποιος να αποφασίσει να δώσει ένα ζώο

που μέχρι εκείνη τη στιγμή ήταν οικόσιτο δεσποζόμενο, σε κάποια δομή ή στο

Δήμο μπορεί να είναι και άλλοι, όχι μόνο ότι βαρέθηκε, ότι δεν είχε καταλάβει τις

ευθύνες που αναλαμβάνει, αλλά μπορεί να είναι από ένα θάνατο του ιδιοκτήτη του

ζώου μέχρι οικονομικά προβλήματα που θα δυσκόλευαν κάποιον να αντιμετωπίσει

τις απαιτήσεις τις οικονομικές της φροντίδας ενός ζώου. Θεωρούμε λοιπόν ότι η

πρόταση αυτή μπορεί να γυρίσει μπούμερανγκ, δηλαδή οι άνθρωποι προκειμένου

να μην πληρώσουν αυτά τα χρήματα τα οποία θεωρούμε ότι είναι και πολλά, να

παρατάνε τα ζώα που δε μπορούν ή δε θέλουν να φροντίσουν πλέον στο δρόμο,

δημιουργώντας πολύ μεγαλύτερα προβλήματα. Εξ αυτού είμαστε κατά αυτού του

θέματος, θα ψηφίσουμε κατά. Ευχαριστώ πολύ.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ψηφίζετε  κατά.  Κυρία  Αβραμίδου  να  μιλήσουν  πρώτα  όλοι  και  να

απαντήσετε. Κυρία Γιαννοπούλου θέλετε να μιλήσετε;

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Όχι.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Η Λαϊκή Συσπείρωση, ο κύριος Κεφαλληνός; Κυρία Αβραμίδου παρακαλώ.

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ:

Καλησπέρα.  Όπως γράφουμε και  στην εισήγηση αν υπάρχει  οποιοδήποτε

θέμα άτομα δημότες οι οποίοι ανήκουν σε ευπαθείς ομάδες ή αν υπάρχει κάποιο

θέμα θανάτου, όπως ανέφερε η κυρία Γιαννοπούλου, εννοείται ότι δε θα ζητήσουμε

τα  χρήματα  αυτά.  Εμείς  προσπαθούμε  να  αποτρέψουμε  ανθρώπους  που  από

κάποιο καπρίτσιο αποφάσισαν να δώσουν το ζώο τους και βρήκαν την εύκολη λύση

να το επιστρέψουν στο Δήμο. Οπότε είναι ξεκάθαρο ότι πάντα…, εκεί θα πρέπει να

είναι συντονισμένο και το  να υπάρχει το τσιπάρισμα, να το παρακολουθούμε, να

το ελέγχουμε και όλα αυτά για να μην τα αφήνουν στο δρόμο. Ευχαριστώ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Να ψηφίσουμε. Η Ανοιχτή Πόλη; 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κατά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η Λαϊκή Συσπείρωση υπέρ. Η Αθήνα είσαι Εσύ; Υπέρ. Ο κύριος Κεφαλληνός;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Υπέρ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ   και  ο  κύριος  Κεφαλληνός.  Άρα  εγκρίνεται  κατά  πλειοψηφία.  Να

κάνουμε  μία  προσθήκη  στο  θέμα  23  για  τυπικούς  λόγους  να  αναφέρουμε  την

αποζημίωση του Προέδρου από 500 μέχρι 700 ευρώ και του Αντιπροέδρου από 200

έως 280. 

Θέμα 25  ο   Η.Δ

Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Α΄/2021 Επιτροπής

Φορολογικών Διαφορών, σύμφωνα με το άρθρο 32 του Ν. 1080/80, που

14ης Φεβρουαρίου 2022

138



ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΝΑΙΩΝ

αφορούν  ανταποδοτικά  τέλη  και  ΤΑΠ  (Δ/νση  Δημοτικών  Προσόδων)

(Σχετ. Πρωτ. 19751-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: ΔΗΜΑΡΧΟΣ

Θέμα 26  ο   Η.Δ

Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Α΄/2021 Επιτροπής

Φορολογικών Διαφορών, σύμφωνα με το άρθρο 32 του Ν. 1080/80, που

αφορούν  ανταποδοτικά  τέλη  και  ΤΑΠ  (Δ/νση  Δημοτικών  Προσόδων)

(Σχετ. Πρωτ. 19749-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: ΔΗΜΑΡΧΟΣ

Θέμα 27  ο   Η.Δ

Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Θ΄/2021 Επιτροπής

Φορολογικών  Διαφορών,  σύμφωνα  με  το  άρθρο  32  του  Ν.  1080/80

(Δ/νση   Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  18646-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ

Θέμα 28  ο   Η.Δ

Έγκριση για την αποδοχή ή μη των πρακτικών της Β΄/2021 Επιτροπής

Φορολογικών  Διαφορών,  σύμφωνα  με  το  άρθρο  32  του  Ν.  1080/80

(Δ/νση   Δημοτικών  Προσόδων)  (Σχετ.  Πρωτ.  17407-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Να πάμε όλα μαζί από το 25 μέχρι το 28;

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Μάλιστα κύριε Πρόεδρε.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Ναι.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Συμφωνείτε.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ είμαστε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ η Ανοιχτή Πόλη. Αθήνα είσαι Εσύ;

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Ναι.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ, Λαϊκή Συσπείρωση υπέρ, κύριε Κεφαλληνέ;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Υπέρ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ και ο κύριος Κεφαλληνός. Ομοφώνως από το 25 μέχρι το 28.

Θέμα 29  ο   Η.Δ

Έγκριση για Α. την τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 357/2021 ΑΔΣ και Β. την

κυκλοφοριακή ρύθμιση των οδών Μετοχίτη και Οιδίποδος (Σχετική η υπ`

αριθμ.  13/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής).  (Τμήμα

Οικονομικής Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Σχεδίου

Πόλεως και Αστικού Περιβάλλοντος) (Σχετ. Πρωτ. 22692-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:

Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ    (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε στο θέμα 29 για την τροποποίηση την κυκλοφοριακή ρύθμιση των

οδών Μετοχίτη και Οιδίποδος. Η Ανοιχτή Πόλη; 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ.
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ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Και εμείς υπέρ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η Αθήνα Είσαι Εσύ υπέρ, Λαϊκή Συσπείρωση; Υπέρ και η Λαϊκή Συσπείρωση.

Ο κύριος Κεφαλληνός; 

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ και ο κύριος Κεφαλληνός εγκρίνεται ομοφώνως το θέμα 29.

Θέμα 30  ο   Η.Δ

Έγκριση των προσωρινών κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην οδό Δεξίππου

(Σχετική η υπ` αριθμ. 14/2022 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής).

(Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση

Σχεδίου  Πόλεως  και  Αστικού  Περιβάλλοντος)  (Σχετ.  Πρωτ.  22693-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Β.-Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ    (ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Θέμα 31  ο   Η.Δ

Έγκριση  για  την  απαγόρευση  της  στάσης  και  στάθμευσης  στην  οδό

Αλιστράτης στην αριστερή πλευρά της οδού κατά τη φορά κυκλοφορίας

των οχημάτων (μονοί αριθμοί) (Σχετική η υπ` αριθμ. 603/2021 πράξη

της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα  Οικονομικής  Επιτροπής  και

Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής  –  Δ/νση  Σχεδίου  Πόλεως  και  Αστικού

Περιβάλλοντος)  (Σχετ.  Πρωτ.  32869-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.-Φ.  ΑΞΙΩΤΗΣ

(ΑΠΟΛΥΤΗ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Το θέμα 30; Υπέρ. Υπέρ, υπέρ. Ομοφώνως και το θέμα 30.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Το θέμα 31 υπέρ. Ομοφώνως και το θέμα 31. 

Θέμα 32  ο   Η.Δ

Έγκριση  για  1)  την  απόρριψη  της  με  αρ.  πρωτ.  328455/25-11-2021

ένστασης της κας Χριστίνας Θεοδωρίδου, η οποία υποβλήθηκε κατά της

υπ΄ αριθμ. 471/2021 Α.Δ.Σ.  και 2) την τροποποίηση του εγκεκριμένου

ρυμοτομικού  σχεδίου  της  πόλεως  των  Αθηνών  στο  Ο.Τ.  64092,  στη

γειτονιά Κεραμεικός της 3ης Δημοτικής Κοινότητας (Σχετική η υπ` αριθμ.

17/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα  Οικονομικής

Επιτροπής και Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Σχεδίου Πόλεως και

Αστικού  Περιβάλλοντος)  (Σχετ.  Πρωτ.  32874-22)  ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:  Β.-Φ.

ΑΞΙΩΤΗΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέμα 32; Κατά; Η Λαϊκή Συσπείρωση; 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Εμείς.

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Και εμείς κατά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Η Λαϊκή Συσπείρωση; 

ΠΑΝΑΓΗ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ στο 32 η Λαϊκή Συσπείρωση. Ο κύριος Κεφαλληνός; 

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Κατά.
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κατά. Άρα εγκρίνεται κατά πλειοψηφία και το θέμα 32

Θέμα 33  ο   Η.Δ

Έγκριση Α. της επικαιροποίησης της με αρ. 709/13.04.2009 Α.Δ.Σ. για τη

«μερική  άρση  και  επανεπιβολή  της  ρυμοτομικής  απαλλοτρίωσης  που

επιβλήθηκε με την με αρ. 1222/1988 ΠΔΣ (484/Δ΄/11.11.1988), ως προς

το  χαρακτηρισμό  του  χώρου  με  στοιχεία  ΑΒΓΔΕΖΗΘΑ,  επί  των  οδών

Αλάστορος  -Σολιώτη-  Κουτσικάρη,  Ο.Τ.  98  περ.  79  στο  7ο  Δημοτικό

Διαμέρισμα,  ως  χώρου  λειτουργικού  πρασίνου»  και  της  με  αρ.

2305/2.11.2009  Α.Δ.Σ.  ως  προς  την  απόρριψη  της  κατατεθείσας

ένστασης,  Β.  του  νέου  εξαρτημένου  διαγράμματος  (Ιανουάριος  2022)

σύμφωνα  με  την  κείμενη  νομοθεσία,  σε  αντικατάσταση  του  από

Φεβρουαρίου  2009  διαγράμματος,  Γ.  της  εγγραφής  δαπάνης  ύψους

249.593,70 € σε εξειδικευμένο κωδικό του προϋπολογισμού του Δήμου

του τρέχοντος οικονομικού έτους,  υπολογισθείσα βάσει  της τρέχουσας

αντικειμενικής  αξίας  οικοπέδου  και  επικείμενων.  (Σχετική  είναι  η  υπ’

αριθμ.  18/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα

Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Σχεδίου

Πόλεως  και  Αστικού  Περιβάλλοντος)  (Σχετ.  Πρωτ.  32085-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ:Β. - Φ. ΑΞΙΩΤΗΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

33; Υπέρ, 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Υπέρ 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ και η  Αθήνα Είσαι Εσύ Λαϊκή Συσπείρωση υπέρ. Ο κύριος Κεφαλληνός;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Εγκρίνεται και το θέμα 33 ομοφώνως.

Θέμα 34  ο   Η.Δ

Έγκριση για τη μη κοπή δένδρου (Σφενδάμι) επί της οδού Πύρρωνος 9-

11 (Σχετική είναι η υπ’ αριθμ. 22/2022 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας

Ζωής)  (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής –

Δ/νση  Πρασίνου  &  Αστικής  Πανίδας)  (Σχετ.  Πρωτ.  32857-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

34 υπέρ. Κυρία Γιαννοπούλου;

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ. Η Λαϊκή Συσπείρωση και ο κύριος Κεφαλληνός; 

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Υπέρ εγκρίνεται και το θέμα 34 ομοφώνως. 

Θέμα 35  ο   Η.Δ

Έγκριση για την κοπή δένδρου (Μουριά) επί της οδού Φρειδερίκου Σμιθ

54 (Σχετική είναι η υπ’ αριθμ. 31/2022 πράξη της Επιτροπής Ποιότητας
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Ζωής)  (Τμήμα Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής –

Δ/νση  Πρασίνου  &  Αστικής  Πανίδας)  (Σχετ.  Πρωτ.  35869-22)

ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Πάμε στο θέμα 35

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αγγελόπουλος θέλει..

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κύριε Αγγελόπουλε έχετε το λόγο.

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Για το θέμα 35 έχω να.. επειδή αφορά το συγκεκριμένο θέμα μόνο μία θέση

πάρκινγκ πιστεύω ότι δεν εξυπηρετεί τις ανάγκες της πόλης όταν δίνουμε, όταν

αναγκαζόμαστε να κόψουμε ένα δέντρο για να εξυπηρετήσουμε μόνο μία θέση

πάρκινγκ. Ανέπτυξα ένα σκεπτικό στην ποιότητα ζωής και γι αυτό είμαστε κατά.

Δηλαδή είναι διαφορετικά πράγματα αυτά κύριε Πρόεδρε, δεν ξέρω αν με ακούτε

κύριε Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Σας ακούμε πολύ καλά. 

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ:

Ναι  λέω  είναι  διαφορετικό  το  να  σε  μια  νεόδμητη  πολυκατοικία  που

μπορούμε να πούμε ότι  εκεί  εξυπηρετούνται  πέντε και  δέκα αυτοκίνητα σε ένα

πάρκινγκ και  άλλο να ανοίξουμε τους ασκούς του Αιόλου και  να  δημιουργούμε

μονοθέσια πάρκινγκ σε πρώην καταστήματα. Αυτό θα δημιουργήσει πιστέψτε με

τεράστιο  πρόβλημα  στην  πόλη,  γι  αυτό  είμαστε  κατά  της  κοπής  αυτού  του

δέντρου.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Άλλος συνάδελφος που να θέλει  να τοποθετηθεί; Ο κύριος Αντιδήμαρχος
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μήπως θέλει να..

ΤΕΝΤΟΜΑΣ:

Ότι λέει η εισήγηση κύριε Πρόεδρε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Συμφώνως λοιπόν προς  την  εισήγηση.  Ανοιχτή  Πόλη; Κατά.  Αθήνα είσαι

Εσύ; 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Κατά είμαστε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Λαϊκή Συσπείρωση κατά και ο κύριος Κεφαλληνός;

ΚΕΦΑΛΛΗΝΟΣ:

Κατά. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κατά πλειοψηφία λοιπόν το θέμα 35.

Θέμα 36  ο   Η.Δ

Έγκριση για την κοπή δύο (2) δένδρων (Πιπεριές) επί της οδού Ριζάρη

έναντι του αρ. 26 και τη φύτευση νέων στις ίδιες θέσεις (Σχετική είναι η

υπ’  αριθμ.  30/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα

Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Πρασίνου

& Αστικής Πανίδας) (Σχετ. Πρωτ. 34129-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέμα 36 υπέρ. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ:

Υπέρ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

14ης Φεβρουαρίου 2022

146



ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΝΑΙΩΝ

Ομοφώνως το θέμα 36.

Θέμα 37  ο   Η.Δ

Έγκριση  για  την  ολική  κοπή  και  αντικατάσταση  δύο  (2)  δένδρων

(Αείλανθοι) επί της οδού Σπυρίδωνος Τρικούπη 33 (Σχετική είναι η υπ’

αριθμ.  20/2022  πράξη  της  Επιτροπής  Ποιότητας  Ζωής)  (Τμήμα

Οικονομικής Επιτροπής & Επιτροπής Ποιότητας Ζωής – Δ/νση Πρασίνου

& Αστικής Πανίδας) (Σχετ. Πρωτ. 32877-22) ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Χ. ΤΕΝΤΟΜΑΣ

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέμα 37

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Το λόγο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Θέλει το λόγο ο κύριος Αντιπρόεδρος.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Καταλαβαίνω ότι βιαζόμαστε όλοι, όλοι αγαπήσαμε, αλλά δεν κάνουμε έτσι,

καθίστε λίγο κάτω. Έλεος όμως, 8:30 είναι η ώρα, από τώρα αγαπάτε, καθίστε. 

Καταρχήν συνδέομαι με τη Σπύρου Τρικούπη παιδιόθεν διότι εκεί εστεγάζετο

η  Δραματική  Σχολή  του  αείμνηστου  Κωστή  Μιχαηλίδη...  κάνετε  λάθος  Σπύρου

Τρικούπη και Τοσίτσα. Χαρ. Τρικούπη δε έχω καμία σχέση εγώ. Σπύρου Τρικούπη

λέω,  και  Τοσίτσα  ακριβώς  και  είναι  ακόμα  το  κτίριο  υπάρχει  εγκαταλελειμμένο

βέβαια.  Κύριε  Πρόεδρε  τέσσερα  δέντρα  έχει  αυτός  ο  δρόμος,  πέντε,  από  την

Αλεξάνδρας μέχρι την Πλατεία Εξαρχείων, είναι αυτός ο δρόμος που συνδέει την

Αλεξάνδρας με την Πλατεία Εξαρχείων, έλεος, άμα κόψουμε τα δύο και τα κόβουμε

κύριε  Αντιδήμαρχε  τα  κόβουμε  για  την  οικοδομή  που  θα  ανεγερθεί;  Που  θα

ανεγερθεί η οικοδομή κόβετε τα δέντρα; Έλεος όμως. Και πολύ σωστά η κυρία
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Αλεβυζάκη ψήφισε κατά και εμείς εδώ θα ψηφίσουμε κατά και ζητάμε πραγματικά

να συνειδητοποιήσουμε όλοι μαζί και δεν είναι θέμα αντιδράσεων εδώ ή αντιδικιών

ή.. κύριε Πρόεδρε τι με νοιάζει εμένα τι λέει το θετικό; Η υπηρεσία μπορεί να είναι

θετική κύριε Αντιδήμαρχε γιατί έχει μια πάγια αντίληψη κόβε δέντρα, κόβε όπου να

‘ναι. Πέντε δέντρα έχει η Σπύρου Τρικούπη, πέντε μετρημένα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ο κύριος Αντιδήμαρχος ανέβαλε το θέμα.

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Κοιτάχτε το παρακαλώ πάρα πολύ.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

Ευχόμεθα κυρίες και κύριοι συνάδελφοι να έχετε μία υπέροχη βραδιά, καλά

να περάσετε. 

Λύεται η Συνεδρίαση

του Δημοτικού Συμβουλίου.

Σας ευχαριστώ πολύ

----------------------
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Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  : ΣΚΙΑΔΑΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ

Ο ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΑΞΕΛΟΣ ΡΗΓΑΣ

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ ΚΑΛΛΙΟΠΗ (ΠΟΠΗ)  
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ΤΑ ΜΕΛΗ

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ

ΑΓΑΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΑΓΓΕΛΗ ΛΥΚΟΥΔΗ ΔΗΜΗΤΡΑ-ΙΝΕΣ

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ

ΑΛΕΞΙΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π. ΓΕΩΡΓΙΟΣ

ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ ΝΙΚΗ   

ΒΑΡΣΑΜΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ-ΑΠΟΥΣΑ

ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ-ΑΠΩΝ

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΣΕΡΑΦΙΝΑ

ΑΓΓΕΛΑΚΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ

ΑΛΕΒΥΖΑΚΗ ΔΕΣΠΟΙΝΑ

ΑΞΙΩΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΦΟΙΒΟΣ

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΧΡ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ

ΒΑΒΑΓΙΑΝΝΗ ΜΑΥΡΗ ΜΑΡΙΑ – ΕΙΡΗΝΗ 

(ΜΑΙΡΗ) 

ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ (ΝΙΚΟΛΑΣ)

ΒΟΥΡΔΟΥΜΠΑΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ
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ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ ΠΑΥΛΟΣ

ΓΚΑΓΚΑΚΗ ΔΗΜΗΤΡΙΑΔΟΥ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

(ΚΑΤΕΡΙΝΑ)

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ ΜΕΛΠΟΜΕΝΗ (ΜΕΛΙΝΑ)

ΕΒΕΡΤ ΑΛΒΕΡΤΗ ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ (ΑΛΕΞΙΑ)

ΚΑΛΑΜΠΟΚΑΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ (ΜΑΝΟΛΗΣ)

ΚΑΡΑΜΠΕΛΙΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ-ΑΠΩΝ

ΚΟΛΛΑΤΟΣ ΕΥΓΕΝΙΟΣ (ΣΑΚΗΣ)

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΠΕΤΡΟΣ

ΛΕΩΝ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ ΕΥΘΥΜΙΑ (ΕΦΗ)

ΓΚΛΕΤΣΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΔΟΜΑΖΟΥ ΘΕΟΠΗ (ΠΟΠΗ)

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ (ΝΑΣΟΣ)

ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ

ΚΑΤΡΙΒΑΝΟΥ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ

ΛΑΜΠΡΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ-ΑΠΩΝ

ΜΑΚΡΟΠΟΥΛΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ

ΜΠΕΗ ΚΑΡΑΜΠΟΤΣΟΥ ΡΩΞΑΝΗ ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ
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ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ ΟΥΡΑΝΙΑ

ΜΠΡΟΥΛΙΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ

ΡΕΠΠΑ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ (ΝΤΙΝΑ)

ΣΕΪΤΑΡΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ (ΓΙΟΥΡΚΑΣ) 

ΤΕΝΤΟΜΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ

ΠΑΝΑΓΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ (ΒΟΥΛΑ)

ΡΟΚΟΦΥΛΛΟΥ ΑΝΝΑ 

ΣΟΦΙΑΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ

ΚΑΣΙΔΙΑΡΗΣ ΗΛΙΑΣ-ΣΕ ΑΡΓΙΑ

ΕΥΡΕΤΗΡΙΟ

ΑΒΡΑΜΙΔΗΣ   .....................................................................................................

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ  ......................................................................................................

ΑΓΑΝΙΔΗΣ   ........................................................................................................

ΑΓΓΕΛΑΚΟΣ   ......................................................................................................

ΑΓΓΕΛΗ ΛΥΚΟΥΔΗ      .........................................................................................

ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ       ...........................................................................................

ΑΪΒΑΤΙΔΗΣ       ..................................................................................................

ΑΛΕΒΥΖΑΚΗ     ...................................................................................................

ΑΛΕΞΙΟΥ       ......................................................................................................

ΑΞΕΛΟΣ        ......................................................................................................

ΑΞΙΩΤΗΣ       .....................................................................................................

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ Π. ΓΕΩΡΓΙΟΣ........................................................................

ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΧΡ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ.......................................................................
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ΑΡΑΜΠΑΤΖΗ   ....................................................................................................

ΒΑΒΑΓΙΑΝΝΗ  .....................................................................................................

ΒΑΡΣΑΜΗ      .....................................................................................................

ΒΑΦΕΙΑΔΗΣ   .....................................................................................................

ΒΟΥΛΓΑΡΑΚΗΣ  ..................................................................................................

ΒΟΥΡΔΟΥΜΠΑΣ    ...............................................................................................

ΓΕΝΙΚΟΣ       ......................................................................................................

ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ......................................................................................................

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ Ε...............................................................................................

ΓΙΑΝΝΟΠΟΥΛΟΥ Κ    ..........................................................................................

ΓΚΑΓΚΑΚΗ       ...................................................................................................

ΓΚΛΕΤΣΟΣ      ....................................................................................................

ΔΑΣΚΑΛΑΚΗ   .....................................................................................................

ΔΗΜΑΡΧΟΣ    .....................................................................................................

ΔΟΜΑΖΟΥ     ......................................................................................................

ΕΒΕΡΤ ΑΛΒΕΡΤΗ  ................................................................................................

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ    .................................................................................................

ΚΑΛΑΜΠΟΚΑΣ.....................................................................................................

ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ......................................................................................................

ΚΑΡΑΜΠΕΛΙΑΣ    ................................................................................................

ΚΑΤΡΙΒΑΝΟΥ    ...................................................................................................

ΚΟΛΛΑΤΟΣ       ..................................................................................................

ΚΟΡΟΜΑΝΤΖΟΣ...................................................................................................

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ..................................................................................................

ΛΑΜΠΡΟΥ     ......................................................................................................

ΛΕΩΝ            .....................................................................................................

ΜΑΚΡΟΠΟΥΛΟΣ   ................................................................................................

ΜΙΧΑΛΟΛΙΑΚΟΥ       ...........................................................................................

ΜΠΕΗ ΚΑΡΑΜΠΟΤΣΟΥ    .....................................................................................

ΜΠΡΟΥΛΙΑΣ  ......................................................................................................

ΠΑΝΑΓΗ        .....................................................................................................
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ΡΕΠΠΑ          ......................................................................................................

ΡΟΚΟΦΥΛΛΟΥ     ................................................................................................
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